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1 APPEARANCES 4
2 Mr. Bi11 Schultz 1 PROCEEDINGS:
3 e Gati T, Fajeo 2 (Open court, defendant present, no jury.)
o e dami Lowry w3 THE COURT: Back on the record in the
5 aeulstont Criovosl District Attorneys woe 4 Cantu case. Cause No. 380-80047-01, and the attorney
AN A SN wos &  for the defendant and the defendant's attorneys are
HcKinney, Texas 75089 wos 6 present, as well as the attorneys from the State.
7 Telephone: (972) 548-4323
o, ATTORNEYS FOR THE STATE OF TEXAS w0y 7 I understand that Harlon Hill was on the
o, [r. Matthew Goeller we §  stand yesterday. His name has been called, and he
o o Don N. High wey §  doesn't appear to be present. Does either side have a
. gggagzg':ﬁu,ﬁoiusg ;tAsigSIATEs 03:09 10 request for Harlon Hi11?
k-3 m ace, uilte \
2 Dlame. Yexas TSOIS  eis 09:09 11 MR. SCHULTZ: Get him arrested and throw
elephone: - e . . .
,,  ATTORKEYS FOR THE DEFENDANT w12 him in jail, if you would. Seriously. I ask for a writ
o w13 of attachment issued and pick him up.
av:09 14 THE COURT: A11 right. A writ of
15 . . :
s 15 attachment to issue for Mr. Harlon Hill. Are both sides
16 . . .
wit 16 ready to bring in the jury?
7 .
! w:te 17 5. FALCO: Yes, sir.
" VOLUME 36 n:11 18 THE COURT: I suppose we're going to
N GHRONOLOGICAL INDEX w119 cross-examine Ms. Boettcher this morning?
2 ocToser 10, 2001 11 20 HS. FALCO: Yes.
1 STATE'S : | :
g WITNESSES Direct Cross Redirect Recross 0&1121 THE COURT: A]] r]ght- Let S br]ng the
22 MY BOETTCHER .. s .. wi 22 jury in. Does either side want me to say anything with
B RlCharD o aentR. 196 aes 1l wit 23 regard to Harlon Hill? Just say we expect him later in
24 CARLOS R. GONZALEZ 179 - - - - 0&1124 the day7
25 Court Reporter’s Certificate 274 01t 25 MR. SCHULTZ: No. T would like you to say



§

wit 1 that he didn't show up, and we are going to try to get wis 1 correct?
win 2 him arrested, is what I'd Tike you to say. Idon't want | sets 2 A. T believe it was three or four.
wh 3 the jury thinking we're being disorganized, and it's our | wts 3 Q. Three or four, different statements?
wir 4 fault, w:15 4 A, The same.
w2 5 (Open court, defendant and jury present.) w5 § Q. HWhat do you mean the same?
w11 THE COURT:  Please be seated. Ladies and w15 B A, The same statements. I'm sure things are
wi T gentlemen, you will recall that Harlon Kill was on the wis T misworded.
wi §  witness stand yesterday. And he was told to be here 015 8 Q. Yeah. Do you recall when the first statement
we 9 this morning at 9 o'clock. It is about 9:15 at this s 3 you gave was?
w0 time. He hasn't appeared so far. So I've asked for and | ps:ts 10 A, In Arkansas.
w11 ordered a writ of attachment, which means that he'll be :ts 11 Q. Okay. And who was that to?
w212 arrested and brought here. So I suppose he'11 probably w15 12 A Twrote it myself.
w13 be testifying this afternoon. m:t6 13 Q. The very first statement you gave, you
:13 14 In the meantime, you also will recall that w14 handwrote out?
wis 13 Any Boettcher was on the witness stand, but had not yet w:16 15 A Yes.
w16 been cross-examined, and so she'll be the first witness .15 16 Q. Who is that te?
w17 today, as I understand. So Tet's bring Amy Boettcher w:t6 17 A Tdon't know. It was to the Sheriff's
w8 i, w118 Department in Arkansas.
05:13 19 THE BAILIFF: Yes, Your Honor. 0:16 19 Q. Is that Mr. Joe Martz, Sheriff of Izard County?
09:14 20 THE COURT:  Ms. Boettcher, I want to just w520 How do you pronounce that, by the way?
w21 remind you that you are still under oath in this case. t3:16 21 A, Tzard County.
0:14 22 THE WITNESS: Okay. 9:16 22 Q. Izard County Sheriff's Department, Melbourne,
w14 23 THE COURT: Mr. Goeller? w1523 Arkansas 725567
09:14 24 MR. GOELLER: Thank you, Your Honor. 00:15 24 A Yes,
03:14 25 CROSS-EXAINATION 9:16 29 Q. Was that the first statement you gave?
b §
wi 1 BY MR, GOELLER: w15 1 A Yes.
e 2 Q. Good morning, ma'am. Would you please state Wit 2 0. ATl right. When was the second statement that
wie 3 your name again for the record. w5 3 you gave? ,
w4 A Amy Boettcher. w15 4 A Later on that day a State trooper came in.
TR Q. And B-0-E-T-T-C-H-E-R is the spelling of your w5 9 Q. Okay. Did you write that out in your
@i 6 Tlast name? s 6 handwriting?
w T A Correct. w5 T A Ho.
w § Q. And your date of birth is? w5 § Q. Who wrote that out?
wn § A 8-23-76. w5 9 A. A state trooper.
o3:14 10 Q. M. Boettcher, yob've been appointed a Tawyer n:t5 10 Q. State trooper, an Arkansas state trooper?
wntlin this case, correct? 00:16 11 A. 1 believe so0. .
w4 12 A Yes. 0:47 12 Q. You know what a Texas state trooper looks like,
w13 Q. And that's Hr. Roger Dickey? w13 right?
a4 A Yes. o:17 14 A No.
TR H Q. And he's sitting right there in the courtroom, w:47 13 Q0. No. You live right off the toll road, don't
w16 second row, one, two, three, four, five, about six w16 you? You used to?
w17 chairs from the left, correct? w11 17 A Yes.
w:10 18 A Yes. 017 18 Q. You were probably on that tollway just about
214 19 Q. Now, have you consulted with Hr. Dickey? wir 13 everyday, right?
115 20 A VYes. 03:17 20 A Yes.
:15 21 O Al right. Did you and Mr. Dickey -- my w47 24 Q. See Tots of Texas state troopers on the
wis 22 understanding you met this past Sunday with the w22 tollway?
w23 prosecutors for about five hours, correct? 09:47 23 A. I really don't pay attention.
09:15 24 A Yes, 0:17 24 Q. Okay. But anyhow you gave a statement to an
0:15 25 Q. You have given at least three statements, w28 Arkansas state trooper the same day you gave a statement




9 11
w1 to the sheriff in Izard County, Arkansas: is that ity A Yes.
w1 2 correct? 019 2 Q. The sheriff. I mean, the guy on the
0017 3 A Yes, wiy 3 Tletterhead?
w:17 4 Q. When was the next statement that you gave? w1y 4 A, Yes.
w17 5 A. To a Detective Wimn. wte § Q. So you got to talk to the main man, I suppose.
09:17 6 Q. Okay. And do you recall when you gave that wn 6 And Izard County, does your stepdad live in Izard
wir 1 statement? wa 1 County?
w:17 8 A, T'mnot sure on the approximate date. . B A Yes,
0:17 9 Q. You can approximate. That's okay. w20 9 Q. Is your stepdad a retired police officer?
0:17 10 A, In November. 05: 10 A Yes,
00:17 14 Q. Okay. And where was that statement taken? 05:20 14 Q. Where was he a police officer in?
w1 12 A.In the Sheriff's Department in Arkansas. 00:0 12 A, Minnesota.
w:45 13 Q. So do you know who Detective Wim is, right? w0 13 Q. Okay. And you had mentioned something, when
o:18 14 A Yes. w14 the prosecutor was asking you questions, you mentioned
w:18 15 Q. All right. Obviously he went up to Arkansas, w15 something that because you were all late getting up
w1s 16 met you at a Sheriff's Department in Izard County, in w16 there, your stepdad was able to put a kind of like an
w17 that statement and took a statement from you there? w17 all-points bulletin out for you, a BOLO?
.18 18 A Yes, 00:20 18 A, When we were late, Ivan and I?
018 19 Q. MWhat is the next statement that you gave? .19 Q. Yeah.
09:18 20 A. To my stepfather, 09:20 20 A Yes,
09:18 21 Q. Okay. And when was that statement made? 0:20 21 Q. How did he do that?
— s 22 A, After Mr. Winn's. w2 22 A, T'm not positive.
S e 0 I'msorry? w0 23 Q. Okay. How do you know he did that?
09:18 24 A, After Mr. Winn, w:0 24 A, He told us when we arrived.
09:18 25 Q. Okay. Would it be fair to say that the first 09:20 25 Q. So even though he's a retired police officer,
10 12
wi 1 statement you gave was on November 10th of 20007 wa 1 he still knows how to get things done, apparently?
018 2 A. T can't remember the exact date. 92t 2 A, Tdon't know. I'mnot hinm.
w1 3 Q. Okay. Did you make a statement in your w3 Q. T understand. And you stated that he told you
w4 statement that: You understand you are not implicated  [war 4  how to phrase it. Now, did you and him have a
wis 5 or a suspect at this time? w5 conversation, you and your stepdad? And his name is
w19 § A, Tdon't recall that. wa 6 Mr. "Krem-er" or "Kray-mer"?
0wy | Q. Okay. Wy | A "Kray-mer."
w19 § MR. GOELLER: May I approach the witness, W § Q. Mr. Richard -- he goes by Dick Kremer?
w3 Your Honor? w9 A Yes.
09:19 10 THE COURT: Yes. .21 10 Q. Did he drive you down to the sheriff's office
019 11 Q. (BY MR. GOELLER) Ms. Butcher, Tet me ask wat 11 in Arkansas?
w12 you -- w2t 12 A Yes.
w15 13 A, It's Boettcher. w2t 13 Q. Did you have a conversation on the way down
19 14 Q0. I'msorry, Boettcher. Let me ask you if you wa 14 there about all this?
ws 13 could just Took at that, and I've highlighted the w21 19 A No. T just told them I wanted to speak to
w9 16 section I think you might want to refresh your memory w16 somebody.
wie 17 with.  Okay? w2t 17 Q. You must have had a conversation back at the
5 wte 18 A Okay. wat 18 house, right?
09:19 19 Q. Did you make the statement that you are not o 19 A, Yes, when [ stated what happened.
w120 implicated or a suspect? . 0.2t 20 Q. So when you say your stepfather told you how to
7w 2 Ao Yes, - wa 21 phrase that, was he present with you when you wrote this
Cown2l Q0 Are those your words? w22 statement out?
09:13 23 A. T asked my stepdad how to phrase it. w21 23 A Yes,
7w 24 Q. Okay. And when you gave this statement to -- 0.2t 24 0. And where were you within the sheriff's office?
= w925 was 1t to Joe Martz, the sheriff? 0. 28 A, InMr. Martz -- is that how you pronounce it?



13 15
we 1 Hart? w1 A. Dwrote. Mhen I wrote -- wrote my statement,
wn 2 Q. Yeah. M-A-R-T-Z, Joe Martz, Sheriff of Izard w2 2 the second one was with the state trooper. The third
wa 3 County, SO, Sheriff's Office. w2 3 one was with Mr. Winn.
wn 4 A Yes. InMr. Martz' office. w4 Q. Okay. Who wrote out the second statement or
w2 § Q. Okay. Did they read you any rights? was § the -~ well, let me call it the trooper, the Arkansas
wn A Yes, w2 §  trooper statement. Who actually wrote that?
wn 1 Q. They read you your Miranda warnings? s 7 A He did.
wn § A T'mnot sure what those are. w25 § Q. He wrote the statement. And did he give you an
w2 9 Q. Okay. was §  opportunity to review it?

w:2 10 A 1 don't understand that word. .5 10 A.He read back to me just in case he forgot

- 11 Q. You don't understand the word Miranda? w2 11 something.

w2 A No, sir. 0:25 12 Q. Okay. And he gave you the opportunity to

w22 13 Q. Your rights? w213 initial any changes, any cross-outs, any additions, and
oo 14 A. T know the rights, but I don't understand w14 any deletions, correct?
= wats  Miranda, 15:25 15 A. T would have to look at it.

0:22 16 Q. What were your rights? Do you recall? 0:25 18 Q. Okay.

4wl A, No, Idon't, 0:25 17 MR. GOELLER: May I approach, Your Honor?

=~ 18 Q. And you gave the statement about 4:24 p.m.? 20:25 18 THE COURT: Yes.
w19 Yeah, 4:23, 4:24 p.m. on November 10th of 20007 00:25 19 THE WITNESS: Sorry.
0:23 20 A If that's what it states there. 09:25 20 Q. (BY MR. GOELLER) That's okay. That's all
0:23 21 Q. Okay. Okay. Would it be fair to say that w2l right.
e w22 approximately 12 days later -- not approxinately; 12 09:25 22 A Yes,
w3 days Tater on November 22nd is when you spoke with 09:26 23 Q. Is that your signature?
w2 24 Detective Winn? 9:26 24 A. Yes. What was that initial for? There's no
= wnld A, If that's the date on there. w25 cross-out there.

g 14 16
o Q. Okay. 025 1 Q. Right. But for some reason, did you initial
w2 A T would have to see it again, sorry. was 2 that last page?

w3 Q. That's okay. That's okay. 9:5 3 A, Yeah. That's my initial.
= w4 {Approaching witness.) w4 Q. And then you signed it?
j w5 THE COURT: Yes, sir. w25 5 A, Yes. ‘

W 6 THE WITNESS: Yes. 1% 6 Q. He may have just had you initial the end of it,
o | Q. (BY MR. GOELLER) Okay. By the way, and I ws 1 you know?
o 8 forgot a courtesy to you. I should have told you the w3 § A Okay.

s § first thing. If any point in tine you want to consult  |mx 9 Q. And then you signed it right underneath that.
L w10 with Mr, Dickey, you have that right. Do you understand lm10 But as he's writing this statement out, he's actually
= wafl that? That's why he's in the courtroom. Okay? wa 11 physically writing it, but he's writing what you are
a2 A, Okay. Thank you, w12 telling hin?

< w13 G And no one's going to be upset with you if you |umas 13 A. Correct.
~ watd do. You Just say, hang on a minute, and you talk to the |14 Q. Okay. And then he gives it to you, seven
— wuld  Judge. AT right? w519 pages? And you review it. You make some changes, some
w16 A. (Moving head up and down.) Thank you. w16 cross-outs, and you initial where?

TR Q. Your welcome. And you say the third statement  |uma 17 A He --

~ you gave was to an Arkansas state trooper, and did you  |s9:5 18 Q. I'msorry. Go ahead.

say that was the same day? 28 19 A, He read it back to me, and he did the
A That would be the second statement I gave. w20 cross-outs.
Q. Second statement? 25 21 Q. Okay.
A. Twrote mine, and then I gave the state trooper o2 22 A. And then he had me initial.
w23 mine. Mr. Winn was my third, ‘ w:27 23 Q. Okay. Then the third statement was the
Q. When you say you reviewed the state trooper w24 Detective Winn statement, correct?
one, what does that mean? W 25 A Yes.



17 19
w4 Q. Did you, in the third statement, did you put in Jus 1 Q. Okay. And he did all the typing?
w2 language that you weren't a suspect, and you weren't w3t 2 A. Correct.
w3 implicated or anything like that? 0:31 3 Q. You didn't make any changes or additions or
w4 A, I'mnot positive. wy 4 deletions or cross-outs or any initialing as you did in
W Q. Okay. If you reviewed it, would you be able to [ws 5 the other statements, correct?
wa 6 tell? . Wt 6 A. T would have to look at it to make sure.
war 7 A. Yes. Is it supposed to be on this page here Wy T MR. GOELLER: May I approach, Judge?
wn §  or? (Reading) I did not put it on there. w8 THE COURT:  Yes.
w9 Q. Okay. Did Detective Winn - apparently he 0:3 9 A. Mo, we did not.
wa 10 didn't have you read any rights or initial any rights or foe:2 10 Q. (BY MR. GOELLER) Okay. He typed it. You
w11 anything of that nature, did he? wu il signed it.
09:29 12 A, T believe he did. I remember hin reading my w22 12 A, Correct.
w213 rights. There should be a piece of paper in there. w3 13 Q. Have you ever been charged with any crime
09:29 14 Q. Okay. And then after you gave a third w14 arising out of this entire ordeal?
w2 15 statement to Winn, you gave a statement to your w:32 15 A Qut of this?
w2 16 stepfather? 0:12 16 Q. VYeah,
w:29 17 A, Correct. w:2 17 A No.
09:29 18 Q. Okay. And I know it seems 1ike a silly 09:12 18 Q. Have you ever been brought before a Grand
w19 question, but T got to believe that statement was also  |oe2 19 Jury -~ a case against you brought before a Grand Jury
w2 20 given up in Arkansas? w2 20 to review whether or not you've committed a crine by
09:29 21 A. Correct. w221 probable cause standards?
0:29 22 Q. Mhere was that statement given? Was that the 0:32 22 A No.
w223 one that your stepdad typed out single space? 0:32 23 Q. Have you ever been told by any of the law
09:29 24 A Yes. w2 24 enforcement officials involved here: Joe Martz, the
09:28 25 Q. Where was that statement given? w2 25 sheriff in Arkansas, I think his name was -- do you

18 20
w2 1 A. At our home. wxn {1 remember the state trooper's name up there?
wy 2 Q. At your home? ) A Mo, I do not. »
0 3 A Yes. 03 3 Q. Sergeant Koltz, Haltz, something like that.
w4 Q. And you and him signed that statement as Well,  low 4 Either the sheriff, the state trooper, sergeant,
wa §  correct? w3 Detective Wi, or your father -- did anybody ever tell
w:n 6 A Yes. w3 8 you you were being investigated for any kind of offense?
0w 7 Q. Do you have any idea when that statement was w7 A No.
wn § made? I don't see a date? Wy § Q. And you've never been brought before a Grand
w9 A Tcan't really. I can't remember. wn 8 Jury, correct?
03:30 10 Q. Okay. 09:33 10 A Correct.
0:30 11 A It was naybe a day or two after, maybe. I'm 033 11 0. Do you know what a Grand Jury is?
w12 not positive on that. 0:33 12 A, Like now or?
w30 13 Q. Aday or two after what? 033 13 Q. I'msorry?
0:30 14 A, After Mr. Winn's statement. 0:33 14 A, Like right now or?
w:30 15 Q. Okay. So sometime after November 22nd, maybe 09:33 15 Q. No. AGrand Jury, a body of folks who look
w16 the 24th or after? w318 into whether or not somebody may have committed a crine?
0n:30 17 A, Yeah. o3 17 A, No, I have not.
00:30 18 Q. 23rd, 24th, 25th? 05:34 18 Q. Inyour five-hour meeting with the prosecutors
wafd - A Around in there. I don't really want to say w19 and your Tawyer this past Sunday, did anybody indicate
w20 because I can't recall. w20 to you that you were going to be prosecuted for any
0331 21 0. And was there a typewriter in the house? wu 2l crimes?
03:31 22 A. A computer. w22 A No.
9:3t 23 Q. Acomputer. And you and him sat down at the 0:34 23 Q. Okay. Now, your testimony, your sworn
w:t 24 computer? ww 24 testinony under oath to this point is that you had full
3:3¢ 25 A VYes, w325 knowledge. I believe you testified that Tvan killed
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some people, correct?
A No, T did not. He said he was gonna.
I didn't believe hin.
Q. Okay. Let's explore that a Tittle bit. You
said you saw a gun, correct?

23
Q. You bought drugs with him?
A Yes.
Q. You, on at least two occasions, you went to
your friend's house, Mr. Metal. By the Way, do we
have -- have we ever found out what Mr. Hetal's name is?

09:35 A Not the day he Teft. ‘ A No.
09:35 Q. Okay. Well, let's explore that a little bit, 00:37 Q. You have no idea?
09:35 too. T think you testified that Ivan said he's going to |oew A No, Idon't.
w3 9 go kill Amy and James, right? 0:31 Q. When we say metal, you know, depending on how
0:35 10 A Yeah. w10 you pronounce things. There's like H-E-D-A-L, Tike, you
00:35 11 0 I think you testified that he came back with wir 11 Kknow, you get a medal in a spelling bee, or M-E-T-A-L.
w:35 12 blood on him? w3 12 What kind of metal is your Hr. Metal?
09:35 13 A Yeah. 09:38 13 AT just always called him metal.
09:35 14 Q. I think you testified that he had gun when he |05 14 Q. HMetal?
w3515 came back? 0:38 15 ' THE COURT: O M-E-D-D-L-E.
0:35 16 A Yes, 09:38 16 #R. GOELLER: Meddle. We know who got the
09:35 17 Q. T think you testified that you were in the home (o0 47 spelling bee.
w3 18 of the deceased? 0:3 18 THE COURT: I did win the -- that's one of
9:35 19 A Afterwards. w3 19 my prinary things that I'm proud of.
09:35 20 Q. Yeah. You were in the home of the deceased, 03:38 20 Q. (BY MR. GOELLER) The way you are saying it,
w2l correct? w2t it's Tike M-E-T-A-L. Like metal, like heavy metal, you
0:35 22 A Yes, w322 know, rock and roll, drugs and that kind of thing?
0:35 23 Q. T think you testified you saw some dead bodies? |[uy 23 A Yes, ‘
35 24 A Yeah, 0:38 24 Q. Is that probably what we're talking about?
0:35 25 Q. I think you testified that Ivan told you he w25 Mr. Metal?

22 24
w3 1 killed them? 0:38 1 A Yeah,
0:35 2 A Yeah. w2 Q. Metal was your friend, correct?
w3 Q. Okay. You actually viewed two dead bodies, w3 3 A Yes. |
wi 4 correct? w3 4 0. Okay. And y'all went over to Metal's house,
HE A Yeah. war 5 you and Ivan -- you testified - went over to Meta]'s
w:3% 6 Q. Okay. In fact, I think -~ I think you put one  fem 6 house to secure more narcotics, correct?
wi 1 of your statements, or did you previously state that 0:38 1 A Yes.
wi 8  after you saw that, you had the dry heaves or something  fos:s 8 Q. And you testified that you kept reminding Ivan
wi 9 like that? wy § that y'all needed to go to Arkansas, correct?
0:35 10 A Yes, 09:39 10 A Yes.
a9:35 11 Q0. And T think you testified that with all that 0.3 14 Q. And that, in fact, you needed to get going.
w12 knowledge, you never notified any authorities, correct? [ms 12 You needed to get going because you were going to be
5:3 13 A. When I got to Arkansas, I did. wu il  late to Arkansas, correct?
s 14 Q. Okay. That was after you knew Mr. Cantu had 0.3 14 A Yes,
s 15 been arrested and was placed in jail, correct? 05:39 15 Q. You helped pack things up for the trip to
19:% 18 A Yes. ‘ wu 16 Arkansas, correct?
0:36 17 Q. That's -- and even after that, not even that .39 17 A Yes,
w3 18 day, it was after that that you decided to tell the 09:39 18 Q. And you helped drive the car to Arkansas,
w19 authorities, correct? wn 19 correct?
w37 20 A Tt was the day after, yes. :33 20 A o,
w.37 21 Q. Okay. And I think you testified that you went  fos 24 Q. That's right. Because you don't have a
0.1 22  out with him that night, correct? w22 driver's Ticense, right?
0.3 23 A Yes. 09:39 23 A. Correct.
09:37 24 Q. You went to a club with hin? 3:39 24 Q. And you went to Arkansas?
09:37 25 A Yes, 0:39 25 A Yes.
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25 2
w39 1 Q. And this is the, apparently the day, the next wa 1 ever notify any authorities?
ww 2 day. I think you testified that -- you testified that  [m.e2 2 A No, I did not.
w3y 3 Ivan came back with blood on him about 11:00 or 12:18 Wi 3 Q. Okay. Ma'am, have you ever heard of the
w4 that morning. And about 12 hours later you start your  fwe 4 offense of misrepresenting of a felony?
ww 5 trip to Arkansas? wa § A No, I haven't.
0w 6 A Yes, w2 6 Q. You know, you just judicially confessed to a
w7 Q. Approximately, I think you said 11:00, 12:00, wi 1 federal felony offense. Dig you know that?
w8 something 1ike that? w4 § A Ho, I did not.
Wi 9 A Yes. w4 9 Q. Did the district attorney or Detective Winn or
0:40 10 Q. And I talk fast, Ms. Boettcher. If you don't w10 the Arkansas sergeant or your stepfather, the
wa 11 understand, you tell me to slow down or rephrase it or w11 ex-policeman, or Joe Martz the sheriff, or any other
w12 something. Okay? wiz 12 person in law enforcement ever tel] you that your matter
09:40 13 A Okay. w13 would be referred to a federal Grand Jury?
w:40 14 Q. And you go to Arkansas, correct? 0:02 14 A No, they did not.
09:40 15 A Yes, w:42 19 Q. Okay. Did any of the above individuals that
0:40 16 Q. How many nights do you stay in Arkansas? wis 16 just stated ever tell you that you could be also, based
w40 17 A, He Teft on the 7th of November. w17 on your testinony, prosecuted under Texas State lay for
09:40 18 Q. Okay. Okay. That's when you came back? w18 hindering apprehension or prosecution? Anybody ever
05:40 19 A Yes, w19 tell you that?
09:40 20 Q. And you went up there on what day? 09:43 20 A. T don't understand any of those words you said,
09:40 21 A, November 4th. 0:43 24 Q. Okay. You don't have to understand what it
09:40 22 Q. Okay. And you arrived there on the 4th? w22 means. But did anyhody ever tell you they were looking
09:40 23 A Yes. w23 at you for those crimes?
0:40 24 Q. That night. So you spent the night of the 4th  fos.cs 24 A. Mo, they did not.
w25 in Arkansas at the home of your parents, correct? 0:43 25 Q. Okay. Did -- did they tell you they would
_ 26 28
wio 1 Mother, stepfather, right? wma 1 go -~ did anyhody tell you they would go to the United
w4 2 A Yes, wa 2 States Attorney beneral, either for -- excuse me, United
00 3 Q0. And all day the 5th? w3 States Attorney, federal prosecutor, either in the State
w4t 4 A Yes. wi 4 of Arkansas or the eastern or northern district of Texas
a5 C. And then you spent the night there the night of  fww 5§ and go to bat for you? '
wi 6 the 5th? Wi B A, Idon't understand your question.
wi T A Yes, wu 7 Q. Tell me what you don't understand.
w8 Q. And got up or whatever. And all day on the w8 A. T just didn't understand those words you're --
wi 9 6th, you spent the entire day there on the 6th of wu 9 the bat and all that.
w10 November, correct? 0.4 10 Q. Did anybody ever tell you that they would speak
w4t 11 A Yes. wu t1 on your behalf with the federal prosecutors, either in
w41 12 Q. Slept at the same home in Arkansas of your wu 12 the State of Arkansas or the State of Teyas?
wa 13 parents, correct? w4413 A What do you mean, speak on my behalf?
.40 14 A Yes, 05:44 14 Q. Help you out.
w41 15 Q. Got up the next day on the 7th? os:44 15 A No.
09:41 16 A Yes, 044 16 Q. Okay. Did anybody tell you: Don't Worry.
ot 47 0. Got in the car, packed up, and drove back to wutl  We'll take care of you?
: Dallas, Texas, on the Tth, correct? 044 18 A Like a Tawyer or anything?
- 19 A Correct, 419 0. No. Like the government,
w241 20 Q. Okay. At no point in time from 12:18 .- I wu 20 A o
w21 gquess that on the 4th or the night of the 3rd until you |osu 21 Q. Okay. But your stepfather, before you meet
w22 got back to Dallas, then flew back to Arkansas on What o 22 with Sheriff Joe in your words, told you how to phrase
w23 day? wis 23 this whole thing, correct? "I'm not implicated. I'm
0:42 24 A, Dbelieve it was the 8th, I believe, wi 24 not a suspect in anything," right?
0.2 25 Q. The 8th. At any point in time there, did you .45 28 A, Yeah.
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w5 1 Q. I'msorry? w1 A, Here in Texas?
045 2 A Yeah, 941 2 Q. Uh-huh.
045 3 Q. Okay. Okay. Did -- I believe you stated that o 3 A. T was put on probation,
wis 4 you don't have a driver's 1icense, and why is that? w4 4 Q. For how long?
w5 5 A, Thad a DWI. Wi b A, To 2002.
}3 045§ Q. I'msorry? w41 Q. Are you on probation right now?
s 7 A A DHI. w1 A Yes.
— s Q. Driving while intoxicated? w4 Q. Are you reporting to a probation officer?
w5 9 A Yes, w7 § A Yes.
w0 Q. In what state? 247 10 Q. And who is that?
=15 11 A Texas. war 1 A. Hr. Gonzalez, I believe.
w2 Q. What county? i 12 Q. ATarrant County?
045 13 A Tarrant. 0:47 13 A. Yes. I believe his name is Gonzalez.
2 s 14 Q. When was that? w47 14 Q. But he's a government probation officer?
S owsts A In 1999, witd A Yes.
0:45 16 Q. 19997 0:47 16 Q. Do you actually report in Tarrant County, or do
Do A7 A, Uh-huh, w17 you get to report in -- well, where are you Tiving now?
5 s 18 Q. Was it your first DNI? .07 18 A Out of state.
0:45 19 A No. w:47 19 Q. Khere? Arkansas? _
w20 Q. Was it your second DWI? 9:43 20 HS. FALCO: Your Honor, I object to the
09:45 21 A Thad a DUT up in Minnesota, w2l relevance of where she's currently Tiving.
o5 22 Q. I'msorry? 19:4 22 THE COURT:  Tell me where you are going.
4 s 3 A Ihad a DUI up in Minnesota. w23 What the relevance is.
" w2 Q. Is that kind of their equivalent of our DNI? 09:48 24 MR. GOELLER: I'm trying to figure out if
= w425 A No. It's just under the influence. w2 any --
30 32
Q. Drunk, but not real drunk? T THE COURT: Motion to revoke?
A Kinda. 04 2 MR. GOELLER: Yes. And deals cut and that
Q. That's how they do it up in Minnesota? w3 kind of thing, Judge.
A, I'mnot sure. w4 4 THE COURT:  Well, I'11 Tet you inquire.
Q. And so they took your license away down here, Wi 5 Q. (BY MR. GOELLER) What state are you reporting
when you got your DI? w4 §  in now?
A. T didn't have one at the time. T A. Tmail in from where I Tive.
Q. So they took your Ticense away in Minnesota? wi 8 Q. And where is that?
A Yes. 048 9 HS. FALCO: Your Honor, again, I'n going
Q. And when you came to Texas, did you ever have a s 10 to object to the relevance, specifically where she's
Texas driver's license? w1l mailing in. If he wants to ask her about if she's being
A Ho. w12 revoked or has been revoked or if she's reporting, he
iy Q. So when you say your license is suspended, it's & 13 can do that without going into where she specifically
= 5.5 14 really -~ you just don't really even have one, right? s 14 Tives,
. w15 A. Right. 345 15 THE COURT: I'11 overrule the objection.
‘ Q. You don't have any valid driver's Ticense from  |sas 6 But Tet's -- let's get to wherever we're going and see
any state, period? i 17 where we are when we get there.
0:45 18 A Mot right now. 9.8 18 Q. (BY MR. GOELLER) But you don't Tive in Texas?
4 w519 0. And when you say not right now? 09:49 19 A. Correct.
w:47 20 A, Well, I used to have one in Minnesota until 09:42 20 Q. Okay. And part of the terms and conditions of
w2t - wa 21 your probation is that you violate no laws against the

0:47 22

0947 23

Lo 24

i YL

0. Did they actually take that away?

A Vs,

Q. Like pull it? When you -~ what happened with
your DWI case?

24y 22
w4y 23
05:45 24
%:45 25

State of Texas, correct?

A Correct,

Q. You got a big old Tong probation order, the
judge signs, maybe the D.A. sians. vour orohatian
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wis 1 officer signs, you sign, and they give that to you. And | ot A, Reubs.
wi 2 wherever you are Tiving now, you report back, correct? 05t 2 Q. Reubs?
w3 You mail back? w3 A Yes.
Wiy 4 A T Fi1l out just the Tittle forn. w4 Q. T'mtrying to get all your friends' names
wi Q. What do you 117 out? : wst §  straight, Reubs and Lips and Metal. These quys kind of
w6 f ATt just states my name, address, phone mumber. | w5t 6§ have funny names, don't they?
g 7 Q. Whether you have been arrested? ws | A Yes,
w4 8 A Yes. Wi § Q. Do you remember about what season it was when
w9 Q. Whether you are violating any laws in the State w2 9 the Reubs came down to Tive with the Lips?
w10 of Texas? 0:52 10 A It was .-
w49 11 A It just asks if you've ever been arrested and 052 14 Q. Was it spring, winter, fall, summer?
w12 your employment, wad2 A It was still snowing up in Minnesota,
w49 13 Q. Okay. When did you go on probation, Amy? w52 13 Q. Hell, that could be anytime of the year, right?
49 14 A In 1999, ws 14 Except probably July. A1l right. Well, I guess we'll
03:49 15 Q. Do you know when abouts? w2 1) say it was either late fall or early fall or, I mean,
s:49 16 A I'mnot positive on the month. wadd  was it after Christnas? Was it around New Year's? Mas
009 17 Q. Okay. And you said your probation was up in w2 17 it Easter?
wie 18 2002 0:52 18 A, T want to say it was before Christmas.
0:50 19 A Yes. w:52 19 Q. Before Christmas? So maybe Novemberish of what
09:50 20 Q. Did you get a three-year probation? w220 year about? November, December, October? What year do
09:50 21 A. T believe so. w2l you think?
9:50 22 Q. That's a Tittle bit unusual. Okay? Normally 0:52 22 A. T'mnot sure what year. T just know I just
w23 the longest you can get is two years in Texas for a w23 turned 21.
w24 misdeneanor. So I'm trying to figure out how you got 09:52 24 Q. About how Tong were you down here before you
wa 25 three. Have you already had your probation extended one | ww 25 got your DHI?
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time? w5 1 A, Maybe a year.
A No, I have not. w5 2 Q. Okay. And we know if your DI was in ‘99,
Q. Okay. Okay. Are you on probation in any other wss 3 maybe '98 is when you came down?
courts, in any other cases, in any other cities, in any w5 4 A, It could have been.
other states? w5 5 Q. Okay. 19987
A o w5 § A Tknow I was 21 at the tine.
Q. Have you ever been on any other kind of s | Q. Did you ever report in person before -- well,
probation? ws3 8 up until November - well, that's not a fair question,
A Mo, I have not, wss § Let me ask you this: When you flew back to Arkansas,
Q. S0 if my understanding is correct, the judge w10 when Tauny Svihovec drove you to the airport and you
that gave you probation said, you abide by these rules wss 11 flew back to Arkansas, was that the last time you
of probation and then you won't go to jail, correct? w12 resided in Texas?
A, Correct. 0:53 13 A No.
Q. Now, you testified that you do drugs, illegal w3t 14 Q. Okay. Did you come back to Texas after that?
drugs alnost daily, correct? o:34 15 A Yes.
:51 16 A 1 used to. ~ 054 16 Q. And when was that?
w1 17 Q. Okay. And when would you say -- what month and w54 17 A, I'mnot sure on the date.
wst 18 year did you come to Texas? 09:54 18 Q. Approximately?
g:s1 19 A. T'mnot even correct. Iwas 21. I'mnot even 054 19 A Tcan't give you approxinate because I'n not
wst 20 sure on the month, wsi 20 sure. T came back because I had to meet with ny
09:51 21 Q. Do you remember -- I think you said you joined wst 2t probation officer, and it was Mr. Ratly at the time.
w5 20 three gentlemen in Minnesota on a plane trip down here? 09:54 22 Q. Hr. Ratly?
w:st 23 A Correct. 0:54 23 A Yes.
:st 24 Q. And that was with - I think you call then w5 24 Q. Was he a Tarrant County probation officer?
w5t 25 Reub? w:54 25 A, Yes. And then when I went to mailing. it aot
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ws 1 switched over to Mr. Gonzales. w5 1 A. T did nushrooms before.

w5 2 Q. ATl right. We'll get there. Be patient with w56 2 Q. HMushrooms. Is that what they call psilocybin?

wst 3 me. Up until -~ up until November, Tet's see you flew  fosss 3 A. T have no idea.

ws 4 back on the 8th. Up until November §th of 2000, were s 4 Q. How -- what does that stuff Took 1ike?

w3 5 you reporting in person to the probation officers in 0:55 A Like a nushroom kinda. I don't even know hoy

ws 6 Tarrant County? ws B to explain it.

w5t T A Yes, wiss 7 Q. Do you know how they get it? Obviously, it's

w5 8 Q. Okay. Going in there monthly? ws §  organically grown. Is it a native thing? Like peyote

st 9 A Yes. ws § out in the West?

0:54 10 Q. Once a month, or were you on a twice-a-month 09:55 10 A I'mnot sure.

wst 11 report? 9:s5 11 Q. What is -- 50 is it Tike dried, or is it like a

09:50 12 A Once. _ wsi 12 mushroom you get at Tom Thub? What does it Took Tike?

00:5¢ 13 Q. Once a month, okay. And you probably had been a5 13 A, It's dried and kind of crun --

wss 14 doing that for about a year, right? 057 14 Q. Crunchy, dried out? And what, do you just chew

0:55 15 A Yes. wa 19 it and swallow it and eat it?

19:55 16 Q. Okay. And were they giving you urinalysis .57 16 A, Chew it, or you can put it on your food and eat

wss 17 tests? ws 17 it,

03:55 18 A Ko, 0:57 18 Q. Kind of Tike a topping. Instead of chives on

0g:s5 19 Q. Okay. And probably a good thing, right? ws 19 your baked potato, you put some mushrooms. A1l right.

09:55 20 A Yes, w1 20 And what does that do to you?

03:55 21 Q. Because you were doing drugs. I think you told  |[wms 2 A, Tt makes you hallucinate.

wsis 22 the prosecutor you were doing drugs everyday? w51 22 Q. See things?

09:55 23 A Yes. 09:57 23 A. VYeah.

09:55 24 Q. Speed, a form of amphetamine, I mean, I know 09:57 24 Q. You ever seen any of those documentaries where

w3525 speed is a street name. You know what speed 1s, right? w5125  Apaches or Comanches would want to have a vision, they
38 40

0:55 1 A Yes, ws 1 do the peyote? Have you ever seen any of that?

055 2 Q. You were doing crank? ) A No.

w55 3 A That's the same thing as speed. s 3 Q. What would you do when you were hallucinating?

s 4 Q. Okay. Speed, crank, the same thing? ws 4 Like, tell the jury what kind of things happened.

1:55 5 A Yeah, ws 5 A, Tdon't know. You would just see trails off

0:55 6 Q. Cocaine? ws? 6 your hands or off of glow sticks.

035 T A Yes. s T Q. HWhat's a glow stick?

0:35 8 Q. Powder or rock? They call it rock. You've w5 8 A Little sticks that you crack in half and lay

w3 9 heard of rock? ws 3 out like those necklaces that you can get at the fairs.

09:35 10 A, Powder. wss 10 They come in sticks,

ne:s5 11 Q. Powder cocaine? ;s 11 0. Kind of Vike a trail marker. And the Karines

w55 12 A Yeah. w12 at night would throw these things out there and

a5 13 Q. CEcstasy? ws 13 hopefully nobody else would see then except you?

055 14 A Yes. 09:38 14 A, Well, I've never been in the Marines.

s 13 Q. Pill, right? 05 13 Q. Bust it. There's a chemical in there?

20:35 16 A Yes. 0:58 16 A Yes,

0n:55 17 Q. Pill form? 05:58 17 Q. And hopefully you are back in time before it's

63:56 18 A Yes. wss 18 worn out, right?

:5 19 Q. HMarijuana? :s8 19 A Yes, |

09:55 20 A Mot really. 9:58 20 Q. And what, you do that to -- you do mushrooms

0:56 21 (. Not really. That's going to Tead to another wss 21 and then Took at that? Watch that?

wsi 22 question, you know, when I get the not reallies. 03:58 22 A Yes.

056 23 A. Treally didn't smoke that much marijuana. ;5 23 Q. Would you see things that weren't there -- when

ws 24 Once in a blue moon. That's why T say, not really, ws 24 you say hallucinate?

09:36 25 Q. khat else? I know I'm Teaving something out. 09:58 25 A No.
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w58 1 Q. Would it distort reality? w0t Q. So you came to Texas in 1998 when you were U,
058 2 A. 1don't understand. ot 2 were you doing drugs pretty much daily on a consistent
w:5 3 Q. I'mean, would things appear not as they are? wer 3 basis since you got here?
08 4 A No. 000 4 A Ho.
09:59 9 Q. Would you ever mix these drugs? 10:00 5 Q. When the prosecutor -- when you tell the
w5 A. T did with cocaine and ecstasy. wo 6 prosecutor that you were doing drugs everyday, tell the
w:sg 7 Q. Cocaine generally makes you what? What does 01 T jury now what you meant by that. Over what period of
wi 8 cocaine do to you? o 8 time?
09:59 9 A, Wakes me up. Either makes me be really quiet f0:01 9 A After I left my ex-boyfriend Chris or Reubs.
wss 10 or makes me talk a ot .01 10 Q. The Reubs?
00:55 14 Q. Does it depend on what kind of mood you are in  f1o.01 11 A Yeah.
wso 12 when you did the coke? Do you know what I'm saying? Or w0 12 Q. Okay. Okay. How often were you doing drugs
w13 was it kind of a -+ who knows what's going to happen 01 13 with Reubs?
w5 14 once you do the coke? 0:01 14 A. Twouldn't do any drugs with Reubs.
03:59 15 Ao No. It was just -- I was either quiet or 10:02 15 Q. Never did any drugs?
w16 talkative. 0:02 16 A No.
00:59 17 Q. Okay. So it could almost be Tike a downer or w02 17 Q. Did you do a lot of drugs back in Minnesota?
w5 18 an upper? 10:02 18 A 0ff and on.
19:59 19 A Yes, . :02 19 Q. So these three guys you get on the plane with,
09:59 20 Q. What was the effect you were trying to bring waz 20 nobody s doing drugs over at the Reubs' house?
wss 21 about when you were doing cocaine? Why would you take w2 A No.
w22 it? You want to feel what? f:02 22 Q. Al stand-up, straight-laced kind of guys?
19:39 23 A, 1don't even really know what I was trying to 10:02 23 A, Well, they would drink alcohol.
w0024 feel., 10:02 24 0. You are still on probation, right?
10:00 25 Q. How about the speed? I mean, most people agree  [10:02 25 A Yeah,
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a1 that you take speed to stay up, be wired, go do parties [ 1 Q. How many times would you say you violated your
o 2 and stuff Tike that, right? we 2 court-ordered probation in Tarrant County?

00 3 A Yeah. 0.0 3 A, What do you mean violate then? .

w0 4 Q. So when you'd combine the two, what were you 0:02 4 Q. Using dope, driving without a driver's Ticense,

w5 trying to achieve? e 3 all the things that you've testified you've done that

10:00 A, When I combined? wn § are in violation of that judge's order.

w00 7 Q. The cocaine and the speed. 0:08 7 A, Probably quite a few.

s 8 A T didn't really combine cocaine and speed. I 10:0 8 Q. Probably in the hundreds, right?

w0 § would do ecstasy and speed. 0:03 9 A, Probably.

ta:60 10 O I'msorry, ecstasy and speed. Why do you do 10:03 10 Q. Okay. And you have never been served a motion

w11 ecstasy? w11 to revoke that probation, correct?

10:00 12 AT just Tiked how it made me feel. 10:03 12 A, Served a motion to?

1p 13 Q. And how did it make you feel? 10:03 13 Q. Yeah. Where a constable or a sheriff, like

1:00 14 A, Just relaxed. w14 Sheriff Joe. Anybody says you violated your probation,

10:00 1 Q. Relaxed? So if you are trying to feel relaxed  |on 15 you might go to jail now. You need to go back to see

w18 by taking the ecstasy, why do you do the speed with it? |was16  the Judge in Fort Horth because you have been bad.

ta:00 17 A, T didn't do speed with it. I did coke with it. |su 17 Anybody ever done that to you?

t0:00 18 Q. The coke and the ecstasy? 10:03 18 A No.

10:00 19 A Tdon't know. 10:03 19 Q. Anybody ever arrested you? Put you in jail and

f0:01 20 Q. Which two were you combining? w020 said, you have violated your probatien? It's alleged,
3 o A, Ecstasy and coke. w2t you'll get a hearing, but we find there's probable cause
S 2 Q. Ecstasy and coke. AN right. And have you w0322 to believe that you violated it, so you got to see the

00 23 ever thought about why you combined those two? What 00328 judge and see if he's going to throw you in the

w24 type of mood change you were trying to achieve? w24 jailhouse now?

10:01 25 A No. 10:03 25 A Ho.
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TR Q. Nobody's ever done that? f0:05 1 Q. Okay. So there was no mention of Ivan owed her
f0:03 2 A No. w5 2 money or anything Tike that?
10:05 3 Q. Has anybody ever come by and said, we want you o 3 A She told me earlier that Ivan owed her money.
o 4 to submit to a urinalysis? 0:08 4 Q. So you just took it upon yourself to give her
0:040 5 A No. e 3 the 400 after you used the 300?
T Q. Has anybody from wherever you are Tiving now «- |05 6 A Yes,
= wu T has a probation officer in that state ever come to you lus 7 Q. Why would you? Why would you give her James's
— o & and said, ham, we're here on behalf - well, you know wos 8 money?
oot 9 how it works. You are being supervised in another 10:05 9 A. I didn't know where the money came from.
0 state, and you get to mail in your reports back to Fort |47 40 Q. Okay. Did you ever put in any of your
woe 11 Horth, Texas, right? .0 11 statements that you took §300 -- took $700, used 300 and
A T'mnot supervised in another state. w12 gave Tawny 4007
Q. Oh, they don't even come see you? t0:07 13 A. T would have to Took them over.
A to. ' 10:07 14 Q. Okay. I'mgoing to let you do that probably
: Q. You are just -- w018 when we take a break. Okay? Because I don't want to
:04 16 AT just mail in, o 16 put words in your mouth, and I don't want to delay
so:00 17 Q. You just mail it in? w47 things right now. But I'] give you -- I'11 give you
10:04 18 A Yes, o 18 these statements.
10:00 19 Q. To Texas, to Fort Worth? f0:08 19 Did you -~ did you review your statements,
0:06 20 A Correct. ww 0 all one, two, three, four of them this past Sunday when
1004 21 Q. Tarrant County, okay. So no probation officer | 21 you spent five hours with the DA's office? Got to
w22 in any other state has ever come to you and said, we're [w:0822  helieve they let you Took at your statements?
023 here on interstate compact or as a courtesy to the State |05 23 A, Oh, they Tet me look at them.
ot 24 of Texas to check you out, take a body fluid sample, UA, [0 24 Q. And this is pretty important stuff, right?
= 125 talk to you a 1ittle bit, make sure you are doing all 10:08 25 A, Right. I just can't remember everything that
46 43
. s 1 the things the judge wants you to do. Has that ever ww 1 was -~ that I wrote or said down on there. It's been a
s 2 happened? e 2 while.
= s 3 A Mo 0:08 3 Q. In your statement to Detective Winn, do you
0:05 4 Q. Has it ever happened even up to this day? o 4 recall under oath stating -- well, strike that. Did you
005 5 A Ho. 10:08 5 ever make a sworn statement, Tawny drove me to the
10:05 6 Q. Okay. You testified that you flew back to wos 6 airport, and I told her before I left to Took around?
— wes T Arkansas and, oh, I think -- I think you testified that [ 7 A. T would have to see jt.
Bowes 8 you took $300 of the money and bought a plane ticket? 10:09 8 Q. Okay.
10:05 § A Yes, 10:05 9 A Yes.
Rl Q. And then when you got to the airport, I guess 008 10 Q. Okay. Asof -- as of right now -- what's
= wes 1 you had, what, $7007 w11 today? The 9th day of October, or whatever it is? Has
10:05 12 A At the airport, yes. wes 12 anybody from Tarrant County contacted you about wanting
s 43 Q. Okay. Just out of curiosity, have you ever w13 to talk to you about your probation?
= was 14 given that $300 back to the Hosqueda family? .00 14 A Ho.
s 1 A Excuse me? mwds Q. Okay. So like you have no.fears of going-to..— .
el b U Did Y 0U hearnya ques tion Peme B R L e P
" s 17 A Tdon't know the Tast name you -- w10 17 A Formy --
— 1005 18 Q. Mosqueda, James? 10:10 18 Q. You haven't been served a motion to revoke your
CRETRE Ao No. I gave - w19 probation, right?
~ w20 0. Did you, and you gave what? You gave Tawny 400 [10:10 20 A, I'mnot sure what you are trying to ask me.
of it? f0:10 21 Q. Nobody has served you a motion to revoke that
A Yes. w022 probation, have they?
Q. Okay. Did you just give it to her, or did she | 23 A. You mean, saying I'm all done with it?
ask for it? 10:40 24 G No. Saying you were bad while you were on it.
A, T just gave it to her, 10:40 25 A, Nobody has.
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Q. Nobody has. Nobody has even called you?
Nobody has talked to you? Nobody sent you a letter?
Nobody from the government has told you you are going to
answer for how you've conducted yourself while on
probation, correct?

A. Correct.
Q. Not one soul has, correct?
A, Correct.

112 1
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A Neither,
Q. You testified that -- I think you said you
moved -- you moved out of your house when you were about
16 to 187

A Yes.
Q. Was that in Minnesota --
A. Yeah,

Q. -~ Amy? We know you came to Texas when you

fo:fo 9 Q. So, therefore, you have no fears whatsoever w9 were 21, What did you do during those five years up
w10 about doing jail time out of that case, correct? w:43 10 there?
f0:40 11 A, Correct. f0:13 14 A, Lived with friends.
:40 12 Q. Just Tike you have no fears of ever being 10:13 12 Q.- You and your brother were doing a lot of drugs
w013 prosecuted or indicted or investigated or anything of w313 up there, weren't you?
w14 that nature out of this case, correct? f0:13 14 A. I didn't really hang with my -- hang out with
10:41 15 A. 1 didn't do anything. w315 my brother that much in Minnesota.
w0:11 16 Q. Okay. So you have -- you have had -- I mean, 0:13 1 Q. Why was that?

-1 w17 has anybody talked to you about any kind of deals? :13 17 A. Tdon't know. We just weren't that close.

o 18 A No. 10:13 18 Q. I don't mean to pry, but are you -- are you

w19 Q. Okay. Because there's never been any charges w319 detoxing right now?

1 w20 filed. No investigation or anything, correct? f0:14 20 A Tdon't understand your question.

= 2 A, Not to my knowledge. fo:44 21 Q. Okay. Are you coming down off something?

_ o wtt 22 Q. Okay. You mentioned something. I may have 044 22 A Ko

%% w:41 23 wrote it down wrong. Did you say that your mother .- 10:14 23 Q. Okay. When was the last time you used any

~ w24 your mother lives in Arkansas, right? w24 il1egal drugs?
0:11 25 A Yes. f0:14 28 A. About a month ago.
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et Q. Okay. In that Izard County? XTI Q. A month ago?

o 2 A Yeah. o4 2 A Uh-huh.

S w3 Q. And that's where your stepfather Tives, right? [ 3 Q. MWhat were you using, hon?

— ot 4 A Yes, 0 4 A. T did cocaine.
012 5 Q. Did you say they are going through a divorce w0t 5 Q. Okay. Would you say that you've used cocaine
w12 6 right now? wn §  for -- and how old are you today?

= e 7 A Yes. w1 A. 2.

R Q. Is that divorce final, or are they in the w8 Q. 257 So for at least seven years you've been
w2 9 middle of it or -- wi §  using cocaine, ecstasy, crank, and various other drugs,
.12 10 A Pretty much in a battle. w10 correct?
f0:42 11 Q. They are in a battle? 1014 11 A. Not for seven years.
f0:02 12 A, Yeah. :14 12 Q. How many years?

EERTRK Q. Is your mother down here with you? 4 13 A. T don't know, about five or six.

= nnid A No. a1 Q. Five or six years? Are you -- do you know what

o th Q. Is your stepfather down here with you? w115 detoxing means?

R ETRI; A Yes. w1 10 A Mo,

= e dl Q. Did you all come down together? w14 17 Q. It means you are going through kind of a
0:12 18 A Yes. w418 withdrawal?
0:1219 Q. Did -- who is paying for that? Mho paid to get |ro:ns 19 A Mo,
w1220 you down here? 10:44 20 Q. Okay. Yesterday when you were raising your
0:12 21 A. The State, I guess. w1521 hand a Tot, and you had to take a break. And about an
10:42 22 Q. Okay. Okay. w:15 22 hour each time you testified, about an hour into it, you
10:42 23 A, I'mnot sure. [ didn't, w523 start looking funny.

g4 Q. Do you Tive with your stepfather or your 10:15 24 A. T just feel nauseous.

S ww25  mother, or neither? f0:45 25 Q. And why -- is that because you are detoxina?
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w5 4 A Ho. wi 1 take a break? She Tooks awful. I don't mean it that
0:45 2 Q. Do you need a hit of something, you feel? w1 2 Way. It's apparent she needs help.

015 3 A No. 47 3 THE COURT:  She Tooks okay to me. But I
10:45 4 Q. You did cocaine last month? w4 tell you what, we can take a 15-minute recess. Let's
0:45 9 A Yes, i §  come back at 10:35 and continue,
0:45 B Q. Does your -- did you tell the prosecutors that? {1 § THE BAILIFF: A1 rise.
015 | A Yes. 0ty 7 (Break. )
10:45 8 Q. Okay. Hhen did you tell them that? 0:8 § THE COURT: Let's bring the jury back in.
f0:15 9 A, On Sunday. % 9 (Open court, defendant and jury present.)
1:05 10 Q. Okay. Did they ask you if you were feeling 40 10 THE COURT: Please be seated.
w5 11 okay or something was funny with you? w11 Hr. Goeller, go ahead.
10:15 12 A No. v 10:40 12 MR. GOELLER: Thank you, Your Honor.
10:45 13 Q. Okay. Okay. Where are you getting your 0:40 13 Q. (BY MR. GOELLER) HMs. Boettcher, are you on any
w6 14 cocaine from? w14 prescription medication?
t0:15 15 A, T got it froma friend. 0:40 19 A .
wiwfd QA friend? 10:40 16 Q. T had asked you earlier about whether or pot
10:15 17 A Yeah. o 47 you put in any of your statements, the bit about the
10:15 18 Q. Astranger just wouldn't give it to you, would |0 18 §700, the $300 for the ticket, $400 for Tawny. Have you
w1519 they? w19 put that in any of your statements?
10:15 20 A No. f0:41 20 A, So far I don't see any in here.
10:15 21 Q. Who is your friend? o 2 Q. Okay. You got one more to go?
10:15 22 A, Steve, f0:44 22 A Yeah,
10:16 23 Q. Steve? 0:41 23 Q. Go ahead. Take your time.
10:15 24 A Tdon't know his last name. 41 24 A, Tdon't see that I stated anything in here,
10:15 25 Q. He's a friend, but you don't know his Tast w25 unless I'm looking it over.
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1 name? 0:42 1 Q. Mot in any of your four statements?
2 A. Right. :42 2 A, Tdon't see it.
3 Q. Is that his street name, Steve? 3 Q. HMs. Boettcher, the State could send a copy of
45 4 A. That's his real name. w2 4 that court reporter's transcript over to Tarrant County,
48 Q. What's his -- I got to believe he's got another [ § and that might cause you some trouble. Do you know
45 6 name? e 6 that?
01 [ A No. 042 7 A Yes.
1015 8 Q. No? Lips or Metal or anything like that? 0 8 Q. But that would be a decision that the State
0:15 9 A No. e ) gets to decide, whether or not they do that. They told
f:15 10 Q. Okay. Have you done any cocaine? Did you do w10 you? I mean, have they talked to you about what you
e 11 any cocaine yesterday? w1 testified to yesterday when the State had you?
; Ao — = 1. 1) {2 A As——— -
Q. I'msorry? 42 13 Q. What they are going to do?
A No. fo:42 14 A, Like as in my probation?
Q. Did you do any today? -0 15 Q. Yeah.
A No. 10:42 16 A Ho.
Q. Do you have any cocaine with you in Texas? .2 17 Q. Detective Jerry Johnson or the prosecutors or
A Ho. w18 anybody from law enforcement or the government?
E Rl Q. ATT right. Do you feel nauseous right now? f0:42 19 A No, they have not.
w720 A Yes, :43 20 Q. Okay. Okay. Did you -- were you 2 dancer down
f:7 21 Q. Do you feel Tike you are going to be sick? w21 here in Texas?
§ o101 22 A, Kind of. 10:43 22 A, Yes, sir, I was.
10:47 23 Q. Do you want to take a break? :43 23 Q. MWhere did you dance?
10:17 24 Ao A Tittle bit. 10:43 24 A, Baby Dolls.
10:47 25 Q. Because you look green, hon. Judge, can we 1:41 28 Q. Agentleman's club or a man's club or something
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w1 Tike that? 5 1 A, 0Oh, okay, yeah.

R, A Yes. 1045 2 Q. In your statement to him you also said the side
10:43 3 Q. Anywhere else? s 3 of his face was swollen, correct?
10:43 4 A, Not down here, no. 10:45 4 A, Ivan's?
04 5 Q. Was there somewhere else? When you say not 5 5 Q. Yeah.
s 6 down here, that kind of implies there was somewhere 10:45 6 A Yes.
w1 else? Where was that? 0.5 7 Q. Yeah. It wasn't swollen before he went over to
0:4 8 A, Up in Minnesota I did when I was 18, 4§ James'?
0:0 9 Q. T think you testified -- you testified 0:45 9 A Ho.
w10 yesterday that when Ivan came back to your apartment on 1045 10 Q. It was after he came back at 12:18, you noticed
wa 11 the night of the 3rd or morning of the 4th, I quess, he [wus i  his face -- I guess his left side of his face was
w12 had a swollen face, correct? 612 swollen, correct?
0:43 13 A Yes, 0:5 13 A, Correct.
f0:41 14 Q. And you testified that James had hit him in the | 14 Q. Okay. And in your sworn statement to the
w15 face with a baseball bat? 4515 Arkansas state trooper -- you've testified, I know
0:44 16 A o w18 you've testified. You were interviewed and debriefed by
0.4 17 Q. Hhat did you say? What did you say? You said  [wu 17  an Arkansas state trooper, and he took a statement from
w4 18 something about a baseball bat. w18 you, correct?
0.4 19 A. T stated that Ivan said, 0:47 19 A Yeah,
10:4 20 Q. Okay. That .- 10:47 20 Q. Did you testify -- not testify. Did you make a
10:40 21 A, James had hit hin. w21 statement to that individual, the Arkansas state
10:44 22 Q. Hit him with -- w4122 trooper, that James had hit hin with something and that
f0:4 23 A. A baseball bat, w4123 it wasn't pretty?
10:44 24 Q. Okay. James hit him with a baseball bat. You 10:47 24 A T would have to see it.
w425 are saying, Ivan said, "James hit me with a baseball 0:47 25 Q. Okay.

58 60

w4 1 bat"? 41 4 MR. GOELLER: May I approach?
0:4 2 A Yes. 1047 2 THE COURT:  Yes.
w043 Q. And in your statement to Detective Winn -- 041 3 A. T stated that Ivan said.
wu & well, did you ever make a sworn statement that the left | 4 Q. (BY MR. GOELLER) Okay. What?
w3 side of his face was all swollen? 04§ A. That James had hit hin with something, and it
o4 6 A Left side of Ivan's face? w1 6 wasn't pretty.
LT Q. Yeah. four 7 Q. But you testified under oath yesterday, when
040 8 A Yes, wa 8 the prosecutor was asking you that and on at least three
TRTI Q. Okay. And that's when he came back. I think 0§ prior occasions with three other Taw enforcenent
w5 10 you said you Tooked at your VCR clock; it was 12:18 that |7 10 personnel, you've given the same consistent statement,
w11 morning? w411 correct?
1:45 12 A. Correct. t0:41 12 A Correct.
w413 Q. Okay. In-- in the statement that was taken by Jeatd Q0 Okay. ANl right. Now, when the prosecutor was
w14 your stepfather, is he retired -- an I using the right  [w.is 14 asking you questions yesterday, you didn't mention a
w415 word, retired peace officer, Dick Kremer? w15 baseball bat, did you?
.45 16 A, He's disabled. 10:48 16 A. Mo, I did not.
0:45 17 Q0. Okay. How many years did he have in lay 0.0 17 0. Okay. Was that Tittle piece of information
w4 18 enforcement? w18 discussed at the Sunday meeting?
.45 19 A, I'mnot positive. 048 19 A Mot that I recall,
10:45 20 Q. Inean, was it his whole life, just a couple? 0:48 20 Q. Okay. Okay. Did you ever make the sworn
10:45 21 A I'mnot sure. 1 can't answer that. w2l statement: 1 Tooked through cupboards, the fridge, and
10:45 22 Q. But you know he was a peace officer, right, or  |wi22  the desk drawers in an office in regards to when you
w23 a policeman? w4923 went over to James and .- James Hosqueda's house?
0:45 24 A Well, he was a Deputy Sheriff, t0:49 24 A, T would have to see it,
0:45 29 Q. Yeah. They are cops. 10:49 25 MR. GOELLER: May I approach again Judae?
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g 1 THE COURT:  Yes. w3 1 Q. Okay. And then you testified you got home at,
10:49 2 A Sorry. s 2 what, 10:30 or something like that?
04 3 Q. (BY MR. GOELLER) That's okay. 5t 3 A, Around there. I'm not positive on the time.
0:4y 4 A Yes, I did. 0:50 4 Q. And you were Tiving in that apartment complex,
10:49 5 Q. Now, I think you testified -- correct me if I'n |1 § right?
5 6 wrong -- that you testified that sometime around 11:30  |i.s 6 A, What one?
i T Janes talked to Ivan on the telephone? 05 7 Q. 10047
14§ A T'said I believed he was talking to James. w5 § A, Pear Ridge?
f0:49 9 Q. Why did you believe that? s 9 Q. Yes. How many people do you think Tive in that
f0:49 10 A. Because he said he had to come over and talk to {5 10 apartment complex?
s 11 hin, and I thought I heard James' name. f0:51 11 A, I'mnot sure.
f0:49 12 Q. You heard what? f0:s51 12 Q. Lots?
049 13 A. 1 thought I heard -- excuse me, I thought I 0:51 13 A, Host Tikely.
w14 heard hin say James's name. f0:51 14 Q. How far are you from the tol] road?
f0:49 15 Q. Okay. And he left? t0:31 15 A, Haybe a block or so.
10:49 16 A, Correct. : 10:51 1 Q. Okay. Since Mr. Cantu was arrested and you
fo:40 17 Q. Okay. And you said that Ivan said, "I have to |11 went back to Arkansas, and you have been back to Texas
0 18 go kill James and Any," right? w218 several times, correct?
f0:50 19 A Yes. 10:52 19 A. Correct.
10:50 20 Q. Okay. Did you believe him? 10:52 20 Q. And everybody knew where to get ahold of you in
f0:50 21 A No. w2l Arkansas, right?
10:50 22 Q. Okay. And then I thought I heard you say, he 0:52 22 A. Right.
w023 was gone from about 11:30 to 12:48 am, 11:30pm to fuall Q. Certainly Joe Hartz, the sheriff, and the state
w24 12:18 a.m., correct? w224 trooper up there and Detective Winn and everybody knew
10:50 25 A Correct. w225 how to get ahold of you, right?
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05 1 Q. And during that time did you actually speak 0:5 1 A. Right,
50 2 with Dick Kremer, your stepfather, the ex-deputy? 0 2 Q. And you've kept in contact with the district
10:50 3 A Yes, w2 3 attorney's office?
w0:50 4 Q. You spoke with him on the phone? 10:52 4 A Yes.
1:50 5 A Yes, 0:52 5 Q. How many times have you come down here and met
0:50 6 Q. You testified about a fight y'all had, I guess, fw: 6  with the DA's office?
ws T the night before, correct? s 1 A. T came down one tine and met with Mr. Winn.
10:50 8 A. Correct. w05 8 Q. Okay.
1:50 9 Q. - Okay. Did you testify that Ivan got up and 0:59 9 A And I came down, I want to say, two or three
w10 went to work the next morning? ‘ w10 times and met here.
10:30 11 A. Correct. 0:33 11 Q. Has anyone -- you ever heard of the F3I?
UERY Q. Okay. What tine does he Teave for work, or did w33 12 A Yes.
w313 he Teave for work that day? w:5 13 Q. You know the FBI, the Federal Bureau of
5 14 A I'nnot positive. I was sleeping. w514 Investigation.
0:51 15 Q. What tine does he normally go to work? :53 15 A Yeah,
0:51 16 A T'mnot sure. Al different tines. f0:51 16 Q. Has anyone from the FBI or anyone from the
0.5 17 Q. AN different times? wss 11 government law enforcement agency ever interviewed you
0:51 18 A, Tcan't remember. w18 or debriefed you about organized crime activity or
f0:51 19 Q. But he wasn't -~ you testified he wasn't home w5319 connections?
w20 all day? ‘ 10:53 20 A Ho.
10:51 21 A, Correct. 10:53 21 Q. Now, you testified that Ivan told you early on
10:5t 22 Q. And then you testified he went to his second w522 that he was in the Mafia or the mob or something 1ike
o:51 23 job waiting tables at Soup or Salads? ‘ w023 that, right?
10:51 24 A. That night, [ believe he just went to Soup and  fusi 24 A Yes,
ws1 25 Salads, 10:54 25 Q. And you didn't believe hin. You knew he was
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wse 1 Tying, right? w:57 1 A No, I did not.
54 2 A Twasn't sure what to believe. 0:57 2 Q. Never lay on the horn and flash the high beans
543 Q. Okay. Because if you believed him or even if .5 3 and scream at the top of your Tungs?
st 4 you weren't sure, you certainly wouldn't be part of any w5 4 A, No, I did not.
st 3 kind of that Tifestyle? My God, you'd be ten counties [ § Q. Never drive out in the street and hit the first
st §  over in ten minutes, wouldn't you? s 6 intersection and Tock the brakes up and stay right in
st A, I'n not sure how the mob runs. st T the middle of the intersection with the horn blaring,
0:5 8§ 0. Would Ivan boast and brag and say a lot of wsr 8 and nothing like that?
wsi § stupid things that you just kind of blew off? Oh, 10:57 9 A No.
wse 10 that's just Ivan. He's got a mouth? 10:37 10 Q. I thought I heard you say you guys kept
0:50 11 A, What do you mean "boast"? st 11 nushrooms in your refrigerator?
f0:54 12 Q. You know, talk big. 10:58 12 A In the freezer.
10:54 13 A Yeah, 10:58 13 Q. Inthe freezer. Okay. Did you Tike mushroons?
10:55 14 Q. Were you enjoying the lifestyle that you had 10:58 14 A No, I did not.
s 15 going? 10:56 15 Q. Okay. You know there were mushrooms in the
f0:55 16 A, As in, what do you mean? w16 freezer, right?
10:55 17 Q. Mot having to work, sleeping all day, partying s 17 A, T'seen Ivan grab them out of there.
w5518 all night? 10:58 18 Q. Yeah. So you knew they were in there?
t0:55 19 A Yes, 10:58 19 A, T didn't know they were in there until Ivan
f0:55 20 Q. Okay. And part of that -- well, I assume what  |i0.56 20 grabbed them out of there.
w55 21 was especially good about that is that it didn't cost f0:58 21 Q. Where would you keep your dope?
w5522 you any money to have to do that either, right? 10:56 22 A T wouldn't really keep it on me.
10:55 23 A, Right, 10:58 23 Q. Mot on you? I mean, in the apartment. Where
10:55 24 Q. Would you say you've always been able to kind w8 24 Would you keep your drugs in the apartment?
:5525  of manipulate your way into the lifestyle you chose to |15 25 A. - Wherever we would set them.
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ws 1 Tive? w0:s8 1 Q. For example?
0:5% 2 A Mo, 10:58 2 A, Ddon't know. In the bathroom, in the cabinet.
05 3 Q. How did you get that way then? 10:58 3 Q. Where did you prefer to keep your drugs?
10:55 4 A, Tdon't know. 05 4 A. Treally didn't have no control over them,
0:55 5 Q. Okay. I think you testified that .- you said wss §  Ivan hung on to then.
wss 6 that Ivan told you, "go move the Hercedes," when he 10:5 8 Q. Hhen you say you were doing drugs on a daily
ws [ first came back? w1 basis, I assume that was in the home, correct, or the
10:5 8 A Yeah, w59 §  apartment you lived in?
0:55 9 0. And you testified he was getting in the shower? [ 9 A Yes, ’
f0:56 10 A Yes. 10:59 10 Q. And you would know where to get the drugs,
t0:5 11 Q. And he wasn't dressed, right? ws it right?
10:5 12 A. Tdon't remember saying he wasn't dressed. 10:59 12 A Yeah,
10:35 13 Q. Okay. Was he getting in the shower? 10:59 13 Q. Hould you use them by yourself while you were
10:55 14 A. I believe so. s 14 at the apartment?
10:56 19 Q. Okay. And you know how to drive, right? w3 15 A Ho.
10:56 16 A Yes, :53 18 Q. You continued to use drugs on November 5th,
1055 17 Q. Okay. And did you go out and move or repark s 17 November 8th, November 7th, November §th, and then after
w18 the Mercedes? w18 that, well, we know just Tast month, correct?
10:57 19 A Yeah, 0:59 19 A. No. Tused it one time up in Arkansas at my
057 20 Q. Never made a run for it? w20 parents’ when we were up there.
10:57 21 A, No. T was scared. t1:00 21 Q. Okay. And what were you using up there?
10:57 22 Q. Never drove the block to the tol] road? 11:00 22 A T went out and snoked some speed.
10:57 23 A Mo, T did not, 1:00 23 0. Smoked speed. Tell me how that works.
10:57 24 Q. Never floored that Mercedes and got out of Pear 1.0 24 A You just put the speed in a glass pipe and
ws 25 Ridge Apartments? 25 Tight the pipe and just smoke it
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10 1 Q. MWere you at your parents’ house when you did o 1 A, I've done it once.
o 2 that? 1 2 Q. When was that?
w3 A. T was in the woods. 0 3 A. Tcan't even recall. It was a while back.
00 4 Q. In the woods? o 4 Q. Was it Tast month?
#:00 9 A Yes. .02 9 A, No. It was -- it was during the summertime
0 6 Q. Do they live in a wooded area or near a wooded ez 6  because I remember it was super hot down here.
o 7 area? | o 1 Q. This past summer?
:00 8 A, They Tive in -- way out in the country like a 1:02 8 A Yeah.
s 9 population of 205 people. 10 9 Q. June, July, August?
11:00 10 Q. So you just, did you have to drive to this t1:0 10 A. Right in there somewhere. I'm not positive,
m:w 11 place or just walk to the woods? w:00 11 though, on that.
11:00 12 A. We took the four-wheeler. 1:03 12 Q. And you came back to Tarrant County?
1:00 13 Q. The four-wheeler? 1:03 13 A Yes.
i 4 A Yes. 11:03 14 Q. Did you submit to random urinalysis?
fj ft:00 15 Q. Were you afraid your parents would catch you? ft:03 15 A No.
11:00 16 A No. 11:03 16 Q. Did they question you at all?
11:00 17 Q. Okay. Inall the mail-in reports -- by the .03 17 A No.
w1 18 way, who gave you -- somebody had to give you permission |03 18 Q. Just, I'm here and okay and good-bye?
w0 19 to Teave the state of Texas on probation. Who was that? |5 19 A Yeah.
it:01 20 A. My probation officer, Mr. Ratly, contacted 11:03 20 Q. Okay. ATl right. Did you tell the prosecutors
w0121 Mr. Winn, and Mr. Ratly gave me permission. s 21 about that conversation between Winn and your probation
.01 22 Q. Oh, wait a minute, wait a minute. Your 0322 officer?
s:01 23 probation officer talked to Detective Winn? f1:03 23 A, No, I did not.
11:01 24 A. Uh-huh. 11:03 24 Q. Okay. You testified that Ivan wanted you to
t1:01 25 Q. Anthony Winn, the lead detective in this case?  [w:25  get a job, right?
70 .
1 A Yes. 0 1 A Yeah.
2 Q. Here you there? 04 2 Q. And you'd worked in, let's see, the apartment
3 A Ho. w:e 3 Teasing business, the insurance business, the -- well,
4 Q. But you know that conversation took place? w4 I'm Teaving something out.
§ A. T told Mr. Winn -- I mean, Hr. Ratly to call :00 5 A. Receptionist.
6 Mr. Winn because I told him I would not live in Texas no |e:u 6 Q. Receptionist business. Was he trying to get
7 more. w0 7 you to go out and get a job?
§ Q. So Wimn took care of that problem for you. He s 8 A. He really didn't Tike --
ot 9 got Ratly to Tet you leave the State of Texas? 00 9 Q. Force you?
A, I'mnot positive if Mr. Winn did or not. 04 10 A. Right.
Q. Okay. But you know they spoke, apparently? f1:00 14 Q. But he encouraged you?
A Yezh. 11:04 12 A. Right. Kind of, he wasn't. He was really
Q. Okay. All right. And you were allowed to .00 13 nice, you know. It's kinda --
leave the state of Texas? i1:00 14 Q. Did you ever do that?
:02 13 A. Correct. 00 15 A. T went and got applications and filled them
FERTE R Q. And when you Iert the state of Texas, were you [0 16 out, but I never returned them.
# i A7 - ordered to repo 0 mpnobahon-’of”f"“er -in 017 Q. Was -- you know Ivan's mother, Sylvia, right?
- w18 your new state? 1:0¢ 18 A Yes.
I A No. :04 19 Q. Was there kind of some friction about you just
1:02 20 Q. It was mail back these cards right from the :0020  kind of Taying around all day and not working, not
n w2t get-go, as soon as you left? w00 21 trying to help out, just hanging?
0o 22 A. They just have me mail in the piece of paper. 11:03 22 A Yeah,
w023 And after, T think it's either two or three months, I 14:05 23 Q. You testified that -- yeah, you said your
7 mw24 have to come and check in in person. 105 24 re]atlonsmp with Ivan was fantastic. Do you remember
5 AR Q. Have you done that? e 25 saying that?
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A Yes, I did.
Q. You've been with --
you've dated? Several?
A Yes.

how many men would you say

75
Q. What drugs had you done that day?
A, On what day?
Q. The day you got up in the afternoon before
Helanie got there. Melody or Melanie?

HH 15
1407 16
w7 17
11:07 18
1w 19
1197 20
1:08 21
19:08 22
1:08 23
1:08 24
11:08 25

Q. Did he protect you?

A. As in, what do you mean?

Q. You know, how a man might protect a woman.
Care for you, make sure you are okay. All that kind of
thing?

A. If I was sick, he would take care of me.

Q. Tell me how.

A. Like, bring me soup or go get me medicine at
the store if I needed it.

Q. Okay. MWere you accustomed to that kind of
treatment from men?

A Ho.

Q. Was that why -- is that why you chose the word
fantastic?

A Yes.

Q. MWhen you got up that day, you said, Ivan wasn't
home when you got up, and I think you testified he was
either at Countrywide or Soup or Salads doing -- what,
did he wait tables there at Soup or Salads?

A. 1 believe so.

190 17
1o 18
1:1019
1:10 20
.10 21
1.4 22
i1t 23
#:41 24
1:11 25

1
2
3
4
Q. When you say fantastic, is that? Maybe go into [sas § A, Melanie.
14:05 some detail for us. Tell us why it was fantastic. ft:08 Q. Mel. I think you called her Mel, right?
1:05 A. He treated me Tlike a queen. THI A Yes, I did.
11:08 Q. He treated you like a queen? :00 8 Q. What drugs had you done that day?
o 9 A Yes. f1:08 9 A None.
06 10 Q. You said you fell in Tove with him, right? f1:08 10 Q. Was that -- when you told the prosecutor that
11:05 11 A Yes. w811 you were doing drugs everyday, what -- what was
11:05 12 Q. What kind of Ivan did you fall in Tove with? 1:0 12 different about that day? Did you not have any?
1:05 13 Obviously, you didn't fall in Tove with a quy that was {1508 13 A. No, I did not.
w:06 14 high or stoned or doped out, right? f1:09 14 Q. You were out?
f1:05 15 A. Yeah. He was very po]ite. Always made sure I {10919 A. W didn't have none the night before or that
1:05 16 was comfortable. Took -- I mean, he was really, he na 16 day.
s 17 really took good care of me, t1:09 17 Q. Were you kind of going through withdrawals?
t1:05 18 Q. Almost to a fault, right? w:09 18 Were you craving it?
11:06 19 A, Whatever a fault means. 109 19 A No.
t1:06 20 Q. Probably should have got you out working a 11:09 20 Q. And that night, you did -- you did what? I
w5 21 1ittle soomer. Or, well, you never did. But probably  f{me 2!  can't recall, ecstasy?
1106 22 should have pushed that a 1ittle more. 11:09 22 A, Yeah,
11:05 23 A VYeah. 11:09 23 Q. Crank?
11:05 24 Q. You know, you need to get up in the morning and |10 24 A Yes.
10625 do the grind like most people do, right? MWas he caring? {09 25 Q. Cocaine?
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A Yes, 11:09 A Yes.
Q. And you said he was -- he took care of you, and |1 Q. Mushrooms?
he was a gentleman? 14:09 A No.
A. Yeah. Always opened and closed my doors, 14:09 Q. No mushrooms?
everything. 11:09 A, I did not take any mushrooms.

Q. You testified that one of the reasons you were
so afraid was that you thought the entire Dallas Police
Department worked for Ivan?

A. Correct,

Q. Okay. And would the FBI fall in that, too.

Were they all working for him, all those federal agents?

A No.

Q. Okay. What about like the Texas Rangers? Not
the baseball guys, the other guys with guns. Were they
under his control, too?

A. He just said the Dallas police worked for him.

Q. Were the State troopers under his control, as
far as you knew?

A, Mot that [ knew of.

Q. How about the Dallas County Sheriff's Office or
the Collin County Sheriff's 0ffice? MWere they under his
control and guidance?

A. T didn't know there were so many different
groups of sheriffs and police and --

Q. Well, you worked at Baby Dolls, right?
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4t 1 A, Right. w:0 1 store with your mother in Arkansas?
1 2 Q. You saw all sorts of police in there, didn't e 2 A Yes.
w3 you? 4 3 Q. Who went with you, anybody else?
e 4 A No. RTI A No.
41 5 Q. No? 44 5 Q. Was that before or after you smoked, yeah,
f:1 6 A. That was in Tarrant County. m:4 6 smoked the speed in the woods on the four-wheeler?
it 7 Q. What county? e 7 A. T can't remember exactly what day we went in
f1:41 8 A. Tarrant, in Euless. 0§ the woods. :
ot § Q. Baby Dolls is? f:44 9 Q. How far is it to, say, your parents' house to
=~ A0 A. Yes. Or-in Irving, maybe, on the border there, |s:1e10  the grocery store where you and your mom went?
- w4t or Arlington. x40 11 A. Maybe a 10-, 15-minute drive.
1211 12 Q. Okay. 11:40 12 Q. Was it like out in the country, so is it pretty
1:41 13 A. Sorry. It wasn't in Dallas. w13 rural roads?
t:41 14 Q. Did you feel that he had Taw enforcement under  [s:14 14 A Very twisty.
1115 his spell in Arkansas, too? 1:10 15 Q. Twisty?
f1:11 16 A No. t1:44 16 A, Yes.
e 17 Q. Okay. You don't think he had your stepdad in 0 17 Q. What 10, 15, 5, 6, 10 miles, something like
41 1§ his back pocket, do you? 41§ that?
t1:42 19 A No. 14 19 A. Yeah, I'm not positive.
f1:12 20 Q. Okay. Now, you knew who Amy Kitchen was, t:44 20 Q. After you found out, I think you said you were
w4221 correct? w021 at Tawny's, Ms. Tawny's apartment. You knew that Ivan
1:12 22 A. T didn't know her that well. #:522  had been arrested and was in custody, correct?
1:12 23 Q. You guys been to dinner? i:15 23 A Yes.
t:12 24 A Yeah, 11:15 24 Q. You didn't have any tickets, airline tickets or
t1:12 25 Q. Been to clubs? 1525 any transportation plans at that point, correct?
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12 1 A, Once. fi:45 1 A, Correct.
112 2 Q. Been to parties? 15 2 Q. And you asked Tawny to take you to the nearest
2 3 A. We met them at a Halloween party. 15 3 airport?
_ tm 4 Q. Been up on a boat with them? 15 4 A Yes.
| TRV A Mo, s 5 0. Love Field or DiFW, do you recall?
t:12 6 Q. Inresponse to one of Ms. Falco's questions, I |15 6 A, We went to D/FV.
0 1 didn't know it was Amy -- Amy Kitchen's ring. Now [ -+ fus 7 Q. And used the cash out of the 700. Did you just
w42 § that wasn't exactly true now, was it -- t45 §  buy a one-way ticket right there?
2 9 A Yes. 15§ A Yes.
ool Q. -- Ms. Boettcher? it:15 10 Q. To what city?
i 1 A, Yes, it was true. 15 41 A Little Rock.
113 12 Q. You -- you wanted a ring, so when you got to 11:15 12 Q. Okay. Got on the plane, left Dallas, left
= ns 13 Arkansas you could show your parents, right? You neded |13  Texas?
= wntd aring? 1:15 14 A. Correct.
13 15 A Ho. 1115 19 Q. Did you make any stops on the way to the
1143 16 Q. Could you all stay in the same room up there? s 16 airport?
3 17 A, Ivanand I? o5 17 A. Yes. Tawny and I went to, I believe it was TGI
RHERL Q. Yes. s 18 Friday's.
o 19 A Yes. 15 19 0. What did you do there?
11:13 20 Q. And to pull that off, you needed to show -- it Jr5 20 A, Just sat there.
1321 was your intent that you have a ring on your finger so w5 21 Q. Did you have a drink?
4322 it kind of legitimized the cohabitation at your parents' |u.16 22 A, Yeah.
#4323 house? 11:15 23 Q. I'msorry?
3 14 A Ho. f1:15 24 A, Yeah.
4 ownds Q. Did you go -+ you said you went to the grocery  [s:15 25 Q. What did you have, do you remember?
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é TR A. Red Bull and Vodka, I believe. 1y A ‘A, lvan said that James was nervous to come in,
16 2 Q. I'msorry, I didn't hear that? 6 2 and we had to walk out and meet him.

46 3 A. Red Bull and Vodka. f:9 3 Q. You had to go out and escort. Did you do that?
15 4 Q. A Red Bull and Vodka, okay. Did you make any tt:19 4 A. T walked with Ivan, yes.

ft:45 5  phone calls? 19 5 Q. And you went and got James?

f1:45 B A. I called my stepparents, and Tawny made a phone  |rr1s § A. Well, we met hinm at the front gate.

s 1 call, o f T Q. Okay. And then you had to walk him into the
15 8 Q. What did you tell your parents, you were flying |w4e 8  joint?

s § 0 in? 5 9 A. Well, we walked with hin. We didn't have to
f1:15 10 A. T told them I -- what time my flight was w310 walk him in. ‘

w4511 getting there at Little Rock. it:19 1 Q. But he wouldn't go in unless Ivan came and got
f1:15 12 Q. Outside of the $700 that you had, did you have {512 him and brought him in; is that right?

513 any of your own money? tt:19 13 A. That's what Ivan said. v

f1:15 14 A, No, I did not. 11:19 14 Q. Okay. But it sure Tooked funny to you, didn't
tt:15 15 Q. Okay. Did you -- have you testified or given a |wma1d it?

i:45 16 statement that you called your parents to find -- try to |19 16 A. Mot at the time.

w:7 17 get home or have them get you home or fly you home or t1:19 17 Q. Why?

1:4718  buy you a ticket or something like that? f1:19 18 A. Ddon't know. I just didn't pick up on things
t:47 19 A. No, I did not. w:019  Tike that. Didn't really.

t1:47 20 Q. Okay. Did you talk to anybody at the grocery t1:19 20 Q. Did you do any drugs over at Tawny's house?
w:121  store in Arkansas when your mom went shopping by f1:19 21 A, Yeah.

w:4122  yourselves? 1:20 22 Q. What did you do?

tt:47 23 A No. Hell, besides:my-mom; nobody~else:™ T|TEes . 2 A Smoked some_speed.

t:47 24 Q. Okay. Did -- you testified at great length :0 24 Q. MWho was doing that?

~ 125 about the Halloween party that apparently was kind of, I i 2 A T was.
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w41 1 don't know, really a drug party. MWas it Tike a drug a1 Q. Okay. Had Ivan called back yet saying, I'm
w41 2 costume party, from what I get? 0 2 arrested and all that kind of thing?

f:18 3 A. It was called the Halloween Dragon. It was a0 3 A. T thought you were talking about the first
:e 4 kind of 1ike a rave. It was in a warehouse. 0 4 night we got there.

14 5 Q. Is it dragon, you know, Tike the big medieval 10 5 Q. Okay. Well, I'msorry. That's my fault. The
s §  animal, ike a D-R-A-G-0-N? wa 6 first night you got there, you smoked some speed?

-t 7 A Yes. | A Yes.

BT Q. Not a drag on, a dragon? w8 Q. Who was all in the apartment the first night?

TR A, Yeah, a9 A. Just Tawny and Ivan and I.

= s il Q. I mean, was the primary purpose to go there and {1 10 Q. Okay. Did Ivan ever leave?

S owatt do dope? 1 11 A Yes.
t1:40 12 A. MWent and did ecstasy. 1:20 12 Q. Where did he go?

2ol Q. Okay. I mean, how many people were at this s 13 A. To our apartment.

2 unid party? w14 Q. How did he get there?

ERIERE A. T couldn't tell you an exact count or -- a1 A His car.

A4 o th Q. Idon't need exact. I mean, lots or -- 120 16 Q. HKis car?

~ ] A, HMediun. w17 A, Uh-huh.

BRI L Q. Fifty, a hundred, a thousand, ten? .0 18 Q. And that Teft who in the apartment?

f IRTRL A, Maybe, maybe a hundred. a0 19 A, Tawny and I.

0 Q. A hundred people? 1:20 20 Q. How long was he gone?

5 Al A, Maybe, 1:20 21 A. T don't know.

| BEEYY Q. When you got there, do you recall -- do you i 22 Q. Approximately?

w:48 23 recall anything unusual about how James was to get into |12 23 A. Maybe 10, 20 minutes.
w18 24 the building or get into the party? Do you recall him |10 24 Q. Did you make any phone calls during that time?
1:1 25 having to be escorted by Ivan or anything? 1 28 A. Called my parents.
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a1 0. You called your parents? i 1 A No. }
a2 A Uh-huh, 2 2 Q. You would have -+ you would have eventually
a3 Q. Who did you speak with? s 3 broke down and went to the authorities?
f1:1 4 A. My stepdad. I just told him I was at 3 #:3 4 A, T would have told them,
ma § friend's house. 3 § Q. Un-huh. When do you think that might have
1§ Q. Okay. Imean, obviously you spoke to him when s §  happened?
ma T you left Arkansas and drove back to Dallas, right? a1 A T went into the bathroom to te]] my mother.
a8 A, Uh-huh. 1 8 0. Is that what you said yesterday?
a9 Q. And was that the first tine you contacted him, #2s § A No. But when she asked me that, I wanted to
210 once you got back to Dallas? w10 tell her.
s 11 A, Uh-huh. #:3 11 Q. Oh, that's what I'm saying. If she hadn't
f1:21 12 Q. Did you call then from Tawny's apartment? w12 asked you that, how many days, weeks, months or years do
f1:21 13 A Yes, 23 13 you think would have went by?
t1:2t 14 Q. Okay. And you spoke with Dick Kremer, right? f:3 14 A, Tdon't think it would have been days, weeks or
.21 15 A Yes. 15 months.
f1:21 16 Q. Now, when you get -- you get on the plane, you .3 16 Q. How Tong you reckon it would have been?
A7 pay with the $300. Give Tauny $400, get on the plane, .3 17 A Tdon't know. 1 can't answer that, I don't
18 fly back to Arkansas. Your parents pick you up? 318 know, ’
:2 19 A. My stepdad did. #: 19 Q. Okay. Was any of your clothing ever
11:22 20 Q. Kremer, Mr. Dick Kremer, right? 2420 confiscated?
f:22 24 A, Correct. ft:24 21 A What do you mean my clothing?
1:1 22 Q. And you still haven't told hin anything at this 1:24 22 Q. Any clothes that you had.
#:223  point? ft:24 23 A, From my apartment?
1:22 24 A o 1:4 24 Q. Your apartment. Anything you brought to or
t:22 25 Q. Okay. You know Ivan's in jail back in Dallas, 25 from Arkansas,
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w2 1 Texas, right? 2 1 A Mot to my knowledge.
o 2 A, Uh-huh. 4 2 Q. I mean, Detective Wimn or the Arkansas state
= ol Q. You are in Arkansas. You are with stepdad, 3 patrolman or Sheriff Joe up in Tzard County or your dad,
~ 2 4 ex-cop. How far is it from the airport to the -- the a4 Did anybody say, we want these clothes, or we want this
¢t 5 Kremer homestead? 2 5 or we want that? Or take hair samples or blood samples
= wa b A About three hours, w2 8 or anything of that nature?
— otz ] Q. Three-hour drive? tat ] A o,
TR A Uh-huh. 1o 8 Q. Are you employed now?
R Q. Okay. And you drive that three hours to the -- f:5 § A Yes,
7 m210 to the house near the woods. You don't say a word, 1:25 10 Q. What do you do?
ot right? f:25 11 A Wait tables,
2 12 A Ho. 11:25 12 Q. Okay. Are you in a relationship?
TR K Q. Okay. And then the next day what do you do? t1:25 13 A Yes.
s watd A1 told them. T told @y mom when she was in the t:25 14 0. Okay. How would you categorize that
w2 13 bathroon, w13 relationship?
o ts Q. Well, that's not exactly true, is it? 1:25 16 A Good.
a1 A The first person I tolq was my mother, s 17 Q. Good. Are drugs part of that relationship, as
IIE AL Q. Yeah. But you didn’t come out and just tell .- ms 18 well?
% n2 {3 tell mom? 1:25 19 A Ho.
tt:22 20 A No. She asked me if there was any more to the tt:25 20 Q. Okay. Soare you hiding that from your
g 22l story, s present - [ yon't say, boyfriend? Boyfriend or fiance?
g tt:22 20 Q. VYeah. She's questioning you, right? w52 What is it?
f1:22 23 A, Right. 11:25 23 A It's a boyfriend.
1:22 24 Q. Okay. Now, would it be fair to say, had your 11:25 24 Q. Are you hiding drugs from him?
% 2325 mom not questioned you, you may have never told anybody? | .z 25 A Ho.
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25 4 Q. He knows about it? ' wa 1 probation officer since 1999, correct?
#:25 2 A. Not a month ago. He doesn't know about it, no. .8 2 A, About my drinking. They didn't ask me about
5 3 Q. Why doesn't he know about it? s 3 drugs.
5 4 A. Because he would probably walk away from me. s 4 Q. You certainly haven't chosen to be truthful
f15 5 Q. Isit-- is it easier for you, or is it your w8 5 with them about that, correct?
iz 6 style to e and misrepresent to achieve your ends? #:29 6 A. I guess you can say that.
t:5 1 A No. 9 1 Q. - Okay. And the Judge told you, you will report
1:5 8 Q. It's a hard thing to do? w:a § any crimes or wrongdoing within -- I don't know if it's
E, A, Ahard thing to do? What do you mean? w29 9 24 hours or immediately to your probation officer. You
n:25 40 Q. Lie and misrepresent and -- w210 haven't done any of that, have you?
:25 11 A Yes. 1129 {1 A, Crimes, Tike if I was arrested I was supposed
128 12 Q. It's adifficult task to undertake? 1912 to, and I haven't been arrested.
1:25 13 A Yeah. f1:29 13 Q. Do you think possession of cocaine is a crime?
125 14 Q. Since the age of 17 or 16, up until now, would ft:23 14 A. I haven't been arrested for possession.
w215 you agree with me that's all you've ever done? :3 15 Q. No. Ididn't ask you if you had been arrested.
11:26 16 A, ATl's I ever done is what? w916 Do you think possession of cocaine is a crime?
125 17 Q. Lie, misrepresent, and hide to achieve your 1 17 A, Of using it?
2518 personal goal, that being your lifestyle? .9 18 Q. Yeah.
25 19 A No. 19 A, Is that what you are trying to say?
t1.25 20 Q. Okay. Okay. 129 20 Q. Yeah.
t1:26 21 MR. GOELLER: May I have just a moment, . 21 A Yes.
w522 Judge? 4:29 22 Q. Possession of marijuana, holding it, possessing
t:21 23 Q. (BY MR. GOELLER) Are you a drug addict? 2923 it, and then?
121 24 A Ho. 119 24 A, Idon't smoke marijuana.
1 25 Q. Okay. You know Ivan -- well, you know the day 11:29 28 Q. Well, actually you said, it's not your
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wa 1 he got arrested. You are living out of state. You are wa 1 favorite. You don't do it a lot?
wa 2 in a good relationship. MWhy are you lying and hiding 1 2 A. Well, I haven't smoked.
wa 3 the dope in that relationship? 1y 3 Q. Ecstasy, possessing it, taking the pill.
12 4 A. He does not use, and I've done it one time. w9 4 That's a crime, right?
wa § Q. And wherever you are, for the short amount of ny 5 A. T haven't been taking any ecstasy.
wz 6 time you have been there, you apparently figure out how 1 § Q. Okay. But that's a crime, right?
a1 to get ahold of cocaine? a1 A Yes.
2 8 A Yeah. :3 8 Q. So would you - obviously your entire probation
1 9 Q. I'msorry? w9 has been founded upon fraud and deceit, on either the
i:8 10 A Yeah. w10 Judge over there and the probation officer or wherever
1 11 Q. How do you go about -- how do you go about w011 they may be, correct?
212 figuring out, if you are the new person in town, how do 1:30 12 A I'haven't spoke to a judge since I --
w13 you go about figuring out how to score? 913 Q. His representative or her representative is the
e 14 A, Somebody put it out in front of me. a4 probation officer, and you haven't been square with
mz 13 Q. Hhat? w:0 15 them, have you?
13 18 A, He just laid it out in front of me. 11:30 18 A No.
wa il Q. I quess he knew that you were the kind of :30 17 Q. And you were always lying and hiding your dope
s 18 person that would partake, correct? w018 use from your parents when you were young, right?
1 19 A. 1 don't know what he thought. 1.3 19 A Nope.
1128 20 Q. Well, you really haven't changed your 13 20 Q. You were up front about it?
wa 2l Tifestyle, have you? e 24 A Yeah.
f1:28 22 A. HWhat do you mean? 1130 22 Q. How? Tell me how.
1:28 23 Q. The dope, the deceit, the Tying? 13 23 AT told my mom I was using drugs.
11:28 24 AT think T have. w24 Q0 At what age?
128 25 Q. Okay. Well, you have been lying to your 11:30 25 A. When I was smoking mariiuana at 15




93 95
#:0 1 Q. Okay, #:3 1 0. Okay. But Wim Wasn't a probation officer, as
#:30 2 AT told her, #:33 2 he?
30 3 Q. You told her? 1:13 3 A o,
i3 4 A Yes, , f1:33 4 Q. He didn't evep Work in Tarrant County, did he?
1y 5 0 I'mean, you've driven your brother's car around . [11.55 5 A Ho.
a6 north Dallas, hayen't you? 3§ Q. What else was saigy
t:a 7 A Yes, 3 7 A That's, to ny knowledge, all I know
t:30 8§ Q. No driver's license, right? 1:3 8 0 Okay. Who -- who initiated that conversation
#:10 9 A Correct, 3§ regarding that arrangement?
ft:3t 10 Q0 And you personally didn't haye any insurance, :33 10 A Tasked Hr. Winy it I had problens.
watl right? 1:3 11 Q. When was that?
f1:31 12 A. Correct, 1:13 12 A The first tipe | came down here to speak to
1:31 13 0. Okay. I mean, are you catching my drift here? |y 13 him. Tt was after | met him in Arkansas.
w314 It's one lie, one deceit, one deception after another 1:3 14 Q. And then we know that yas November 2nd, right?
tt:31 15 mmMﬂwmaMﬁmmmMmrmw 11:34 15 A Uh-hub. It yas ..
11:31 16 I quess. 1:3 16 Q. 0f 20007
t:31 17 Q. Don't quess. | mean, it either is or it isn't. [y A Yeah, It yas after that
f:31 18 A Yeah, 11:34 18 Q. How Tong?
t:31 19 Q. Okay. Including your current relationship? 1:3 19 A Tcan't remember. Like a week or two, maybe.
f1:31 20 A Yes, 3020 It was ..
f1:31 21 0. Okay. Because this guy s not a doper, is he? t1:34 21 Q. Was it before stepdad takes the .. oh, I
ft:31 22 A No. 42 nged .. | forgot to ask Jou something. Qut of these
t1:31 23 0 Okay. Al of these things conbined, Amy, is 1:423  four statements, are there any others?
#1:31 24 really what Sylvia Canty didn't Tike aboyt you, right? 1:3 24 A No.
f1:32 25 A As in, what do you mean? 11:34 25 0. Did you give any statements directly to the
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.2 1 0. You know, the not working, the doing the dope, w1 DA's office?
:2 2 the getting up Whenever, you know, the sun is highand  [4.5 2 A The DA's office?
H:2 3 wWarm in the sky? 1y 3 Q. Yeah,
1:12 4 A Right, 4:3 4 A Here in Daltagy
2 5 Q. Okay. M]MHnmwmewthrmwmagm "y 5 Q. Yeah, HeKinney.
:2 §  and al that, that was g bunch of malarkey? TE A Mo,
2 ] A, That's what ] Was told by Ivan. w7 Q. Were there any other statements given to
f1:32 8 Q. You didn't believe that, dig you? i 8 anybody else .
ity 9§ A Yes, I dig, BTN A No.
:2 10 0. So sometings Iyan would tell you the tryth and iy 10 & - since the last one your father .. your
w2 11 you'd belieye 1t, and sometines ye know that he'd 1ie 1, w3l stepfather took?
w212 you, and you'd know he was 1ying. And then sometimes I iy 12 A Ho.
w13 guess yoy Just figured out which .. What to believe ang 11:35 13 Q. Was the conversation with Winn aboyt Working
w2 14 yhat not t believe, right? ' w3 M with your probation officer, did that take place before
f1:32 15 A, Sooner or later, w3515 or after this statement taken by Richard Kreper?
1:32 1§ & Didn't she ter you to get a Tawyer? 35 16 A T want to Sa, I think it was. T don't know.
t:32 17 A Ivan's mom? il After | gave my statement to Hr. Winn, it was the day [
3218 Q. Uh-huh, w18 came down to clean out my apartment. T talked to hip,
11:32 19 A Yes, she dig. w319 The day he removed the bullet hole from my apartment s
1:31 20 ¢ I'malnost done. I'want to know what else #3520 when | talkeg to Mr. Winn aboyt it, if that helps on a
w2 Detective iny and you talked aboyt regarding this w21 date or anything,
3222 Tarrant County judge ang probation officer. 14:35 22 0 Okay. That was the day you talked ¢, him about
f1:33 23 A He said, if | had any problens With my 3528 your probation of ficer?
w24 probation officer about Teaving the state, that ny 11:35 24 A About being on probation.
325 probation officer coulq contact him, 11:35 25 Q. Okav iy
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35 4 A, Tdon't know if that helps any. ¢ 1 you were out of here?

135 2 Q. It does, it does, it does. s 2 A. T was scared.

3% 3 MR. GOELLER: May I have just a moment, 3 Q. Okay. Is there anything about your testimony

6 4 Judge? s 4 at this point in time that you would like to change?

1:3% 3 THE COURT: Yes. MWe'll take a five- R A. Mot that I can think of

ey 6 minute recess, and we'll come back in five minutes, and e 6 Q. Okay. Al right. Thank you, ma'am.

war 7 we'll all work until noon. 0 7 THE COURT: Ms. Falco?

m:3 8 (Break. ) 4 8 MS. FALCO: We have no further questions

TR THE COURT: ATl right. Let's call the w40 9 of her at this time. And ask that she be allowed to go

mu 10 jury back in. 40 10 back home, and I guess if they want to recall her, we

45 11 (Open court, defendant and jury present.) w:4 11 could get her back, but we ask that she be allowed to go

145 12 THE COURT: Please be seated. All right. w4412 back home.

4513 Mr. Goeller, go ahead. 1:40 13 MR. GOELLER: Can I approach sidebar on

1145 14 Q. (BY MR. GOELLER) Ma'am, based on the totality  [wus14  that one?

w:45 15 of your knowledge of narcotics and the history you've t1:40 15 THE COURT:  Yeah.

m:45 16 had with it and your relationship with the Reubs and the |1:s 16 (Bench conference. )

s 17 Lips and the Metals and all of these players, have you |0 17 THE COURT: AT right. Ms. Boettcher, Tet

1518 ever been debriefed by anybody in narcotics or the DEA  [:n:018  me tell you, you are going to be excused for now. But

519 or anybody? Or say, look, we really want your w:50 19 you are subject to recall. And if the -- if you are

#:45 20 cooperation. We think you have the knowledge to really #5020 recalled, then you are going to have to get back on the

w4521 put a dent in the dope business. Anybody ever done w5021 plane and fly back down. Do you understand that?

s 22 that? 11:50 22 THE WITNESS: VYes.

f1:45 23 A Ho. f1:50 23 THE COURT: And we'11 give you whatever

tt:45 24 Q. Anybody in Arkansas gotten ahold of you and :50 24 time it takes to get to the airport, get a flight and

w4525 said, you know, we'd Tike some information or help us or fu:025  come back down. But it's conceivable that you'll be
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w4 1 that kind of thing? #:0 1 back to testify, and perhaps you won't. But in any

:45 2 A No. #:0 2 event you have to be available. Do you understand?

45 3 Q. My last question to you, I suppose, is going 50 3 MR. GOELLER: Your Honor, I would just ask

6 4 back to the day you fly back to Arkansas. You knew Ivan s 4  the Court to ask Ms. Boettcher -- I don't have to

45 5 was in jail. You talked to your folks on the phone and |51 &  know -- but if she would before she leaves, so that

15 6 told them you were coming home. You waited until you ns B their office knows exactly where she's been in case she

w1 got to the airport. And right before you got on the wi 1 is not going to the same place she came from.

w41 8§ airplane to call back to Tawny's apartment and say, 3 8 THE COURT: If you'd get with Mr. Johnson

w9 "Took under the sofa cushion,” correct? st § and make sure he knows exactly how to get ahold of you

Al A, No. Tawny waited for me to get on the plane. n3 10 for the next week.

w11 She sat at the airport with me. 1131 14 THE WITNESS: Yes, sir

147 12 Q. Okay. Maybe I heard that wrong. Is right when {1112 THE COURT: Okay. Perhaps we'll see you

14143 you board the plane you tell her that? +5t 13 again, and perhaps we won't. You may step down.

47 14 A. 1 told her to Took around. ex 14 THE WITNESS: Thank you.

147 19 Q. But where were you? I mean, was that an in- .3 15 {Witness excused. )

st 16 person conversation or were you on the telephone? 1:51 16 THE COURT: And I'1 tell you what. It's

47 17 A. T can't recall if it was in person or on the 5017 a Tittle bit early, but maybe not a bad time to break

418 telephone. w5018 for lunch. Let's be in recess until 1:20. And we'll

147 19 Q. Because I thought you said you called her and st 19 come back at 1:20 to begin the trial of this case.

w4720 said, oh, by the way, when you get home, you might want  {s:52 20 (Lunch recess. )

w21 to do a Tittle Tooking around. 13:0 24 THE COURT:  AT1 right. Let's bring the

t1:47 22 A. T can't remember if I stated I called her or wadd jury in,

146 23 told her at the airport, but I know she waited for me to [ 23 (Open court, defendant and jury present.)

4 24 get on the plane, 13:29 24 THE COURT: Ms. Lowry.

1145 25 Q. But in either event, you darn well made sure 328 28 HS. LOWRY: 1 was just waiting for you to
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s 4 ask me to call my next witness. a1 A Yes, I was. .
13y 2 THE COURT: Please call your next witness.  [un 2 Q. And did you -- did you go anywhere, anything
3 MS. LOWRY: State of Texas calls Michael w3 Tike that, during the day?
s 4 Gatchalian, 4 A, Well, Thursday I went to work. I don't
a8 THE COURT:  Raise your right hand, please.  |wx 5  remember what I did afterwards, but I came home as
1330 6 HICHAEL GATCHALIAN, w6 usual.
ww T being first duly sworn, testified as follows: a7 Q. About what time did you get home that night?
1§ THE COURT: Put your hand down and have a i 8 A. Tdon't remember.
i 9 seat right here, please. w9 Q. MWas it before midnight?
3:30 10 THE COURT:  AT1 right. Ms. Lowry? 13:12 10 A Yes,
3:30 11 HS. LOKRY: Thank you. 332 11 Q. Where in your apartment did you sleep?
f3:30 12 DIRECT EXAMINATION 3.0 12 A. T slept in the living room.
i3 BY MS. LOWRY: a2 13 Q. Why is that?
3:30 14 Q. Please introduce yourself for the jury, and 3:2 14 A, Tt was just more comfortable for my back.
w15 spell your last name for the record. 32 19 Q. Around midnight, were you asleep around
13:30 16 A. My name is Michael Gatchalian, w16 midnight that Thursday night?
il G-A-T-C-H-A-L-I-A-N. 32 17 A. T believe I was.
330 18 Q. And it's Gatchalian? 3:2 18 Q. Did you sleep through the night?
3:30 19 A. Gatchalian. t3:2 19 A No.
1 20 Q. Hr. Gatchalian, where do you Tive? 3:22 20 Q. Why is that?
= e 2 A, Presently? t3:32 21 A, Theard a loud noise, and it woke me up.
1l Q. MWhat city? Yes. f3:32 22 Q. Could you tell where it was coming from?
I A, Grapevine. 30 23 A. It sounded 1ike it was coming from down below.
= Q. How Tong have you lived in Grapevine? 3.3 24 Q. After you heard that Toud noise, do you
11t 28 A, About six months. 28 remember what happened next, or what you heard next?
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A Q. Twant to direct your attention to when you w4 A. T heard some arguing.
wa 2 1ived at 4753 01d Bent Tree Lane. When did you Tive 53 2 Q. Could you identify the voices?
31§ there? 3 A, Not specifically, but I can kind of tell it
—. a4 A. T lived there from November of '96 through 1w 4 sounded 1ike there was at Teast one male and one female.
wa 5 April of 2001, w9 Q. Could you make out anything that they were
= b Q. And specifically to around October of 2000 -- an 6 saying? :
= w3 T well, what was your apartment number when you 1ived a1 A. Not in general. I thought I heard the female
_ i 8 there? nw §  say, "I'm bleeding."
ey § A 1012 13 9 MR. HIGH: Objection, hearsay, and
7 10 Q. And do you know what the number on the w10 nonresponsive, Your Honor.
C na 1l apartment was that was directly below you? 3 41 HS. LOWRY: Your Honor, it's not being
.31 12 A. T don't remember. w12 offered for the truth of what was said. Just to show
Coan 13 Q. Do you recall a time in October of 2000 that nu 13 that the statement was actually made.
- uwf4 you got new neighbors? 13:33 14 THE COURT: Well, Tet me ask you the
oautd A. Yes. I noticed that I had new neighbors. w15 question itself. What was the question?
ot 16 Q. Did you ever meet those neighbors? 133 16 HS. LOWRY: The question was: What did
~ ] A Not that I recall. w1l you -- what did you hear?
— 1t 18 Q. Where were you around the end of October 20007  |i.x 18 THE COURT: What did you hear? Okay. I
1331 19 A T was in Japan for business. w19 overrule the objection. '
" 20 Q. Mhen did you get back from Japan? 1333 20 MR. HIGH: Is that over our objection,
= A. T believe November 1st. w321 Your Honor?
a2 Q. And do you know what day of the week that was? |y 22 THE COURT: Yes. Well, I understand the
3:32 23 A, Wednesday, I believe. 23 witness is nonresponsive.
7w 24 Q. The next day, Thursday, November 2nd, were you  frws 24 MR. HIGH: Hearsay and nonresponsive.
= nn 25 at home that day? 13:33 25 THE COURT:  Yes. 1'11 overrule both
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w4 objections. But T will advise the jury that whatever 35 1 Q. Did you call the police?
2 words are spoken are not being offered for the truth of |15 2 A No.
a3 those words but just to show that they were -- that they |ms 3 Q. Why?
w4 were said. All right. 3% 4 A, They were new neighbors. I didn't -- this was
5 Q. (BY MS. LOWRY) And this was after you heard 3 9 the first tine that it had happened, and I wasn't for
1 6  the loud noise? s 6 sure what was going on down below, and they deserve
w7 A Yes. ww T their privacy. There was just no track record of this
3§ Q. What, if anything, did you hear? What 3% 8  being an ongoing thing.
mw 9 statements did you hear that you could make out and 13 9 Q. Did the -- what you thought was an arqument,
310 understand what they were? %10 did it end a 1ittle while later?
133 14 A. T thought T heard something -- the female say, 3.3 11 A. At some point I either fell aslesp or it just
w12 "I'm bleeding." w12 ended. I don't remember.
13 Q. Do you recall hearing anything else? 3.6 13 Q. Did you ever have an opportunity after this to
3:34 14 A Not specifically. Just raised voices. A 3% 14 meet your neighbors?
e 1d Tittle bit of -- I think the female was crying. f3:3 15 A Ho.
3:3 16 Q. Did it sound like an argument to you? 13:35 16 MS. LOWRY: May I approach, Your Honor?
i 47 A Yes. 3:38 17 THE COURT: Yes.
3:34 18 Q. Did you hear anything else after this? 397 18 Q. (BY MS. LOWRY) Hr. Gatchalian, I'm going to
19 A T'mpretty sure I heard a door slam. w19 show you what's been marked as State's Exhibit 3. Do
fa:34 20 MR. HIGH: I have to object as w3120 you recognize that?
1321 nonresponsive, Your Honor. .37 2 A Yes.
13:34 22 THE COURT: The question was: Did you 13:97 22 Q. And how do you recognize that?
w323 hear anything else? 13:37 23 A, That -- how do I recognize it?
15:3¢ 24 MS. LOWRY: Did you hear anything else? 13:37 24 Q. Or what do you recognize it to be?
134 25 THE COURT:  Overruled. 1337 29 A, The apartment below me.
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3 1 MR. HIGH: I believe it calls for a yes or  [nwr 1 Q. And which apartment did you Tive above? Can
w34 2 no answer, Judge, wy 2 you tell from that picture where your apartment was
1% 3 THE COURT: Well, that's true. I'l] a3 located?
i 4 sustain that objection. a4 A, The one on the Teft.
T Q. (BY HS. LOWRY) What else did you hear? 3§ Q. And you are indicating apartment No. 10047
153 6 A. T thought I heard a door slamming. 37§ A Yes.
s 7 Q. The Toud sound that you heard, could you tell wa T Q. So when you were sitting in your Tiving roos,
235§ what kind of sound it was? my 8 you would have been directly above the living room, of
w3 9 A, Mot with any certainty. wy 9 apartment 10047
135 10 Q. Did it sound Tike a qun shot? 3:071 10 A Right.
2:35 11 HR. HIGH: Objection, Teading. 3:38 11 MS. LOWRY: HMay I have a moment, Your
13:35 12 THE WITNESS: Sustained. 112 Honor?
123 13 HR. HIGH: Ask the jury to disregard the 3:3 13 THE COURT:  Yes.
s34 effect of that last question. 14 MS. LOWRY: Pass the witness.
133 15 THE COURT:  AT1 right. I'T1 urge you 3.8 15 THE COURT:  AT1 right.
w318 folks to disregard the Tast question. 3:38 16 CROSS- EXAMINATION
.35 17 I suppose you just want to ask hin what it |17 BY MR. HIGH:
s 18 sounded Tike, right? .3 18 Q. Mr. Gatchalian?
HS. LOWRY: Yes, Your Honor. 13 19 A Yes.
1335 20 Q. (BY MS. LOWRY) What did it sound 1ike? .3 20 Q. Did you make out any kind of a written
13:35 21 A. Acouple of things crossed my mind. One was nu 2l statement prior to testifying here today?
s 22 just, they just moved in. I thought maybe something 1.3 22 A. Did I make a written statement?
w23 fell over and just hit the floor in such a way. And 3.3 23 Q. Yes.
w524 another one that briefly crossed my mind, that it could | 24 A o
- 1525 have been a gun shot. 3.3 25 Q. Did you write out a written statement?
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338 1 A, Not that I recall. 3411 A. And I can't say with full certainty whether I
3 2 Q. Okay. Did you ever give one to the police or 4t 2 did or did not that night.
w1 3 to the DA's office? a3 Q. Okay. And sometimes when you are in a
3 4 A Not that I recall. nat 4 different part of the world and you come back, you Tose
3 5 Q. Did you review anything prior to climbing the a9 eight, ten hours. Your clock's not right, and it's kind
% 6 witness stand today? w 6 of hard to predict your sleep patterns. That's fair to
7 A, Not that I recall. T say, isn't it?
—~ 1§ Q. Okay. Have you met with the district attorneys [ 8 A, Yes.
{Q ww 9 before you testified here today? 4 9 Q. And you try to sleep when you can. And
T ona il A Yes. 10 sometines you stay up for long periods of time so that
~ Q. When did you meet with them? 1 you can ensure that you can sleep when it comes time to
ié ww 12 A Naybe a couple months ago. w2 sleep. That's jet Tag, right?
T a3 Q. Al right. Did they have you review anything f3:41 13 A Yes,
o w14 when you met with then? 341 14 Q. We all know and love jet lag?
15 A, Not that I recall. 13:41 15 A Yes,
f3:39 19 Q. Basically you just talked? f3:41 16 Q. Did I understand it right? Did you wake up and
3:39 17 A Yes, i 17 hear this sound? Were you asleep when you heard this
3:39 18 Q. And is all this real clear to you, or is it i 18 sound? Were you on the edge of sleep?
m 19 somewhat fuzzy? These events that you just testified 301 19 A Tf I had to lean toward something, it would be
w20 about. Is it real clear, or is it fuzzy or what? i 20 more towards the edge of sleep. I was not in a full
wudl o A Keep in mind it happened about a year ago. The [ 2! sleep yet.
w22 things I did say are the things that stuck in my mind, .41 22 Q. But you weren't fully awake, either?
1323 so they are rather clear, f3:41 23 A. That's probably true.
13:29 24 Q. Okay. How Tong had you been in bed that night? | 24 Q. Okay. So you are on the edge of sleep, and
13:39 25 A Tts kind of hard to say because it overlaps 1229 then you hear something, and then -- and then you go,
110 112
w1 because, since it was in my Tiving room, once I'mhome  |wa 1  what was that? I mean, is that fair to say?
3w 2 that's basically where I was. So I'm trying to remember 1.0 2 A Yes.
3 when I got home. I'm estimating that I got home eight [ 3 Q. It's not like you are sitting in the Tiving
s 4 or nine o'clock. So roughly, you know, from eight until fue 4 room watching TV or reading, and then you hear
w40 § 1t happened or nine, e 3 something. You are really sensing; is that fair to say?
340 B Q. You normally wind down some, you watch TV, read [0 6 A, Yes. But once I heard that sound, I was awake.
- T the newspaper, something like that? e 7 Q. Tunderstand. And you indicated that a couple
EIRETR A Twatch TV, generally, listen to music. w8 things ran through your mind. First thing is that
1340 9 Q. So you kind of relax enough to go to sleep? 2 9 possibly something fell over, and then the second thing
BTl A, Right. e 10 15 possibly a qun shot. Is that fair to say?
SRRTRT Q. Do you ever have a cocktail or a beer or 342 14 A Yes.
wa 12 anything like that to kind of help you wind down? f3:42 12 Q. You are not sure which one it was; is that
{i 1340 13 A. Not -- I mean, I have on occasion, but w13 right?
= 1y 14 generally, no. 11:42 14 A Well, both of them crossed &y mind. Mot
ol Q. You might have that night, you just don't m 15 necessarily in that order, but both of them did cross my
©ooanfb recall? w16 mind,
] A There's a chance, but generally, no. i 47 Q. And with respect to the arguing downstairs, you
~ 10 18 Q. And were you taking any kind of medication, w18 said just moments ago, you said, I thought I heard,
o dd Tike sleeping pills or anything like that, kind of a w619 quote, I'mbleeding. Is that what you said on direct
w4020 sleep aid? ma 20 examination just a second ago?
3 ol A No sleeping aids, no. Hell, Tet me take that 24 21 A, Thelieve I did,
o2l back. When I was in Japan, to adjust to that, I believe |10 22 Q. So you are not sure if you heard that; you just
028 T was using Tylenol PH. And I'm trying to remenber if I [15023  think maybe you heard that?
% i 24 used it when I got back because I was stil] adjusting. [ 4 A Yes. That's one of the reasons I didn't call
LRI Q. Sure. 4325 the police right away. I mean if it wasn't trulv "I'm
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ma 1 bleeding," then I'm calling the police on a big 345 1 A. Richard James Kremer.
4 2 assumption. 1345 2 Q. Spell your Tast name, please.
543 3 Q. Sure. And then after a while, I take it it 54 3 A, K-R-E-M-E-R.
ma 4 calmed down because you were able to go back to sleep, 4 4 Q. And what is your occupation, Mr. Kremer?
i 9 fall back asleep? 55 5 A T'n disabled at this tine. I'man ex-police
4 6 A Yes. w6 officer with the city of St. Paul in Ramsey County, and
a4 7 Q. Did you ever get up? What, did you sleep on s T I'malso carried on two jobs. I'm also disabled from
4y 8 the sofa? 4§ the St. Paul Yacht Club, St. Paul, Minnesota.
IR A T'mtrying -- T usually slept either on the 34 9 Q. How long were you a police officer?
= wad0  floor or on an air bed on the floor. 1:5 10 A. 16 years.
~ il Q. Did you ever get up from the floor or from the  |13.45 11 Q. When did you become disabled?
a2 air bag? w2 A November 5th, 1995,
=t A Air bed. 13:45 13 Q. And what happened then to cause you to becone
= o id Q. Air bed. Did you ever get up from that? i 14 disabled?
5wt A Dhelieve I did. 1 believe I went to the 45 15 A. T vas down underneath a 47-foot houseboat on a
w18 kitchen to get something to drink. w16 hydraulic trailer. One of the pads that go and came
o ] Q. And you never talked to anybody downstairs? s 11 down on top of me.
w18 You didn't say, what was that last night? 13:47 18 Q. And you said since then you had two jobs? Are
3.4 19 A Mo, w19 you working two jobs?
f3:44 20 Q. You never did find out what had happened? 4 20 A No. I'mdisabled at this time. [ had two jobs
t3:44 21 A No. Now, when you say anybody -- with the w2t most of my life,
4 22 people directly below because I did call the apartment i 22 Q. And other than being a police officer, what was
w23 complex after the-fact, ' w4123 your other job?
3:44 24 Q. Okay. 13:41 24 A, Harbor master, St. Paul Yacht Club.
13:44 25 A, To ask what had happened. 13:41 25 Q. And that's when you were injured?
114 116
T MR. KIGH: That's fine. I'11 have to 141 1 A Yes,
mu 2 object to that as being nonresponsive, Judge. 4 2 Q. Mr. Kremer, do you know Any Boettcher?
43 THE COURT:  Sustained. 43 A Yes, Tdo. It's my daughter, stepdaughter.
34 4 Q. (BY MR. HIGH) With respect to talking to the a4 Q. And how Tong have you known Any Bosttcher?
4 5 people below, you never talked with the people below? a7 5 A, Since she was - three days before she turned
34 6 A No. w13 years old.
— ] MR. HIGH: Pass the witness, Judge. 1 7 Q. And how do you know her?
- o 8 THE COURT:  AT1 right. a4 8 A. Through her mother.
w9 #S. LOWRY:  No more questions. Hay this BT Q. And are you currently married to her mother?
a0 witness be released? 1347 10 A, Tam, yes.
SRR THE COURT:  Yes. By both sides? a4 11 Q. Are you also going through a divorce?
13:45 12 MR. HIGH: Yes. 1:47 12 A Yes, I am.
SRR THE COURT:  You are finally excused, sir. w13 Q. And that's not final yet?
o w14 Thank you very much. a0 14 A, Ho, it's not.
TR (Witness excused.) i 19 Q. Where do you Tive, Kr. Kremer?
13:45 16 MS. FALCO: We call Richard Kremer. 347 16 A, We Tive in Franklin, Arkansas.
= il THE COURT:  Richard Kremer. Raise your w4 47 Q. How Tong have you Tived in Arkansas?
— 618 right hand, please. 34718 A, We've Tived in Arkansas since September of '98.
J : RICHARD JAMES KREMER, 14119 Q. Where did you move to Arkansas from?
v 20 being first duly sworn, testified as follows: 347 20 A, From Minnesota,
;1145 21 THE COURT: A1 right. Please have a 347 21 Q. When you moved to Arkansas, who moved with you?
w22 seat. Ms. Faleo? 341 22 A My wife, and that was pretty much it. Any had
13:46 23 DIRECT EXAMINATION 14123 already moved to Texas,
P w624 BY S, FALCO: a3 24 Q. Do you recall when it was that Any moved to
5 Q. Could you state your name for the jury. w25 Texas?
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CHI A No. 1t was before we moved. MWe moved down in s 1 0. In relationship to that talk, were there any
n# 2 September of '98, and she was already down in Dallas. I (s 2 arrangements made to come to Arkansas?
4 3 don't recall the exact time. 50 3 A, Oh, yes, there were. We talked about that for
s 4 Q. MWhere did she move to Texas from? s 4 about four months. And then in the final, I think it
148 5 A, From Minnesota. w50 §  was about three to four weeks ahead of tine, we actually
34 6 Q. Do you know Jeff Boettcher? wse 6 planned when it was going to be.
a7 A Yes, Ido. My son, my stepson. s Q. And when did you plan for that to be?
4§ Q. How old was Jeff Boettcher when you first met 50 8 A, They were supposed to come down on November
e 9 him? w9 4th.
3.4 10 A. 1 believe he was 11. 350 10 Q. Mas that a Saturday?
13:48 11 Q. And when you moved to Arkansas, where was Jeff 13:50 11 A, That was a Saturday, correct.
w12 Tiving? 13 12 Q. And how Tong had those plans been arranged?
413 A, Jeff at that time was Tiving with his dad, f3:50 13 A Well, the final plans had actually been three
2 s td Q. Where does his dad Tive? w50 14 to four weeks.
13:46 15 A His dad lives up -- it's northern Minnesota. I |15 Q. Did you talk to your daughter, Amy, on Friday,
416 can't -- McGregor, MeGregor. w50 16 November 3rd?
t3:40 17 Q. At some point in time while you were in 1n:50 17 A Yes, I did.
mu 18 Arkansas, did any of your wife's children come Tive with [ 18 Q. Do you recall how many times you talked to her?
w19 you? 13:50 19 A. T talked to her a couple, three times. MWe were
f3:40 20 A Yes. wa 20 trying to confirm what time they were leaving and a
f3:45 21 Q. Who came to Tive with you? w021 number of things.
13:48 22 A Anmy. f3:50 22 Q. And when was the last time you talked to her on
13:48 23 Q. Hhen did she come to live with you? 5023 Friday, November 3rd?
13:48 24 A Amy came to Tive with us shortly -- well, it 13:50 24 A. It would have been about 11:30.
wa 25 would have been right around November or Tth or 8th. 13:50 25 Q. Pn?
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a1 Q. 0f last year? 50 1 A Yes.
f3:48 2 A That's correct. 15 2 Q. And how Tong was that phone conversation?
49 3 Q. And prior to that, did Jeff or Amy Tive with 50 3 A, 1t would have been about ten minutes.
9 4 you in Arkansas? s 4 Q. And what was the nature of that conversation?
349 5 A Not prior to that, no. Jeff also moved in with lwa 5 A. To Tet me know that Ivan still wasn't there, so
s §us, but that was after Any. wa 6 she really didn't know what time they would be leaving.
g 7 Q. Now, I want to take your attention to October, it T But that if she wasn't sure if they were going to Teave
g 8 November of 2000, During that time period did you wst §  then or if they were going to go with their original
e 3 becone aware of who your daughter was dating? st 9 plan of four o'clock in the morning.
oo 10 A Yes, I did, 351 10 (. And what tine was their original plan?
ol Q. And who was your daughter dating? 13:51 11 A. Four o'clock in the morning.
349 12 A. lvan Cantu. 1 12 Q. In the morning?
ERETL Q. How did you become aware of that? K A Yes.
= g 14 A Originally, through some phone calls. 3t 14 0. How Tong a drive is that from Dallas to
IRERIR Q. Who told you that they were dating? st 15 Franklin, Arkansas?
T A Ay did. fa:51 16 A, It's about eight hours.
— il 0. And what was your understanding of the nature 151 17 0. And were you okay with them Teaving at
— w18 of their relationship toward the end of October? st 18 four o'clack in the morning?
TRl A Toward the end of October it was going great. {131 19 A Yes, I was.
I quess he's the only one that ever pinned her down. t:51 20 Q. Khen you talked to her at 11:30 that night, how
She was doing great. She loved it. wst 21 did she sound to you?
0. Was there any talk of marriage? 51 22 A She -- she sounded okay. She sounded maybe a
A Yes. st 23 1ittle tired. She said she wasn't feeling real well.
Q. Who was talking about marriage? 51 24 Q. After that phone call, what was your
A Anmy. st 25 expectation of when they would arrive in Franklin.
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s 1 Arkansas? s 1 Q. Had you heard from Amy or Ivan at that point?
351 2 A Hell, assuming they left there at four o'clock  |ins 2 A Ho.
st 3 in the morning, I was expecting them someplace about 53 Q. Did you ever hear from them prior to their
wst 4 twelve, one o'clock in the afternoon, s 4 arrival at your home?
w5t 5 Q. And when you hung up the phone on that Friday 53 9 A No, we did not.
ws 6 night, was that your understanding that she would leave | § Q. About what time did they arrive at your house?
st 7 at four o'clock in the morning? 5 1 A Approximately 8:30 at night. .
ont 8 A That was the understanding I was kind of left 5 8 Q. And when they arrived how -- what did Any Took
- na 9 with That's maybe what it is. She wasn't sure what sy § 1ike? What was her physical appearance?
= w10 Ivan wanted to do. She wouldn't know until Ivan got 3:5 10 A, Very red, flushed in the face. The
— f 11 hone. msi 11 understanding we got is she was sick.
G onw il Q. MWhat happened after twelve, one o'clock on t3:51 12 Q. Why was that the understanding you got?
L Saturday came around and Amy and Ivan weren't in 5 13 A, ‘'Cause I asked her, what's the matter?
= 214 Franklin? 3:5 14 Q. Why did you think something was Wrong?
a5 A, Got a little bit concerned. Tried to -- f3:53 15 A, Because she was just terribly red in the face,
w216 attempted to phone them at their house, got no answer. w5016 very flushed,
wiz 1T Do you want me to go on? 54 47 Q. Did they say where they had been or why they
1:52 18 Q. Continue, wst 18 were late?
35 19 A Okay. We, at approximately 4:30 in the .54 19 A. Mot at that time.
w2 20 afternoon, they still were not there. I got a little f3:54 20 Q. What was Ivan Cantu's demeanor?
w521 concerned, and I ran a BOLO on them, which is basically |5 21 A, Oh, he was very pleasant, very calm.
w222 a search and Tocate, you know, possible accidents, check s 22 Q. And we're talking about Ivan Cantu. Do you see
o out anything 1ike that. wst 28 him in the courtroon today?
" s 24 Q. Let me stop you there. How do you put a BOLO f3:54 24 A Yes, I do.
— w25 out for somebody? 13:54 25 Q. Could you point to him and identify something
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o A Through the police department or sheriff's ws 1 he is wearing?
w2 office, 5 2 A, Sitting right there.
=~ nn 3 0. And how did you specifically do it on this s 3 Q. What is he wearing?
w2 4 particular occasion? st 4 A, He's wearing the red sweater.
o A Tcalled the sheriff's department and told them |us § H5. FALCO: Your Honor, may the record
~ am b mmmmmwmmwwtmumumwmm s 6 reflect that he has identified the defendant Ivan Abner
~ @2 T to Teave about four o'clock in the morning. They should [uws 7  Cantu.
s w8 have already been here. They are not -- they have not  [15i 8 THE COURT: It will so reflect.
~ o § arrived yet. s 9 Q. (BY MS. FALCO) And you said that was
e 10 Q. What happens when you call the potice use10 approximately 8:30, § o'clock when they arrived?
S ua 1 department and you ask them to put a BOLO out, what 13:50 11 A Yes, approximately 8:30. The reason I
w212 happens? _ w12 remembered that is [ .. 1 inmediately when they got
ool A, Well, they go ahead and put it out over the w5013 there, before they even came in the house I told then,
Coaatd air They communicate with the various police w14 Took, Tet me get inside and cancel the 80LO.
csald departments, highway patrol, governing the possible 354 15 Q. Did you do that?
E; w18 route they might be traveling. 354 16 A Yes, I did.
L 33 17 Q. Do you give them a description of the car? s 17 Q. And when they -- after they arrived, what did
— w18 What they might be driving? ws 18 you do with Any and Ivan?
g 19 A Normally you do. I did not have a description  [r 19 A Went in the house and talked until the wee
a2 of the car, w320 hours of the morning,
Q. So what information did you relay to them to 54 21 Q. Mas there any talk of their engagement?
put out on the BOLO? 1354 22 A Yes, there was,
A, The names of Ivan and Any. 1355 23 Q. Who brought that up?
Q0. And you said that was approximately 4:30 p.n.?  [us 24 A Ivan.
A That was about 4:30 p.m. 13:55 25 Q. How did he bring that up?
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s 1 A By telling Any to show us the ring. msi 1 take up size. And I was going to pick on him about that
15 2 Q. What did he say? wss 2 and I -- T didn't want to embarrass him because the
13:55 3 A He said, "Any, show them the ring." He said wa 3 conclusion at that time I came to is that he bought it
wss 4 that to her approxinately three times. The last time, w5 4 in a pawn shop.
wss 3 in fact, he said it, he said it rather angrily. And I [ng § Q. Did he tell you where he bought it?
s 6 just kind of figured he was a Tittle dominating. But 51 A No, he did not.
s 1 then at which tine she -- I don't recall it seems to me, [my 7 Q. Did he say anything about it being too big for
w8 D might have taken ahold -- or he might have taken ahold |y § Amy?
o oms 9 of her arm to stick it out, at which time she removed 51§ A, Yes, he did. He said that he bought it. He
=~ s the ring and handed it to her mother. w10 wanted her to have a ring when she showed up there. So
s Q. Prior to that had Any tried to show you her i 11 he said he just bought the ring and was supposed to
= gsil ring? ws 12 bring it back for sizing.
= s 13 A. Mo, she had not. :57 13 0. Did he say what he wanted her to have the ring
e~ tusfd Q. Did she make any coment about her ring? wi td for?
s th A, Ko, she did not. 57 15 A. Just to show off to us that she was engaged.
T s th Q. How Tong were Amy and Ivan there before Ivan f3:57 18 Q. How Tong did you all talk that evening?
= ws 1T started telling her to show you the ring? w51 17 A, We must have talked until two, three o'clock in
fé 13:55 18 A. Oh, a good hour. Almost an hour and a half, I 15 1§ the morning.
15519 would say. 3:57 19 Q. At that point had anything come up about his
t3:55 20 Q. Had you noticed the ring on Amy's finger up to  |aws 20  cousin being dead?
w5521 that point? 13:57 21 A, No, not at all.
13:55 22 A No, I hadn't. 13:57 22 Q. How was the defendant's demeanor as you were
13:55 23 Q. How were you all sitting, or where were you all |1 23 talking to him that Saturday night, November 4th?
15524 sitting? t3:57 24 A, StiTl very caln.
. 15 25 A Well, Tet's see. Ivan was sitting -- Ivan and |15 25 Q. And how was Amy's demeanor?
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s 1 Any were sitting on the Tove seat. I believe my wife 51 1 A Sick. She tried to eat, but vomited it up.
Zg tss 2 was sitting, if I'm not mistaken, in the recliner, and I [ms 2 Q. The next day on Sunday, November 5th, what did
<) s 3 was sitting over on the couch. w3 you do with Amy and Ivan? ‘
s 4 Q. And up to that point, did you even know Amy 5 4 A, Well, I sat pretty much and visited with Any --
< ws 5 even had a ring? s 3 with Ivan and Amy quite a bit, because on Saturday her
T A No, I didn't. s 6 mother works. So while her mother is at work, we spent
— s 1 Q. o when the defendant first brought it up, that |ws 7  most of the day together. So just visiting.
s 8 was the first time you knew of a ring? o5 8 Q. How Tong were they at your house?
T g A, That's the first tine we knew of the 5 9 A They came to our house -- they got there on
w10 engagement. We knew of the engagement, but I didn't s 10 Saturday evening at about 8:30. They left my house and
L ws 1t know she had a ring, And we didn't know that they had  fus it went down to my wife's place of employment at about noon
mss 12 confirmed officially on the engagement. w12 on Tuesday.
sl Q. Did Ivan -- what did Ivan tell you about the :58 13 Q. And from your wife's work noon on Tuesday,
Lﬁ w3 14 ring, as far as where he got it? s 14 where did they go?
3:55 15 A He said that he had bought it. In fact, I 38 15 A. En route back to Texas.
- wsi 16 asked him, when I -- when I Tooked at it. My wife 1335 16 Q. Mhile they were at your house in Franklin,
> w17 handed 1t to me after she looked at it. So the first me AT Arkansas, did you ever have any time alone with your
s 18 thing, it's a gorgeous ring. w18 daughter, stepdaughter?
s 19 So the first thing I said to hin, is how f1:38 19 A Absolutely not. Every time Amy would come near
=~ w20 Tlong before her finger turns green? And I think he s 20 me, Ivan would be right there.
— w21 responded with something like, give it an hour, you 13:50 21 Q. What did you think about that?
w22 know. And then I started to pick on him about it being {e.5 22 A, That he was very possessive of her, dominating.
323 too big. 13:38 23 Q. Did that concern you at that time?
5 1% 24 Q. How did you know it was too big? 558 24 A Yes, it did. Yes, it did.
o 28 A Hell, it had something wrapped around it to 58 25 Q. Did you say anything?
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5 1 A, No, I did not. wo 1 store, she called me into the bedroom and told me that
5 2 Q. Was there ever a time that Amy was alone with o 2 what the problem was is that somebody had killed Ivan's
15 3 her mother? tew 3 cousin and Ivan's cousin's wife, and that's apparently
159 4 A, Yes, there was. wo 4 what Amy had told her.
5 5 Q. When was that? 10 5 Q. And up to that point, did you know that anyone
359 8 A, They went to the grocery store together. waw § in Ivan's family had been murdered?
s 1 Q. Do you know what day that was? o 1 A. Mo, I did not.
1259 § A, No. Ireally don't recall the day of that. e 8 Q. ATT Mr. Cantu described it as family problens?
5 9 Q. How Tong were they gone at the grocery store? 0§ A Yes.
559 10 A, About an hour. ot 10 Q. Nothing to worry about?
359 14 Q. While they were at the grocery store, where was 01 11 A, Yes. That's correct, until Monday.
5912 Ivan Cantu? o 12 Q. And then what happened on Monday?

A With me. 01 13 A, On Monday Ivan was getting phone calls again.
39 14 Q. And what did you and Mr. Cantu do while they wo 14 And at which time, again, I asked him. And Ivan very
w15 were at the grocery store? wa 15 calmly came in, sat down.
1350 16 A We visited. w1 16 I was sitting on the couch, and he kind of
359 17 Q. And what was his demeanor? uot 11 sat down on the floor in front of the couch and
13:59 18 A, Calm. ‘ w18 stipulated to me that, "Look, I don't want you to think
3:59 19 Q. On that Sunday and Monday, while he was at your won 13 I'm a bad person.” He says, "Someone killed my cousin."
w520 house, did he receive any phone calls, Mr. Cantu? wn 20 He says, "I don't think a Tot of the man anyway. They
1359 21 A Yes. He received several. wo 21 want me to come back and help take care of details.”
13:59 22 Q. And were they on your phone or whose phone were wo 20 And he says, "I really don't want any part of this, but
5323 they on? wo 23 Tdon't want you to think I'm a bad person because of
13:59 24 A, They came in, a lot of them, on our phone. I wor 24 it
15825 believe also some came in on Ivan's, on Hr. Cantu's. et 28 Q. Did he say anything about Amy Kitchen being
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s Q. And the phone calls that came to your phone, ot 1 murdered?
5 2 did you answer the phone, some of the time? et 2 A, Not a word.
s 3 A Yes, Idid. ot 3 Q. How did you respond when he said that?
59 4 Q. Hho was calling Ivan Cantu? w4 A Tdidn't really respond. I quess I told him
1359 5 A, His mother, Sylvia. wer §  maybe I could understand that.
1359 8 Q. How often was he getting phone calls? o § Q. What were you thinking when he told you that?
gy 1 A, Very often. w1 A. T was wondering why he didn't mention the wife,
0 § Q. And what does very often mean? wet 8 who I thought Amy had told my wife, because that's what
100 9 A. HMaybe once an hour. wa 9 my wife had told me.
400 10 Q. Did you have a conversation with him regarding s 10 Q. Did you ask him about it?
il all these phone calls? s 1 A Ho.
10 12 A Yes, I did. I asked hin if everything was all tu:01 12 Q. Hhy not?
w3 right. w13 A. None of my business.
se:00 14 Q. And what did he say? o 14 Q. How was his demeanor the entire time that he
10 19 A He stated, yes, a family problem. Nothing to wer ) was visiting with you in Franklin?
wo 16 worry about. 1.2 18 A Very calm.
w17 Q. At some point in time, did you learn that his 1 47 Q. Did he seem concerned at all that his cousin
w:n 18 cousin had been murdered? wn 18 had been murdered?
1:00 19 A, Yes. As a matter of fact, Idid. It was after g 19 A, Kot at all. MWell, no, let me rephrase that.
wa 20 Any and her mother returned from the grocery store. w20 He did show some concern, but it wasn't what you call a
w2l Ivan was still getting the phone calls, and 1'd asked w2l family-type concern.
wn 2l hima couple, three times already. "Are you sure 10 22 Q. Khat do you mean by that?
ww 2 everything is okay?" And he said, "Yes. It was just a w0 23 A. It was Tike, yeah, I'm concerned, but I'm not
w24 family problem.” w24 concerned.
14:00 25 When my wife returned from the grocery 14:02 25 Q. Did he say anything about having to get back,
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ww 1 or he was going to go back to go to the funeral o ttw 1 hugged me prior to leaving the house. She hugged me on
ww 2 anything like that? wu 2 the front porch. Gave me a peck on the cheek both
o 3 A, No, he did not. wou 3 places.
wn 4 Q. Did any conversation ever come up about the w4 We get down by the car, she hugged me
we 5 funeral or when it was? tw 3 another six, eight times and kept giving me a peck on
o § A No, not that T can recall. 1 believe he did go wis §  the cheek. And that's how -- she told me something to
we T back a 1ittle earlier, if I recall, than what they'd wes T the effect of, T need you to know that I Tove you very
ww 8 originally planned on. Because when they left, I don't tes §  very much. I mean, I really Tove you.
wn §  recall the exact date they were planning on going back, 05 9 Q. Did you think that was unusual?
w10 but they decided they wanted to get back on Tuesday, 05 10 A Yes, 1did. Yes, I did.
wnfl s, _ tu:05 11 Q. Why?

2 12 Q. MWhile they were there at your home in Franklin, te:05 12 A. Because that's not Amy's normal good-bye with
wn 13 what was Any's demeanor on that Friday night? wos 13 me.

w14 A Sick, sick. Couldn't keep anything down. She 105 14 Q. Did that cause you some concern?

wn s just -- she just said she was not feeling good. She was | 1its 15 A Oh, yes.

w16 flushed. She was red. She was flushed all weekend. 05 16 Q. Did you do anything about that concern?

i d7 - When she would try to eat, she would vomit it up. s 17 A Yes, Idid.

0 18 0. Did you see her wearing the ring all weekend? 1405 18 Q. What did you do?

s 19 A, No. That's one of the things that bothered me. s 19 A, After they Teft -- after they left I started
w20 T quess, after finding out I -- understand that you get w20 weighing out the circumstances. I waited for my wife to
wn 2l a suspicious nature after being a police officer for so wos 21 get home. My wife arrived at home. I sat my wife down.
wo 22 many years. And one of the things now that was w522 We talked. My wife told me basically the same story.
wn 23 concerning me at this point in time is, understanding s 23 That Any apparently had whispered in my wife's ear that,
wo 24 there's this ring involved. A ring that most women wis24 "I don't want to go back to Dallas."

tm 25 would be shoving under your nose constantly, and here 14:05 25 Taking that into consideration, my wife
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we 1 sat the ring on a night stand in their bedroom. And it twos 1 went into the shower. I went and made a phone call to
i 2 sat there. Idon't recall seeing it on her finger at wes 2 the Dallas Sheriff's Department.
we 3 any time after she once showed it to us. o 3 Q. Why did you call the Dallas Police Department?
w4 Q. Did you or your wife say anything to Any about s 4 A, To see if there's possibly any involvement.
wos § why she wasn't wearing her ring? os 3 Q. What do you mean by any involvement?

1 6 A, We did not. s 6 A My wife tells me that Amy told her that there
— | Q. Why not? s T was @ -- this James and his wife were killed. And yet,
L 8 A. e just didn't. Well, if her mother did -- I tes 8 Ivan only told me about James. That gave me some reason
T wm 3 want to correct that -- if her mother did, I'n not aware | wes 9  for concern. The fact that the ring sat on the bench
el of it 1 did not. was 10 for all this period of time gave me other reason for
SRR Q. And what day did you say they Teft your house? wos 11 concern. And I -- 1 have a suspicious nature.

04 12 A. They left our house on Tuesday. Tuesday 15 12 So I'm setting here just weighing this out
. uwi3  afternoon about noon. That would have been, well, it wes 13 and then, Yike I told my wife, "Do you suppose that they
o wwdd vas the 4th when they got there, which was on a wes 14 had a part in this in any shape or fashion?" I never
_wnt§ Saturday. So it would have been what? The 7th? wes 13 told my wife I made the phone call.
TRl Q. And when Any Teft, how did she say good-bye to 10 16 Q. What -- what was the reason for you calling
= wadl you? wos 17 Dallas Police Department?
STl A Any's normal good-bye to me is a quick hug, a 1:06 18 A. To find out if indeed it was a double homicide
1 wadd peck on the cheek, an "I Tove you. Good-bye." This wes 19 and to see 1f there was some involvement.

ww 2l particular day, Any constantly -- well, first off, prior f4:05 20 Q. You were just wanting to know details and what
 wudl to this, Any was constantly trying to get up to me, and wes 21 the Dallas Police Department knew?
Ly w22 I had the feeling she wanted to say something to me. 11:06 22 A. Yes. Dallas Sheriff's Department at the time

wn 23 But Ivan just was hanging right with her. w23 of that first call, Dallas Sheriff's Department told me
5w khen we got out to the car, as we were w24 that -- '
&5 wn 25 Teaving the house, when we got out to the car, Any e 25 MR. GOELLER: Objection. That's got to be
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s 1 hearsay, Your Honor, as to what a Dallas fire or police T A, Yes, we had.
ues 2 department is telling him, o 2 Q. Hhen is the next time that you heard from Amy?
s 3 THE COURT:  Overruled. fho 3 A, The next time we heard from Amy was the next
w05 4 A. Dallas Sheriff's Department told me that they o 4 day-when she called, and her mother answered the phone,
ww 5 were not handling this case. That in reality it was the | ws 5 and her mon handed me the phone.
s 6 Dallas Homicide that was handling it. s B Q. Do you know approximately what time that was?
s 1 Q. (BY MS. FALCO) And did you do anything based s 7 A. That would have been -- I'm guessing. It would
wor §  on that phone conversation? o §  have been someplace about twelve to one o'clock, I
T A Yes, Idid. s 9 suspect.
sr 10 Q. What did you do? 08 10 Q. In the afternoon?
107 11 A. Called Dallas Homicide. 0 11 A. In the afternoon.
07 12 Q. And were you able to get ahold of any 0:08 12 Q. And what was Amy's demeanor Tike on the phone?
wo 13 detectives? w13 A, "I'm scared to death they are going to kill me
.07 14 A Not at that time. [ did -- I should correct w14 Get me out of here.”
wo 15 that, I talked to one detective who kind of gave me 09 18 Q. Did she sound scared?
wo 16 some details, that there was a double homicide, but no .09 16 A, Yes, she did.
wor 17 more details. 19 17 Q. Was she upset?
07 18 Q. And did you give him any information? f:09 18 A Oh, yes.
o 19 A. 1 believe my information that I originally gave a9 19 Q. And she thought someone was going to kill her?
wor 20 went to just Dallas Sheriff's Department at that time. 1:09 20 A Yes, she did.
107 24 Q. Was your wife concerned about the situation, as tu:09 21 Q. Why was she calling you? What did she want?
w22 well? t:09 22 A, She wanted me to get her out of Texas.
07 23 A, Yes, she was. 14:0 23 Q. And did you do that?
o 24 Q. After you made those phone calls, when is the 14:09 24 A Yes, I did.
w25 next time you heard from your stepdaughter, Amy? 1:09 28 Q. How did you do that?
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wor 1 A. That would have been Wednesday morning. Well, o 1 A. She had a friend take her to the airport. 1
.0 2 we heard from them. I stand corrected on that. We woe 2 met her at Little Rock Airport.
wo 3 heard from them on Tuesday night after they arrived. o 3 Q. What time did Amy get to the Little Rock
war 4 They told me that she called me from some friend's house | ww 4 Airport?
war 5 and said that they had not arrived. e A, She got to there actually during the middle of
@i § MR. GOELLER: Objection, Judge. That's e §  the night, a Tittle after. She was supposed to be in, I
i 1 hearsay and it's nonresponsive. When did you hear from wee 1 believe, 11:15. She got in a Tittle after 12:00.
wor §  them? o § Q. Midnight?
we § THE COURT:  Sustained. TR A Yes,
1 10 Q. (BY MS. FALCO) And was it the same evening s 10 Q. How long a drive is it from the Little Rock
w1l that they Teft? w11 airport to Franklin?
e 12 A, Yes, it was the same evening. 09 12 A, We arrived home at about 3:15.
w13 Q. Did you know what time it was? a9 13 Q. Anm?
w4 A. That was rather late. [ suppose it would have g5 14 A Yes,
w1y been 9:00, 9:30. 1:09 19 Q. Hhat did you do when you got to your home at
3 16 Q. And where was Amy calling you from? unif 315 an?
w47 A. Froma friend's house. w9 17 A We tried to talk to Amy. Amy told us on the
08 18 MR. GOELLER: Objection, Judge, thats w18 way up there. [ asked Amy what was going on. What is
wee 19 hearsay. Speculation, no personal knowledge. w19 happening. And Amy said, I just need to relax a while.
w0 20 THE COURT: Overruled. s 20 I'11 tell you, but I have to have some time.
s 2 Q. (BY MS. FALCO) Where was she calling from? et0 21 Q. What were your concerns at that time when she
1408 22 A, She said she was calling from a friend's house. w1022 called you and said, get me out of Texas?
140 23 Q. And what was the purpose of Amy's phone call? 14:40 23 A, Scared.
14:08 24 A, Just to let us know they had arrived. th:10 24 Q. At that point did you know what had happened to
1t:08 25 Q. Had you asked her to do that? w1025 Ivan Cantu?
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A. She told me he was arrested.

Q. And when you picked her up at the airport that
night, did she tell you what happened at that time?

A. Mot at that time.

Q. Did you eventually Tearn what happened?

A. A couple hours. We tried to get some sleep
that night. It was already late. MWe tried to get some
sleep that night. When she got up of course her mother
got up. Her mother went to the bathroom, and Amy went

et
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County.

Q. Is that where your live, Izard County?

A. That's correct.

Q. Why did you call hin?

A, Any -~ Amy says, “I've got to tell somebody.
I've got to tell somebody.”

Q. Meaning just beyond her parents?

A. Beyond her parents.

Q. Did you-all go to Sheriff Martz' office in

w010 in and sat down with her mother. Approximately five w10 Izard County?
w1l minutes after she walked into the bathroom with her w12 11 A. Not at that time, not at that time.
w1012 mother, her mother yelled for me and told me, "You got :12 12 Q. Why?
w13 to hear this." a2 13 A, Sheriff Martz says he thinks we should bring a
fh:t0 14 Q. And did you go into the bathroom? w1 fd  State investigator in and Tet him take the statement.
th:10 15 A Yes, I did. w:215  So he wanted us to come in the next day.
10 16 Q. And is that when Amy told you everything that :12 16 Q. Did you go in the next day?
w17 happened? i 17 A, Yes, we did.
0 18 A Yes, it is. 1218 Q. And did Amy cooperate with the police?
TRIRE] Q. What was her demeanor as she was telling you w219 A, Yes, she did.
1:0 20 what happened? :02 20 Q. Did she give a statement to Sheriff Martz?
10 21 A, Bawling her eyes out. fi:t2 24 A, She started giving one originally to sheriff
14:40 22 Q. And what did you do after she told you what w:222  Martz, and then when the investigator got there, he kind
11023 happened? w1223 of took over and redid his own statement.
14:10 24 A. I immediately after it happened, and I should w12 24 Q. Eventually, did you hear from a homicide
w025 mention also, prior to this, that I had -- w2 detective in Dallas?
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w1 MR. GOELLER: Objection, Judge. It's i 1 A, Yes, we did.
st 2. nonresponsive. . Q. Who did you hear from?
w3 THE COURT:  Sustained. 1 3 A, Officer Winn. .
it 4 Q. (BY MR. FALCO) What did you do prior to this? i 4 Q. And do you know when it was that Detective Winn
w b A, Priorto this [ already called Dallas Sheriff's wi §  contacted you?
wi 6 Department or Dallas Homicide, I correct myself, and 2 6 A, Actually, Detective Winn didn't really contact
wy 1 informed them as to where Amy was. w1 1 us until he showed up in Arkansas on the 22nd.
wn 8 Q. Hhen did you do that? e 8 Q. What day did he show up?
wi 9 A. That was right after we got hone. e § A, The 22nd.
1t 10 Q. At 3f5am? 12 10 Q. The 22nd of November?
1111 A. It was a Tittle after 3:15, but it was early 13 11 A Yes,
w112 morning. w13 12 Q. You had not heard from him prior to him showing
w43 Q. Why did you call Dallas Homicide to let them wis il up?
w14 know where Amy was? 113 14 A. [ had had some discussion with him, but that
w13 A, Because she wasn't running from them, and they w1 was the first that he actually came for any information.
wit 16 needed to know her whereabouts. w16 He had, however, been in touch with the investigator
w17 Q. And the next morning after she told you what w7 from the State, Mr. Hollingsworth, I believe his name
w1 18 happened, what did you do? w318 was, who had faxed him Amy's report.
1119 A. 1 inmediately called a Dallas Homicide again 19 Q. So he had already reviewed what Amy had
w1120 and asked for one of the detectives to call us. w320 written?
ety 2 Q. And did anyone call you back? w13 21 A, That's correct.
11 22 A. Mo, they did not. 13 22 Q. When he arrived?
ft:41 23 Q. And after you waited for them to call you back, 1413 23 A Yes.
wi 24 what did you do? fe:t 24 Q. And when he arrived in Franklin, where did you
11 25 A. T contacted Joe Martz, the sheriff of Izard w25 meet him?
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ety A. We met him at the Sheriff's Department. s 1 A Yes, I was.

113 2 Q. And did Amy voluntarily go talk to Detective 15 2 Q. And did Amy Boettcher give Detective Winn

e 3 Winn? uts 3 consent to go into her apartment?

i 4 A. Yes, she did. s 4 A. Amy gave consent at the police station prior to

13 5 Q. And did she cooperate with him and give him a wis 5 Teaving the police station.

i 6 statement? fh:ts Q. That they could go into her apartment?

iy 1 A. 100 percent. s | A. Yes. And then we agreed that we'd meet at the

s 8 Q. And after her statement to him, did you and her wis §  manager's office.

wn § sit down and do a statement? TR Q. At some point in time, first of all, back when

:13 10 A. Yes. Amy and I have sat down. I took her w510 Ivan and Amy were at your house in early November, where

ww il first statement from her. I also took a statement w11 did they sleep?

w112 several weeks after the fact so I could kind of compare 1:t5 12 A. They slept in the spare bedroom.

w13 the statements together. s 13 Q. And at some point in time, did you have an

1013 14 Q. And did you write that out or did she write uss 14 opportunity to go through that spare bedroom?

wnis  that out? 15 15 A. Yes. As a matter of fact, Ivan was very

t:3 19 A. T typed it out as to what she said. w1516 insistent when they left that he was going to be back

w47 Q. And do you recall when that was done? w1517 the following weekend. And Amy said, there was no

e 18 A, The statement that I typed out would have been w1518 reason to come back. And Ivan kept saying no, I'm

w19 approximately -- well, it was after Detective Winn was w519 coming back.

w120 there. He was there the 22nd. It was actually, I h:15 20 Now, finding out what I had found out over

w121 suppose, a week later. w21 this period of time, I had to sit and wonder: Is

w4 22 Q. Do you recall coming back to the Dallas area w522 something stashed in that bedroom?

w23 with Amy to meet Detective Winn? 14:15 23 Q. And what did you do in response to that?

114 24 A Yes, I do. it 24 A. I ripped that bedroom apart. I -- I went

et 25 Q. And had you done that statement with Amy before w1525 through clothes. I went through everything that was in
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wi 1 or after that trip? w1 there.

T, A, Before that trip. w5 2 Q. What did you find?

i 3 Q. And what was the purpose of coming to Dallas to TREI A, Well, at the time I found it, I thought nothing
ot 4 meet with Detective Winn? ‘ ws 4 of it. I thought it was my son's. I found a gold
o A. Ay had to check in with a probation officer wss 5  bracelet sitting between the bed post and the night
= wu 6 and also do a lie detector. wis 6 stand up against the wall. 1 just picked it up and
— ] Q. And did she do that? wis 1 threw it in the dresser. [ assumed it was my son's.

L_ TRIa A, She went to do it, but apparently she was TRON Q. Why did you assume it was your son's?

i 9 having period problem, a woman problem, and couldn't wis 9 A. Because that used to be his room. There was
> wu il take the Tie detector. She kept telling them, "I'1 w510 still a Tot of his belongings in it.

O wnt! take it. I'T take it." But they says no, they 1415 11 Q. And at some point in time did you have a

wii2  couldn't do it. w12 conversation with your son?

SERTTRK Q. Did you ever go to the apartment where she used i 13 A Yes, I.did. 1 found some drug paraphernalia
< td to Tive? w14 and a locked file cabinet in his or in the closet in his
ol A Yes, Idid. w513 room. A Tittle hashish pipe and a couple other items

FERIER L. Q. Hhat was the purpose of going to that w16 that T called my son to challenge him on.

“ wu il apartment? w17 Q. You confronted him about what you found?
SRTEIRL A. To pick up her furniture. 117 18 A Yes.
w19 Q. And was there a request by Amy for the police w7 49 Q. During that same conversation, did you also ask
w20 to be there? .20 him about a bracelet?

s 2 A Yes, there was. w21 A Yes, I did. And he stated -- I asked him if he
s 22 Q. Why did she want the police to be there? w22 had a bracelet that he left here. He said he owned

15 23 A.  She wanted the bullet removed from the wall. w23 several. He says it's more than likely his.
1 s 24 Q. And were you present when Detective Winn and w17 24 Q. Were you holding a bracelet while you were
o w2 Amy were at the apartment manager's office? w23 talking to him?
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war 4 A, Yes, I was. wtg 1 paraphernalia in your son's room?
1 2 Q. Who else was in the room while you were talking |ue 2 A Yes, I did.
w3 to your son? ety 3 Q. Did that really come as a surprise to you?
w4 A. At that time, just me. 1y 4 A. No, no, it really didn't. May I make a
TR Q. And what happened as a result of that gold w9 §  statement?
i B bracelet? _ TR Q. Yes.
T A, When Jeff - the next time we had the TRU MR. GOELLER: Objection, Your Honor.
wy 8 opportunity to see Jeff shortly after that, he came TR THE COURT: Sustained.
w9 down, and I -showed him the bracelet. And he says, THN Q. (BY MS. FALCO) Did it come as a surprise to
w10 "That's not mine," he says, "but I'T1 take it." w10 you?
1t 11 Q. And was there ever any other conversation that  |u:ts 11 A, No, it did not.
w712 made you think this gold bracelet might be important? 9 12 Q. Had you been aware that your son was probably
0713 A, No. Just officer suspicion. w913 doing drugs?
17 14 Q. What did you do with the gold bracelet? 9 14 A Yes, it was.
47 15 A. I took a couple of faxes of it. I shipped them  J1u19 15 Q. And with regard to Amy, you had known her most
w116 down to Detective Winn. And then when Amy and I came w1316 of her teen-age years, did you know that she had been
w47 down for her lie detector test, I brought the bracelet s 17  doing drugs as well?
w18 with me. 119 18 A. I knew that at times she had, yes.
:13 19 MS. FALCO: Your Honor, may I approach? :19 19 Q. And had -- at times had you ever talked to her
t4:18 20 THE COURT: Yes. 1:1920  and confronted her about it? Had she told you about the
f4:15 21 Q. (BY MS. FALCO) Mr. Kramer, I show you what's w21 drugs?
w1822 been marked as State's Exhibit 110. fi:19 22 A. I had confronted her mother first, and
0:18 23 A. The handwriting is mine. The only way I could |23  explained to her mother that she was on drugs. Her
w24 positively. It appears to be, if it is, on one side it |ww24  nmother and I had our first argument. I called Amy into
w25 says, "Italy." And the other side is a 417 with a w:1925  the room, and I says, "Amy, I need to talk to you," in
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wn 1 circle around it. wis 1 front of her mother. I sat her down and I says, "Amy, I
TR Q. And is this the gold bracelet that -- wa 2 believe you are using drugs. Are you using drugs?" She
TR A. It appears to be. w3 Tlooked at her mother in the eyes -- ,
s 4 Q. -~ you found in your son's bedroon? HKhen you 4 MR. GOELLER: I don't mean to interrupt.
wee §  say that's your handwriting, what is that note? wa 5 If I could have a time reference.
i § A. It says "contaminated." b THE COURT: AT1 right.
w7 Q. HKhat do you mean by contaminated? wa T Q. (BY MS. FALCO) When was this conversation?
s 8 A, When I was talking to my son, I am sitting T A. This is prior to our being married.
wss 3 there flipping it. w9 Q. How old was Amy at the time?
18 10 Q. Soyou - e 10 A. Anmy, at the time I met her was 13, so she would
15 11 A. I got my fingerprints all over it. w11 have been in the vicinity of 14 at this time.
w5 12 Q. So contaminated meaning, if you print it, you w0 12 Q. Hhen you confronted Amy, did she admit she'd
w13 might not find any prints? w13 been abusing drugs?
11 14 A, You would get mine. a4 A.  She looked her mother straight in the eyes, she
TR HS. FALCO: At this time we offer State's w15 paused, and then she Tooked over at me and said yes.
w16 Exhibit 110, w16 Q. Did you try to get treatment for Amy?
g 17 HR. GOELLER: I have no objection. w17 A Yes, [ did.
s 18 THE COURT: State's Exhibit 110 is w18 Q. And you know her well enough that had she used
w1y admitted, w19 drugs since the treatment?
1113 20 (State's Exhibit No. 110 admitted. ) t0 20 A, Yes, she has.
5 21 Q. (BY MS. FALCO) Where did you say you found .20 21 Q. Were you aware of how much she was using drugs
w22 that gold bracelet? w022 while she was in Texas?
115 23 A. That was laying up by the night stand, and the w23 A No, I was not.
11324 headboard of the bed right up against the wall. 0 24 Q. Has she since she told you about that?
t:19 25 Q. Now, with regard, you said you found some drug  |wun 25 A, Yes, she has.
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Q. When Ivan and Amy were at your house, in
Franklin that weekend in November, did you have a
suspicion whether or not Amy was on drugs?
A. I had a suspicion that at one time that they
were both on drugs.
Q. What made you think that?

T
w2
s 3
wn 4
T
§
7
§
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Q. Did you -- that had to be pretty important
stuff, correct?
A. Oh, you bet, you bet. It prompted me
inmediately to call and try to make contact with an
of ficer.
Q. Did you make -- did you make any notes from

ey A. Glossy eyes. You know, in fact, I kind of at 8% that statement?

10:11 first was laying the blame of Amy's sickness on drugs. — jux A. T --not at that time, not at that tine.

TE Q. Did you ever confront them that weekend about w9 Q. VYou testified that you went to the lzard

war 10 being on drugs? w10 County?

e 1 A. Mo, I did not. s 1 A. Sheriff's Department.

et 12 Q. And have you made sure, since you were aware of w12 Q. Sheriff's office. Now you spent, I think you

w13 the situation, that Amy was available and cooperative un 13 said about 16 years in Taw enforcement?

wa 14 with the police? 1 14 A. That's correct.

e 19 A. Yes. She has been 100 percent. 1 15 Q. I'msure you took a lot of statements.

16 MS. FALCO: Thank you, Mr. Kremer. Pass 1.3 16 A, Yes, I did.

w17 the witness. s 17 Q. Okay. And I'm sure you went to statement-

e 18 THE COURT: A1 right. Mr. Goeller? w18 taking school?

et 19 MR. GOELLER: Thank you, Your Honor. w19 A. That's correct.

e:1 20 . CROSS-EXAMINATION f:23 20 Q. You never -- you never in any way coached or

w2 BY MR. GOELLER: un 2l advised your daughter on what to say or put in her

et 22 Q. MHr. Kremer, my name is Matthew Goeller. [ have |ws22  statement, did you?

w23 a few questions for you, sir. You had mentioned that i 23 A. Mo, sir, I did not.

w24 you took two statements from your stepdaughter? 1 24 Q. Because you wouldn't do that? That's --

1:2 29 A Yes, 1 29 A, If my -- if my daughter committed a crime, I
154 156

o Q. To, I guess, compare and see whether they were [ 1  would arrest her myself.

wn 2 consistent or the Tack thereof? w2 Q. Uh-huh. Okay. Okay. ATl right. So you go

T K That's correct. wu 3 down to Tzard County. You meet with Sheriff Joe Martz,

w4 Q. Okay. wu 4 I guess, not the next day, but the day after?

TE/ MR. GOELLER: May I approach Mr. Kremer? TETRE A. We tried to get in there the one day he wanted

wn THE COURT:  Yes. wa 6 us to wait for an investigator. He was unable to get an

wn T Q. {BY MR. GOELLER) Let me show you a four-page wa T investigator. We kept calling him because Amy says, I

wa §  document that I've been given, and ask you if that's -- fw.a §  got to tell somebody. I've got to tell somebody.

w9 that's the document? I've marked it, but -- TET Q. Is this the elected, like, the sheriff of the

1.2 10 A. That's correct. w10 county?

sz 1 Q. And the second statement. That's the first w1 A, Yes, it is. Yes, it is.

w1l statement you took? 2 12 Q. And he wouldn't take the statement by hinself?

iz 43 A, That is actually the second one. The first one  |w.a 13 A. He -- not the first day. The second day when

w14 s a verbal. w14 we went in there, he says, "Well, I'11 take the

un il Q. Is awhat? waufd  statements." We went in the next day. And then as we

w15 A, Averbal. It was given verbally. That's w16 started giving the statement, he says, "Wait a minute.”

wa 17 actually the second statement I took. I also sat in wa AT He says, "I've got to get an investigator in here.

wn 18 with statements that were given with the Sheriff's w18 Q. Okay.

w219 Department and also the State investigator. w19 A. Once again. And at that time, what he got for

wn 20 Q. Okay. The first statement you took was a 42520 an investigator was the head patrol officer who used to

wn2f  verbal statement? was 21 be the State investigator, Mr. Hollingsworth.

1 22 A. That's correct. w22 Q. Yeah, Mark Hollingsworth?

1 23 Q. And when was that? s 23 A That's correct.

23 24 A. That was that day that she arrived back there 25 24 Q. He's kind of Tike --

1225  on Wednesday. 1:5 25 A. Head honcho.
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s 1 Q. I'msorry? e 1 A. Could I make that statement to you without Gail
s 2 A, Head honcho. w2 objecting?
w3 Q. Yeah, head honcho. Did you -~ you said you w3 Q. No, because then he'll be mad at me, and she'l]
w4 were kind of faxing back and forth between Detective wa 4 be mad at me. We got to do it in question-and-answer
w2 3 Winn and - how about a Sergeant Mark? You heard of wa 5 form,
s 6 him? o § A Okay.
s 1 A, Sergeant Mark, no. I suspect that's w7 Q. Idon't need them both mad at me.

— s 8 MNr. Hollingsworth. I think he just shortened his name. [ 8 A, Let me state it this way. Let me state it this
ﬁ T Q. Yeah, you are right. Sergeant Mark, Mark w9 way. It's not an occasional thing. It came about from
w25 10 Hollingsworth. Isn't it true that you live really close [wa10 a father that didn't care and a mother that's more
— ux it to police headquarters? wa il concerned about her personal Tove life than her family.

w2 A Well, we're -- the police and the sheriff's w12 I'm sorry.
w2 13 department is in elbourne, and we Tive in Franklin. TETRE Q. That's okay. You don't -- I mean, how often
w4 That's a distance of about 14 miles. s 14 would you have contact with your daughter, Any?
SERTERL: Q. Okay. Did you ever hear of this statement .28 19 A, Very often. Very often.
w2 16 before? Sergeant Mark -- and I guess that's Mark 1:28 16 Q. Very often. You weren't under the impression
F: w17 Hollingsworth -- stated that Amy was currently staying  |was 17  that she was a daily drug user?
S w18 with her parents not far from police headquarters and 10:2 18 A. No, no, I was not. I was not.
w219 had no intentions of leaving. 8 19 Q. She got back -- I quess you say you picked her
:25 20 A That's correct. w220 up at the airport after midnight, shortly after
4:25 21 Q. Okay. Okay. And police headquarters, what's wa 2l nmidnight, something like that?
— 520 that 1ike? 1:8 22 A That's correct.
a3 A. Well, the police headquarters is the sheriff's [ 23 Q. Three-hour ride back to Franklin?
w24 office, f4:28 24 A. That's correct.
— s 2b Q. Is that the elected sheriff? :28 28 Q. Obviously, as a former police officer, were you
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T A Yeah. Keep in mind, in our area we live in a wa 1 ever an investigator, too?
wa 2 town with a population of 205. Your neighbor may be 11 Jum 2 A, No. T was never an investigator.
w3 miles away. a3 Q. Okay. Minneapolis-St. Paul? :
1wz 4 Q. But it's the county-wide law enforcement? 1 4 A, St. Paul, T was nine years with St. Paul.
w5 5 A That's correct. w2 3 Seven years with Ramsey County.
101 Q. Jaithouse? s f Q. Okay. She never never said anything about what
SERTCON| A Yes. w2 T happened during that three-hour trip back?
L 65 8 Q. Patrol, road deputies we call them? y § A When T confronted her on what's going on, she
w9 A Yes, o & just asked that I just leave her alone right now. She
L 1z 10 Q. The elected deputy? w10 says, "I'11 tell you, but right now I just don't want to
ST A Yes, wn il talk.”
w12 Q. Investigators? 1 12 Q. And then the next day, I mean, then you got
E 102713 A Yes. s 13 home and you talked some more that night, but she still
wr 14 Q. Okay. Okay. You mentioned that you thought w14 wasn't ready to tell you anything?
— w213 your daughter may have, your stepdaughter. If I say 1 15 A. That's correct. —
L «wr 16 daughter -- 14:29 16 Q. Then the next morning, or was it the next
i 17 A, She is my daughter. w1l afternoon?
o Q. She is your daughter? w2 18 A. 1t was actually a little afternoon time, I'd
A, She's my daughter. w19 say, that we finally everybody got up and started doing
Q. Idon't want to say. w20 something.
A. Mo, sir. That's my daughter. That's my son, 10:29 24 Q. Okay. And is it -- is it your impression that
100 percent, w22 she just came out and finally told her mother, or her
Q. I gotcha. Do you think her occasional w23 mother was prodding her? Questioning her?
: departure from Taw and order regarding illegal drugs was [0 24 A. No. She -- she voluntarily went into the
wo 25 just an isolated incident? w25 bathroom. She was crying when she walked into the
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a1 Dbathroom. [ knew something was wrong. a1 Q. Okay. But you felt -- the final, what I call
i 2 Q. So there was no questioning on the part of your  fwx 2 the final statement, the fourth statement we got. I
wan 3 wife whatsoever? It's just, that was Amy's tine to tn 3 kind of break it down this way. I got Sheriff Joe,
wa 4 tell? w3 4 Sergeant Mark, Detective Winn and .-

i A. T believe that, 3 5 A And my own.

0 6 Q. Okay. In the statement to Sheriff Joe and b Q. And Mr. Kremer's statement. I kind of go that
w1 Sergeant Mark, and then we've got about ten days Tater, [um 7  four?

wn 8 the statement to Detective Winn? T A Yes.

i 9 A. Yes. Detective Winn statement, my en 9 Q. You took the fourth statement how long after
w10 recollection, if I can recall, that was the 22nd. en 10 Winn, Detective Winn, when he's up in Arkansas on

g 1 Q. Okay. Was she questioned alone? wn il November 22nd?

w12 A, Yes, she was by Detective Wimn, WeTl, she w12 A. That I took that statement?

wyt 13 wasn't alone. His partner was there and also a state 1:33 13 Q. Yeah, about the Tast of the series.

w3t 14 trooper. 13 14 A. 1 suppose it would have been about a week.

31 15 Q. Okay. But there was certainly no family 1:3 15 Q. About a week later?

wa 16 members present during any questioning, was there? 1:33 16 A Yes.

wat 47 A. Mot at that time. . 17 Q. So sometime around the ist of December?

31 18 Q. I'msorry? 1:4 18 A. That's correct.

w19 A Not at that time. 13 19 Q. Do you feel she was generally consistent from
1:31 20 Q. CEarlier? w20 what you could tell the first set? Well, you witnessed
e 2 A, EarTier I had been present when she started w2l the first two statements, the deputy or Sheriff Joe and
w22 giving her statement to Joe Martz, and also in most of  [wu2)  the Sergeant Mark, correct?

w23 the statement given to Officer Hollingsworth. 14:34 23 A. That's correct.

131 24 Q. Okay. Wasn't it more than you were present f: 24 Q. MWas that pretty much consistent with your final
w25 that you insisted on being present? w23 statement in around December 1st, I guess?
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w1 A Only if Any was insisting that I be there. w1 A. Yes. That's what I was actually taking that
a2 Q. Okay. Well, you know from your law enforcement {wu 2 statement for, is to verify to see that there was no
e § background that that's clearly not proper to have a w3 3 inconsistencies. .

— e & civilian family nember present when a witness statement | 4 Q. Okay. And there was not, correct?
w5 s taken? w5 A, No. There weren't inconsistencies,
= uar b A. T understand that. wu 8 inconsistencies in the order given.

— ] Q. Okay. Now, do you believe your daughter -- do  fuu 7 Q. Yeah. We'd agree that you and I can witness
_: wi §  you believe she told you the whole truth? wu 8 something and write ten statements about it day after
wn § A Yes, I do. wu 9 day after day, and they may be a Tittle different?

= unil Q0. Inthe -~ in the last statement she gave you? w10 A. That's correct.
SERTRl A Yes, T do. w11 Q. But the overall theme and contents were
. 12 Q. Okay. You don't think there's any possibility  fuu12  consistent?
- un i3 that she may have, oh, spun it a little bit? w3 13 A, She was telling the truth.
L w4 A Ko, I donot. s 14 Q. Okay. She told you that Ivan said, "James hit
b Q. Okay. Of course you don't know - you don't w13 him with a baseball bat, and it wasn't pretty™?
o wa s know any of the facts from personal knowledge, correct?  |r.s 16 A. That's correct.
~ il A No, I donot. w47 Q. Did, in any of the statements -- in any of the
o 18 Q. You haven't reviewed Detective Winn or 318 statements that you know about or that you witnessed or
1 w19 Detective Winn's two, three-ring binders, have you? w3 19 personally took, did she ever tell you where she got the
w20 A Mo, I have not, wii 20 money to get back to Arkansas?
= owndt Q0 Has she ever Tied to you before, anytime since .35 21 A Yes, she did.
o ww 2l you met her at age 13 on through? 135 22 Q. And was that kind of an important piece of
1:33 23 A Yes. As a matter of fact she has. However, 13523 information?
= wn 24 about an hour Tater she came back and told me she had. 4:35 24 A, Well, being as how she wasn't sure where the
5 und 1 know she has Tied to her mother. 1.5 25 money came from she knew it was Ivan's We didn't
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wi 1 really look at that as being that important. ww 1 drilled her about that money, huh?
3 2 Q. Okay. So you know it wasn't her money, right?  |u.uw 2 A Yes, I do. He drilled her about the money and
a3 A That's correct. w3 also about the ring.
s 4 Q. You know two people ended up dead? w4 Q. But I thought you weren't in the room?
s 5 A That's correct. At the initial time, though, 0y 5 Ao Twasn't. Iwasn't. Amy asked to take a
i §  we didn't, . ww 6 break, and when she stepped out the room for the
T Q. And but by -- by December 1st, the fact that ww | break --
w3 §  you don't know where the money came from, you know it wy 8 Q. I'msorry. Let me back up just a little bit,
w3 §  wasn't hers. You know the boyfriend-fiancee is now in wiw §  She's in the room with who?
w40 jail for the murder. You didn't want to -- you didn't 130 10 A, With Detective Winn, his partner, and the state
w1 see fit to put that in the fourth and final statement wn 11 trooper.
w3 12 about how - how that money came about? w12 Q. Okay. Are you in the room?
14:3 13 A. No, T did not because I was looking for ti:19 13 A lo.
w14 discrepancies in my statement rather than looking for 1:39 14 Q. Can you hear what's go1ng on?
w15 the things Tike that. Three police officers had already |:us 15 A. No, I cannot.
w16 taken a statement as the effect of where that money came i1 16 Q. Okay. She -- is Winn drilling her about the
was A7 from, wn il coin --
:35 18 Q. Did you know if there was even more money than |1 18 . When she came out of the room -
w19 the 300 given to somebody? 1:0 19 Q. Listen tome. I know. Just k1nd of go with me
14:35 20 A, Yes, there was. w20 here. Do you know, if you are not in the room, you
t4:36 21 Q. Okay. HKhat do you know about that? w2t don't know 1 Winn is drilling her at that time when the
4:35 22 A. Just that it was left there. w422 state trooper -~ Winn and the partner in the room?
:3 23 Q. Left where? 140 23 A. That's correct.
10:35 24 A Well, apparently the story I got from Any, was  [u.u 24 Q. Okay. She comes out of the room because she
w325 that she brought 700 originally. Apparently there was |0 25  needs to take a break?
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wi 11,500 that was Teft there. She brought 700 to the THU A. Correct.
wi 2 afrport with her. She bought her airplane ticket and i 2 Q. Okay. Is she allowed to talk to people during
wy 3 then gave the balance of the money to Tawny. Idonot |uwuw 3 that break in the middle of the interrogation?
—. w4 know Tawny's Tast nane. i 4 A, She didn't say a word to me.
oo S Q. Is there anything in -- anything in any of the  [ww 3 Q. Okay.
~ ww b statements, to your knowledge, about $1,5007 THI A. She didn't say a word to me, but the Took on
— A, Well, there should be. I know there should be  |:waw 7  her face told me something was wrong. So I entered the
- wx 8 in Officer Him's because he really probed it. w40 8 room and asked what was going on, and Detective Wimn
w9 Q. He grilled her? w9 told me that they were drilling her about this ring and
o w40 A. Oh, he drilled her on it. w010 this money.
ERETERT Q. Okay. Do you know whether Winn was doing the 4 14 Q. Well, as a 16-year veteran, boy, that is sure
w12 writing as he's drilling her, or is Any doing the w012 stupid on Winn's part, isn't it?
- w13 writing as Winn is drilling her? w13 Ao Hell -
e 14 A Tsaw -- T saw Officer Winn do some writing, w14 Q. Idon't mean to say stupid. But somebody comes
_wawdd but keep in mind that T wasn't in the room at all times, [« 15 out, and you see that something ain't right. She needs
o wwdf at the tine of the statement. TUUTRAS o break. And then the detective tells a fanily member
= il Q. How did you see him do some writing? w7 what the concern is?
— 3 18 A Well, just at the end of it, he was doing some  |iwus 18 A. Because I told him that if -- if she is a
L wa 1y writing. When I came into the room, he was doing some  fwi 13 suspect in this, you tell me right now, and I will
BRIER.! writing for Any to sign. w20 advise her to keep her mouth shut until we contact an
1 Q. Okay. we 2! attorney.
a2 MR. GOELLER: May I have just a second, 22 Q. Okay.
wu 23 Your Honor? it 23 A And he explained to me that, no. They need
7w 24 THE COURT: A1 right. wi 24 some clarification on this ring and on this money.
L5 w28 Q. (BY KR. GOELLER) So you think Winn really it 25 Q. Okay. And so do you have a conversation with
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e 1 her? wi 1 building to go.
et 2 Ao No, Ididnot. TH) Q. There's probably not a whole Tot there, huh?
T Q. She goes back in the room for some more -- for  [ux 3 All right. T think your testinony was your daughter was
wi 4 some more interrogation, I suppose? w4 100 percent cooperative?
THTR A Well, T guess, Ididn't. At the time she came  |iwus 5 A That's correct, of everything I saw.
a6 back into the room, I explained to her that you either  [w.u 6 Q. You were in the room when Deputy Joe and
w1 cooperate -- s T Sergeant Mark were taking her statement, right?
THIE Q. Oh, they Tet you talk to her in the middle - THE A. That's correct.
T A. At that tine. Just simply to tell her that you [swa § Q. She talked - you probably know this -- she
w1l can either cooperate or you can stop talking until you  [ww10  didn't say a word about money, did she?
wir 11 get an attorney. You do what you want to do. i 11 A, Yes, she did. '
14t 42 Q. Okay. e 12 Q. She did?
THTR K A. At which time she stated to me that I've done THTR K A. She explained to each one of us, everybody she
twa 14 nothing wrong. I want to go on and get this over with, |ua1d  talked to, how she got here and how she got the money to
w15 and I left the room. w18 get here,
41 16 Q. Okay. She wanted to get this over? 45 19 Q. Would you recognize the statement that Deputy
o 47 A, Her testimony, was A7 Joe and Sergeant Mark took?
:41 18 Q. Okay. Okay. Did you get the impression she t:45 18 A. T believe I might.
wa 18 wasn't shooting straight with Winn and Carollo, and then |sis 19 Q. Okay. You'd recognize your daughter's
wa 20 was it Sergeant Mark or Deputy Joe? w45 20 handwriting, wouldn't you?
t:42 21 A, Sergeant Mark Hollingsworth and Joe Martz? i4:45 21 A. That's a good question. I rather doubt it.
f4:42 22 Q. VYeah, ta:45 22 Q. Okay. Soshe's up there. And as you said, it
0 23 A No. She was shooting straight with them. At s 23 was a ring that most girls -- I think you said -- would
w24 the same time she gave her statement to Hollingsworth, #4524 want to shove under your nose?
w225 she was pulling the wastebasket. 145 29 A. Oh, yes.

170 ' 112
ey 1 Q. So if I got this straight, she needs a break. thts 1 Q. Meaning?
i 2 She comes out. You can tell that things aren't going T A, Oh, gorgeous ring.
twa 3 well in the interrogation roon. Then you go in and say, [uus 3 Q. Very distinctive?
e 4 if she has got anything to do with this, I want to know | 4 A, Yes, very distinctive.
te 3 because I'm going to tell her -+ I suppose it will be wes § QT mean, you can probably see that ring as you
w2 6 good advice to keep your mouth shut and g0 get you a i 6 sit there?
wa T lawer. She said, no, I want to get this over. Goes i 7 AT sure can.
te 8 back in, and -- have you seen Detective Wim's statement |«wu § . Q. Something you never forgot?
e § that he took from your daughter? T A Yes.
a2 10 A. Mo, I have not. 1:45 10 Q. I mean, areal beaut?
i 14 Q. Okay. But you are under the impression that 45 11 A. And when you start wondering and putting two
wad2it's full of the drilling about noney? w12 and two together. I only had the ring in my hand for
g 13 A I'm not sure. w13 about a minute, but, yean, I can identify the ring.
wn 4 Q. Okay. a4 14 Q. Okay. But she wanted nothing to do with that
iy 15 A T'mnot sure. But according to what he told w13 ring all, it was Saturday, Sunday, Monday, Tuesday?
wa i me, 1446 18 A It bothered me that it just sat on the
141 17 Q. Okay. w17 nightstand.
143 18 You know, that's what it pertained to. t:45 18 Q. That had to be absolutely bizarre. Here the
43 19 Q. Do you know where she went on her break during w19 whole family knows about the pending nuptials. And the
wndl  the -- w20 ring finally comes around, and it sits on the
143 21 A, To the bathroom, s 21 nightstand, and she doesn't want anything to do with it?
1443 22 0. I'msorry? 1:45 22 A Yeah.
1:4 23 A Just to the bathroom, 45 23 0. That had to be -- yeah.
41 24 Q. Okay. th:45 24 A, Tt's reason for suspicion.
143 25 A Excuse me. That's the only place in that t4:46 25 Q. Did you -- I don't mean to beat a dead horse --
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wis 1 back to the money bit and the statements, did you get a [wss 1 handles write-ins, and that's how it came about.
w4 2 chance to look at Sergeant Mark's statement? ity 2 Q. Was that because she was doing pretty good on
3 A. T didn't even bother. 49 3 probation?
e 4 Q. Did -- you said something about a polygraph. ey 4 A T quess it was, yes. And they also understood
w4 3 The police were wanting -- wanting your daughter to i § the need for her to get out of the State at the time.
w6 submit to a 1ie detector test? w50 6 Q. Did the -- the Saturday, the Sunday, the
w7 A. That's correct. s T Monday, and the Tuesday, did you ever see any weapons at
T Q. But -- s §  your house?
T A, They asked her if she would. She said s 9 A No, I did not.
wiar 10 certainly, :30 10 Q. Did you ever see Ivan or Amy packing heat?
e 1 Q. But she was having her menstrual cycle? 5o 11 A. No, Ididnot. The only weapons I saw in my
a1 12 A, Yes. She was having a female problem. Idon't |ws12 house were my own.
w13 recall what it was. t:50 13 Q. Your own weapons?
wafd Q. Okay. MWhen was that, Mr. Kremer? 150 14 A Yes.
war 15 A, Tdon't remember the exact date, but we came 10 15 Q. You probably -- 16 years on the force, I
16 down here to do that and also to meet with her probation | 16 inagine you got an eye for that kind of stuff. I mean,
war 17 officer. v uso 17 as an officer, you are always worrying about those Terry
47 18 Q. Okay. And the polygraph, was that ever done? 0 18 type pat-down searches. Do you know what I'm talking
14719 A, No, it was not, w019 about?
447 20 Q. Okay. ta:50 20 A, You tend to check everybody out.
11 24 A, Not to my knowledge. t:50 21 Q. You bet, you bet. That's how you Tive if you
 ths 22 Q. Mhat about the probation officer? Do you know |22  are out on patrol,
4 w23 nuch about how those kind of things work, probation 1:50 23 A, That's correct.
" wa 24 officer's probation? tu:50 24 Q. Are you familiar with a Colt .380?
— 1 28 A, Somewhat. fi:51 25 A Yes, I am.
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THTR Q. Where was she being supervised? First of all, st 1 Q. Looks Tike a .45, is what it looks like.
2 did you know about the probation prior to all this? st 2 A Yes. It's a smaller gun.
3 A, Yes, I did. TI) Q. Do you know what's called an officer's model
4 Q. Do you know where she was being supervised? st 4457
5 A. Tt was in this Dallas area, but I'm not sure of frs § A Yes.
6  the exact Tocation. 5t 6 Q. Have you ever seen one of those?
wa | Q. Okay. Do you know if -- if in any of the st T A Yes.
wi §  statements, the series of four statements, was there any fwst & Q. It'sacut-down mode] 1911. It looks almost
a3 mention of probation and a possible jail sentence wst 9 identical, doesn't it?
w10 hanging over her head? st 10 A, Somewhat, somewhat. I believe the .380 is a
w05 11 A Tdon't know if it was in any of the ws 11 1ittle smaller.
w512 statements, you know, because I know it was all 51 12 Q. Barrel probably, but stiil it's no cheap
wa 13 discussed so that she was on probation with all the wst 13 Saturday night special?
w14 officers, s 14 A, Tt's going to be a qun about that iong.
w13 Q. Do you know how her probation got transferred?  |uu.sr 15 Q. If somebody had been packing that thing areund
45 16 A. Well, it's not really transferred. She's ona  [rs 16 you for four days, you would have certainly picked up on
i il write-in, st 17 that after four days, nobody is going to get that by
a4 18 Q. She doesn't Tive in Texas, right? wst 18 you?
445 19 A No. She's Tiving with her -- right now with, st 19 A, That's not true. That's not true. That
w20 in Arkansas. wsr 20 depends on how it's packed.
149 21 Q. How -~ how did she get permission to Teave the |5 21 0. Okay. Okay. Like if it was in somchody's
State, do you know? s 22 pocket?
NRTHEYX A, From her probation officer. 5t 23 A It depends on how bulky the pocket is, and does
@ Q. And how did that come about? st 24 it show?
3 A They transferred officers to someone that 14:54 25 Q. Okay. Okay.
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A. That's the reason police officers do pat downs.
Q. I take it that since age -- well, when you
first found out or suspected that she was doing dope, I
think you said it was 15, age 13?
A No. It was about age 14 when I first,
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THE COURT:  Please be seated right here.
ATl right, Mr. Schultz.
DIRECT EXAMINATION
BY HR. SCHULTZ:
Q. How are you doing?

152 Q. 147 14:55 A. Good. How are you?
) A, Because I dated her mother for two years, and 455 Q. Fine, thanks. State your name, please.
82 it was about a year before we got married. 14:55 A, Carlos Ray Gonzalez.
w9 Q. Have you -- how much time have you spent with 55 9 Q. How old a man are you?
w10 her in the, say,. last five or six years? 5510 A, Twenty -- 28.
g 11 A, In the Tast four years, not much. t:55 11 Q. Do you know the defendant in this case, Ivan
152 12 Q. Okay. 1:5512  Abner Cantu?
w2 13 A, Until she moved back to Arkansas. 55 13 A Yes, I do.
1 14 Q. Did you ever -- did you have a feel for what t4:55 14 Q. And would you point him out for us all today?
w15 she was Tike when she was on drugs? fu:5 15 A. Right here.
1:53 16 A, Yes, somewhat. When I had found her high, what 55 1 Q. Okay. I note, kind of, you are pointing in his
s 17 she was high on, I'm not sure. Whether it was alcohol ws 17 direction, but you need to identify an article of his
w18 and drugs or if it was strictly drugs, I couldn't tell w18 clothing so the record will know what you mean.
w19 you that. But, yes, I got a feeling of her, and I knew :56 19 A. The burgundy sweater.
w20 what was going on. : t4:56 20 MR. SCHULTZ: Judge Sandoval, please let
5 21 Q. That was when she was 147 w321 the record reflect that he has identified the defendant
153 22 A, That's when she was 14. w322 here in open court.
w5 23 Q. Okay. Okay. You thought they were both doing 14:5 23 THE COURT: It will so reflect.
ws 24 dope at your house? 14:55 24 Q. (BY MR. SCHULTZ) You spent a fair amount of
w5 2 A, T thought when they got there that they might ws 2§ time talking with our office or representatives of our
178 180
w1 be a little high. But Ivan explained that he was tired. ws 1 office, either attorneys, investigators or other
s 2 I remembered that. I can't remember -- I think I told s 2 personnel; is that true?
wsy 3 them they Tooked Tike shit. He says that they were s 3 A Yes. ,
ws & tired from the Tong drive. ths 4 Q. And I think you'd agree with me that it's fair
w5 Q. Okay. Okay. All right, sir. Thank you, tss 3 to say that there are a whole Tot of names that keep
wst 6 Mr. Kremer. wss 6 surfacing on this. This person being a friend of that
it | MR. GOELLER: We pass the witness. ws 1 person and parties and those -- you know what I'm
it B HS. FALCO: We have no further questions, wss §  talking about?
5§ and ask that this witness also be allowed to return T A Yes.
510 home. 55 10 Q. So maybe we can understand the players, maybe
51 THE COURT: Ay problem? ws 11 we can get a cast of characters, could you help me with
a il HR. GOELLER: Mo, Judge, with the same w12 a little interactive exercise?
5 agreement we had. That's fine. t:5 13 A, Sure.
THE WITNESS: Thank you, Your Honor. 56 14 MR. SCHULTZ: May I approach the drawing
THE COURT:  Thank you. Mr. Johnson, do w19 board, Judge?
you want to give him the details? fi:56 16 THE COURT:  Sure.
(Witness excused.) s 17 Q. (BY MR. SCHULTZ) And kind of my idea, and you
THE COURT:  A11 right. And call your next ws 18 may not know all of these people, but certainly some of
witness, please. wss 19 them you can help me with. We call this exercise Name
MR. SCHULTZ: Carlos Gonzalez to the w3520 the Doper.
stand, Judge. s 2 A, You call it the what?
THE COURT: AN right. Raise your right ey 22 Q. Name the Doper.
hand. 14:57 23 A Oh, okay.
CARLOS RAY GONZALEZ, 51 24 Q. ATD right?
being first duly sworn, testified as follows: 5 29 THE COURT: Do you want to do that closer?
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ws 1 That's fine with me. Can everybody see it right there? ws 1 Pleasant Grove?

st 2 Q. (BY MR. SCHULTZ) We've been hearing a Tot s 2 A, Of course, yes, sir. v

ts 3 about an individual by the name of -- perhaps it's w3 Q. And that's not just a casual acquaintance: you
ws 4 Wetal, M-E-T-A-L, which is a carbon-1ike substance. ws 4 met hima year ago. How long have you known hin?

s 3 It's 1ike you make cars out of, or it may be meddle. It | s § A Multiple years.

ws 6 could be H-E-D-D-L-E. That kind of means to get 59 Q. Well, give me an idea. About how many?

ws T involved with something that doesn't concern you. s 1 A Ballpark? 15 to 17, 18, maybe, I quess. I
51§ And T guess maybe like medal. That's kind ws 8 hadn't really tallied it up.

s 9 of 1ike M-E-D-A-L, kind of like the thing that people T Q. Okay. And then you've known -- how long have
ws 10 get awarded when they do something good. I quess it w10 you known the defendant?

e 11 could be M-E-T-T-L-E. That has to do with temperament w53 11 A, Ivan Cantu.

wst 12 or disposition. Do you know anybody by that name? 39 12 Q. Uh-huh,

s 13 A Ho. :59 13 A, Several years. It's his cousin, several years,
51 14 Q. Sono one by Metal? Do you know the decedent wss 14 yeah,

wa 15 in this case, James Hosqueda? 39 15 Q. Did you know him from Pleasant Grove?

4:58 16 A Yes, sir, 11:59 16 A Well, no, he didn't Tive in Pleasant Grove.
s 17 Q. We'll call him James. Would it be fair to wss 1T T've kind of known him from -~ just known him from

wa 18 characterize some of his activities as involving illegal | w18  James, really.

wss 19 substances or drugs. Is that a fair statement? 15:00 19 Q. Okay. You know somebody by the name of Anthony
14:38 20 A Say it again. I'msorry, I can't hear you real 50020 Fonseca?

w2l well, 15:00 21 A, Oh, very well.

14:58 22 Q. Could he fairly be considered at Teast in some 15:00 22 Q. T've seen the name spelled several ways. Wil
wss 28 of his activities to be a doper? 5025 you tell me what you think the spelling of the last name
:58 24 A, To be a doper? ww24 s, How do you spell his?

ft:58 25 Q. Uh-huh. f5:00 25 A F-0-N-S-E-C-A?
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s A Ts this a yes or no question? I mean, what do 500 1 THE COURT:  There's an N in there, Mr --
% 2 you want me -- 1500 2 MR. GOELLER: F-0-N, right?

s 3 Q. I hope -- 50 3 THE WITNESS: Yes. _

s 4 A, Adoper? What do you mean? Like he does dope, 1500 4 #R. SCHULTZ: Thank you, Judge.

ws § or what do you mean? 500 3 Q. (BY MR. SCHULTZ) Do I have that right?

13 6 0. Okay. Let's start with selling dope. Let's 590 6 A, Yeah

wss 1 deal with that. Is that a fair statement? w1 Q. Is it fair to say he's a doper?

s 8 A Tmean, I used to know James to sel] dope, yes, 500§ A Yeah. You could say that.

s 9 sir, 5.0 § Q. T meant, I didn't want to be confusing to you.
f4:58 10 Q. And why would you have trouble with the w0 And by being a doper, I quess that means both a user and
wss 11 question? sotl adealer; is that fair?

14:58 12 A Oh, I didn't know if he did dope, or he sold 15:00 12 A, You could say that's fair.

wadd it. T didn't understand what you was trying to identify | w3 ¢ I'mnot trying to - it's you testifying. It's
w14 here, =nid not me. I just want to know what you'll agree with.
w38 19 Q. So you are saying maybe -- you are saying that 15 A, To say a doper is fine with ne.

wss 16 he perhaps sold dope or didn't do dope? 500 16 QO ATl right. He's a doper. Not just a dealer,
s 17 A Yeah. T got kind of confused on that question. s 17 but a doper. Okay. How about Chris Head? Do you know
w18 I'msorry. w0t 18 that name?

th:ss 19 Q. That's probably my mistake. So, so he's a it 19 A Yes,

w20 dealer. And you don't know if he's 2 user, according to | .00 20 Q. Where do you know Chris from?

wse 2l you; s that right? Is that fair? 50 21 A, From Pleasant Grove.

i A T thought he was a mortgage broker, 1501 22 Q. Would it be fair to his character to call hin 2
VA Q. Well, I understand. I understand that. Well, 2123 doper?
s, how Tong .- Tet's do it this way. How Tong have you 1501 24 A Oh, yeah, a doper, yeah.
: known hin? Let's try that way. You've known him since 15:01 25 Q. Okay. Fair enough. Now, he's got a brother
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;f§ o 1 that goes by the tender appellation of Buck, doesn’t he? [isu 1 presently in?
00 2 A Yeah, 5:0 2 A Retail.
5:01 3 MR. GOELLER: The what? 5:00 3 Q. Could you be a Tittle more specific?
.00 4 MR. SCHULTZ: The tender appellation. 15:00 4 A 1 have kiosks in the Tocal malls, and we sell
500 5 MR. GOELLER: 0f? Yeah, but of - 0§ sterling silver watches.
f5:01 6 MR. SCHULTZ: Buck would be. 5:0 Q. About how many kiosks would you say you run
st T MR. GOELLER: Buck. o T presently, Mr. Gonzalez?
f5:01 8 Q. (BY MR. SCHULTZ) Buck, yeah. Where do you 5:00 § A I'have three and one restaurant coming up that
501§ know Buck from? e should be open November 15th inside the mall.
ts:01 10 A, From Chris Head. ts:04 10 Q. Soit's a total of four then?
ts:0t 11 Q. Which one is the older brother? 5.0 11 A Yes,
ts:01 12 A Chris is. ts:04 12 Q. And I believe you say you sell watches?
ts:01 13 Q. What -- does Buck have a real name, or is that [ 13 A, Uh-huh,
w0t 14 just a nickname? 15:04 14 Q. What --
f5:01 15 A, He's Jason Head. 15:04 19 A We sell fashion watches. e sell high-end
ts:01 1 Q. He's Jason "Buck" Head. I wouldn't be doing ot 16 watches. We sell knock-off watches. We sell all kinds
i1 sl hima discourtesy to suggest he's a doper now, would 17 |we 17 of watches.
Lonnis A, Treally never had a lot of relations with ts:04 18 Q. And I guess that means you got enployees that
w19 Chris Head too much, but you could call him a doper. w19 man those kiosks for you?
t5:02 20 Q. Well, only if it's true. Now, I'm trying to - s 20 A Yes, sir, and including myself.
15:02 21 A Well, yeah, I've known him doing dope. Yeah, t5:04 21 Q. Do you work at any particular kiosk, or do you
12 22 you can call him a doper. 0022 move around where there's an opening or a need?
15:02 23 Q. AT right. Well, does he use too because, t5:04 23 A. Tt just depends how many we have going that
w24 according to you, you are not a true doper unless you w24 year. Some we had in several malls. Now, we kind of
—~ 22 use and deal, right? So does he do both? 025 whittled it down to just one mall.
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1 A Mo. He'sa-- adoper is a quy that does t5:00 1 Q. Prior to the time that you were in the kiosk
2 drugs, and a dealer is a guy that sells drugs. e 2 business, what was your business?
3 Q. Okay. Okay. Well, then, I misunderstood your  fism 3 A T was working for a company called Birch
4 distinctions. Let me go back up, if I could, to w00 4 Management,
5 Anthony. Is he also a dealer, in addition to being a 50§ Q. What would that have entailed?
6 doper then? 5.0 6 A. It was a entertainment facilities.
w7 A, He could be both, yes, sir. 5:00 7 Q. Could you be a Tittle more specific?
n 8 Q. Well, is he? 5§ A Cabaret Royale, Million Dollar Saloon. This
0 9 A, Yeah. wes 9 quy, Duncan Birch, owns all these clubs, and I worked
5.00 10 Q. Idon't want to know what he could be. You 505 40 for hin.
w11 know hin to be a dealer also? 1505 11 Q. What kind of work was it that you do?
15:02 12 A Well, T can just tell you we all used to deal 15:05 12 A Supervise and manage the clubs. Did all the
s 13 dope, so you could probably put my name up there, too. |5 13 ordering. HMeet your payroll, and it was in the
2 osntld Q. I'mnot there yet. Kow, but you don"t know wes 14 straight. Made sure our staff was complete and stuff
_oundd Hetal? 5018 Tike that,
oo if A. T don't know-any, Hetal. 15:05 16 Q. Okay. About how Tong were you in that line of
C s AT Q. Do you know -~ you knew Any Kitchen, right? 50517 work?
01 A Yes, sir. 5:05 18 A. About three years.
: 0 The deceased. Did you know her to be g doper? s 1§ Q. Can you give me kind of just a time? This is
A Ho. w020 before the kiosk business?
g 1m Q. Were you around her when she was doing dope? 15:05 21 A. Before the kiosk business.
\43m322 A Never around her where she ever gid dope. 15:05 22 Q. And so you worked for somebody; is that right?
o 28 Never knew that she did dope or nothing. 15:05 23 A T worked for somebody.
gy 4 Q. ATl right. Let's take a break from that for 8 |eses 24 Q. Why did you Teave that business and go into the
moment, if we could. MWhat Tine of work are you 15525 kiosk business?
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A Well, it starts a 1ittle bit before that. I
used to be in business for myself, and then I went
through my divorce. And then I needed a self-esteem
builder, so I went to work for this club. And then once
I got my act together, I wanted to make more money. You
obviously go to work for yourself.

Q. What business were you in before you had your
divorce?

A. Twas in the tanning salon business.

191

A Oh, yeah,

Q. Tell us a Tittle bit about that. Tell us about
some of the trips to his office.

A Well, several other friends worked there. So
when we went, you know, it was just hang out or we would
see -~ do Tunch quite a bit. And you know he was always
calling me and trying to get me involved in the
business.

Q. Inwhat business? The mortgage?

15:65 10 ¢ Allright. And did you have any partners in .07 10 A. The mortgage business. A week prior to his
— 1l that? st 11 death he called and just asked me, he wanted me to cope
:§ 15.05 12 A. T had one partner in there. w00 12 work with hin. He said that he -- he really would Tike
IR RE Q. What was that partner's name? w13 for me to come work, and I told him that he was tired of
~ 15 14 A, His name was Jason Gross. s 14 me at the mall making pennies when I could come work in
st Q. Jason Gross, okay. And at one point was the w08 13 the mortgage business and make money, serious money, you
T w16 decedent in the tanning bed business also? .08 16 know?
ERRY A Yeah. We got in pretty much -- I got in about [ 17 Q. And what would have been his incentive in such
£t wa 18 nine nonths before he did, And we just kind of followed |18 2 proposition? Is it pure friendship?
e 19 in each other footsteps a little bit, I got into the ts:08 19 A He just thought I had a good talking game, and
10620 tanning business, and then he opened up his store. Then [ 20  he just wanted me to come be with hig at work. You
w6 21 1 opened up my second store, and he opened up his second w821 know, he Says, man, you got so much more to offer than
: 15:05 22 store. w22 just selling watches in the mall, you know. Not hinm,
Bosen He and James grew up together. We were ot 23 everybody called me and told me stuff Tike that, but
= 0624 always in competition with each other a little bit, you |[sw24  that's what T was confortable about doing, you know.
~ 10625 know? 15:08 25 Q. Did you never think about trying --
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15:05 1 Q. Were you the only two that were in competition  [s08 1 A, Oh, yeah.
s 2 with each other that way, in your mind? Would you say  fiss 2 Q. -- the offer?
s 3 he was a competitive man? ‘ f5:08 3 A Of course.
w05 4 A, Hith me? Yeah. 5:08 4 Q. Were you the only friend of his that he ever
55 3 Q. How about with other people? s 3 tried to get into that business or tried to help get
505 A. Foothall, yeah. He was real into athletic w0 6 into the mortgage business?
5.0 1 stuff that [ really wasn't into athletic stuff, Tike t5:08 7 Oh, no, uh-huh.
e 8 boxing, running, football, stuff Tike that, that I 1508 8 Q. Who else can you think of who he tried to help?
w3 3 wasn't in physical shape, as you could say, as he was 15:08 9 A Chris Head, Anthony Fonseca, Ray Sanchez, Chris
w10 always. 15:00 10 Head,
1507 11 Q. Okay. Now, you mentioned that you thought he 5.0 114 Q. Ran Sanchez, does he belong up here on this
5512 was in the mortgage business? 1509 12 board.
15:07 13 A Oh, Tknow. Idon't think, 1 know he's in the [i5.00 13 A 0Oh, no.
w14 mortgage business. 508 14 Q. You don't think so?
i 13 Q. Well, I understand. And I Wasn't implying that |ss.us 15 A Mo, sir.
55718 it's an either/or proposition. You would agree with me  {ysu0 16 Q. Where do you know Ray from?
o AT that a person can be in the narcotics business and have {109 17 A. T know Ray from James's office.
w018 a Tegitinate business also. That's possible? t5:09 18 Q. Did you know him at any tine before he went to
15:07 19 A Anything is possible, yes, sir. 2219 work there?
oot 20 Q. There's nothing -- I mean, there's nothing 5:00 20 A No. As far as T know, his history was, he
% 50 21 necessarily that precludes having more than one 0921 worked at a bank as a loan officer
s sull occupatiop at a tine; is that right? t5:09 22 Q. So certainly some of the -- not a1 the players
u A Right. 50923 are dopers then is what we're saying?
© Q0 hen he was in the nortgage business, did you {24 A, No, of course not.
ever go to his office or were you ever around him there? |5 25 Q. But on the other hand we've qot 2 coinle hite
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w1 on Chris Head and Anthony Fonseca, right? T A Yes, sir.
f5:00 2 A Yes. 5:41 2 Q. And that's what you were being offered. It was
f5:09 3 Q. As amatter of fact, is it fair to say those w3 areal-Tive job?
t 4 are current professionals in that business, that being 511 4 A Yes.
09 9 the narcotics business? Is that a fair statement? EHTI Q. That Taw abiding people actually participated
15:09 6 A Professionals? What do you define 501 6 in?
e | professional? it ] A Yes, sir.
5:00 0. Doing it for money as opposed to prestige? 11§ Q. Is that right? How successful was James?
5:09 9 A Yes, sir. 541 § A. At the mortgage business?
t5:09 10 Q. So they are current dope. They are current 50 10 Q. Uh-huh,
e 11 dealers and dopers; is that fair? 1511 14 A, Very successful.
.09 12 A Yes, sir. Could I get some water? t5:11 12 Q. I probably shouldn't assume, so I won't. But
f5:09 13 THE COURT:  Yeah. Billy, could you get s 13 did you ever see Tike his financial records, or would
w4 this gentleman a glass of water, please? it 14 you make impressions just from what you observed?
t5:10 15 Q. (BY MR. SCHULTZ) Do you know whether or not w11 15 A Yeah. He would show me things. He would be
w016 the decedent, Mr. Mosqueda, ever tried to get the it 15 proud of making -- maybe closing 20 Toans that month.
017 defendant Ivan Cantu into the mortgage business? wi 1T Yeah, he would show me.
ts:10 18 A, Did ¥s. Kitchen ever ask -- 5:11 18 Q. Did you ever see anything like checks or check
5:00 19 Q. Hr. Mosqueda, the decedent. Did he ever try to 50019 stubs?
020 get the defendant Ivan Cantu into the nortgage business? | 15.11 20 A 0Oh, yeah,
t5:10 21 A, Hs. Mosqueda? f5:11 21 Q. Any figures kind of stick in your mind,
t5:10 22 Q. No. w122 something big and impressive?
5:10 23 A, T'msorry. I'mnot hearing. 5:41 23 A. 27,000 one month, bring home. Yeah, that's
f5:10 24 Q. The deceased? w224 pretty nice.
15:10 25 A Oh, James. 15:12 25 Q. Now, talk is cheap. Did you actually see
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st 1 Q. James, uh-huh, Did he ever try to get Ivan i 1 documentary evidence?
w0 2 Cantu into the mortgage business? 512 2 A Checks. I mean, he would show me checks of,
50 3 A, D'wouldn't say get him into the mortgage w2 3 this is what he made, and this is how much they grossed.
i & business. I'd say to come work for him so he can make 12 4 And this is how well they are doing, and this is why I
150 9 some money. 512 5 should come work for hin. ,
150 § Q. Wasn't that the same? Isn't that the same 512 6 Q. I guess my real question is, even if we adopt
500 7 thing? @ T the assumption -- you haven't adopted this assumption --
5:10 § A Yeah. Imean, Ivan was in the business any 2§ but even if we assume that James was 3 dope dealer at
5009 ways. w2 § the time of his death, he still had 3 significant
t5:10 10 Q. Okay. So people were swi tching businesses in w10 Tegitinate income stream also that could have supported
011 this all the tine. They are going from one mortgage s il his Tifestyle?
w012 company to another? t5:12 12 A Yes. Yes, sir.
5:00 13 A Oh, yeah. i 13 Q. Inyour judgnent, was he a material kind of
50 14 Q. By the way, is this a legitinate business or is =214 person? Was he somebody that might find expensive
13 it some kind of underworld thing or something that's to w213 things?
w0 fd hide noney? It's a legitinate business? 5.2 1 A Yes, sir.
w1 17 A Oh, yes, sir, 502 17 Q. Let's talk about vehicles for g second. I'm
541 18 Q. So, in your judgment, James had legitimate w18 going -- T assume back in Pleasant Grove he didn't have
s 19 job where he would broker mortgages for people trying to | w19 the same quality of vehicles he had at the time of his
154620 buy houses? 5220 death; is that fair?
t5:41 21 A Yes, sir, 15:42 21 A He all had nice vehicles still in Pleasant
541 22 G And you indicated the defendant had been in w2l Grove. We didn't have Hercedes-Benz, but we had nice
1123 that business, and it's your impression that he was 154323 vehicles.
w24 doing the same thing. He was brokeraging Tegitinate 15:3 24 Q. Was he generous or was he stingy?

mortgages? 15.13 25 A, Toward who?
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43 4 Q. His friends? 515 1 A, 0Oh, yeah.
f5:13 2 A. Generous. I would say generous, helped. You f5:45 2 Q. ATl right. Let's go back to November, early
w3 know, I mean, he didn't give us money. I don't think 1545 3 November of 19 -- I'm sorry, the year 2000. Who would
s 4 that -- he's not giving money out or nothing like that. t5:15 4 you say you were closer to at that time, Ivan Cantu or
513 5 But he's generous as in, how are you doing? and your 5 5 James? ‘
503§ well-being. 5:45 6 A. Probably both pretty equal.
503 1 Q. Okay. When you would go out to dinner with 55 1 Q. For example, the house that you are living in
wn 8§ him, for example, who would typically pay for dinner? s 8 now,
1503 § A AT of us. 515 9 A. 1don't Tive in a house now, but go ahead.
t5:13 10 Q. It wouldn't matter? 5 10 Q. The house you were Tiving in back in November
t5:43 11 A. It wouldn't matter. Unless it was his birthday w1l of 2000.
312 or something, and Amy picked up the tab. t5:15 12 A, Correct, uh-huh.
53 13 Q. How did you get along with Amy Kitchen, the 545 13 Q. Where did you get that house?
150914 other decedent? t5:15 14 A. 1 bought it from Ivan.
t5:43 15 A, Very well. 1545 15 Q. Had that been his house?
t5:13 16 Q. Give me examples of what you mean. Kind of 15:15 16 A. That was his house.
517 some ideas of how that all worked. 15:15 17 Q. MWell, of all the houses and all of the cities
5:03 18 A. Well, we were shopping Tuesday before she got 15518 in Texas, how did you happen to pick that particular
w19 deceased. I mean, I seen her at Target, and she was 54519 house that he had been Tiving in?
120 buying candy for Halloween, and I was buying candy for 15:15 20 A. Hin and Anthony had came up to the mall, and I
5321 Halloween. And we had a long talk, and she helped me 15621 was getting ready to look for a house. And he said he
154022 pick out some stuff for one of my new stores that was 15622 had one, and he was getting ready to go on foreclosure,
w1423 . just coming up and, you know, a nice girl. Never -- 154623 and he could get me in. If I came out and I Tiked it,
w0024 1've never had any problems with Amy ever. w1524 we could get some paperwork started and go from there.
15:14 25 Q. And you are married man, and your wife's name t5:15 25 Q. So he had not been paying on the mortgage
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w1 s Michelle; is that correct? 15 1 apparently because that's how a foreclosure works, is
02 A. HMichelle, yes, sir. ts:16 2 when you don't pay the mortgage?
5043 Q. How long have you been married? 55 3 A. 1 was thinking it was what 10 months, 12 months
540 4 A. I have been married for a year. We've been 155 4 back, that he hadn't paid, I believe.
e 5 together for five years. 545 5 Q. Yeah, the mortgage company, that's a long time
5:10 § Q. Now, you and the defendant Ivan Cantu and James sus §  for them?
w1 1 Mosqueda, the decedent, were all long time friends; is 515 ] A, Sure.
s § that fair? 55§ Q. And so he knows he's out anyway, right, because
AT A, Yeah. You could say that. 115 9 he had not been paying?
t5:44 10 Q. Did you confide in each other? 55 10 A. Right, right.
fa:0 11 A. Me and James or me and [van? 1315 11 Q. And so he calls his friend because it would be
t5:44 12 Q. Let's do it separate, if it's different. Did w112 a good deal for you?
15:0413  you and James confide in each other? 5 13 A, Well, I mean, I was interested in buying a
s 14 A Yes, sir. w14 Nouse, and I was going to get one. And he said, why
1510 15 Q. T'mean, would you tell one another secrets that w13 don't you come Took at this one? You know, you could
s 18 you would not expect to go beyond the two of you? 5119 help me, and I could help you, and we could get you in.
.04 17 A Not rea]ly, no, sir. 4517 And you and your wife, you could start your-all's
5.1 18 Q. You ]gst wouldn't do that? ’ w1518 family, and that's that. And so that's what we did.
ERTR L Ao Tean't rea]ly.recall at this moment in time 545 19 Q. So he got you in the house, and a good deal for
11520 that stuff we had to hide. You know, so I really can't 20 you?
w52t tell you. He didn't ever say, don't say this to so and 5:47 24 A Yes, sir.
v \\fnsZZv, so or anything Tike that, if that's what you are asking 1517 22 Q. And I guess it got him off the hook somehow?
~ me. f5:47 23 A, Hell, it didn't have a foreclosure on his
Q. hhat about‘you and the defendant Ivan Cantu? it 24 credit, so he could buy another house.
Would you all confide in each other? t5:17 25

Q. Well, he had all those not-paying months. That
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would be on his credit, wouldn't it?
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47 1 519 1 A. Idon't know. I've asked her. She said she's

1547 2 A. Yeah, but the late pay and no pay is a big w9 2 uncomfortable 1iving there. And my wife is real

w1 3 difference. 509 3 cut-and-dry. [ mean, she didn't -- she just, that's

507 4 Q. Okay. Okay. w19 4 what she told me. You know?

f5:47 5 A. But they redeem their money at the end. 519 9 Q. Go ahead.

5:07 8 Q. Who did? R EHILR A. No. Go ahead. I'm waiting for you.

541 7 A. The bank. Even for the late fees. I paid 549 1 Q. Do you know a fellow named Harlon Hill?

541§ them. 549 8 A. No. I mean, I donow. I mean, I didn't know

507 9 Q. And then you sold that house since? 59 9 him in the past.

15:07 10 A Yes. 59 40 Q. How do you know him now?

5:47 11 Q. Any particular reason? 1519 11 A. 1 just -- I have several, I had some, several

1507 12 A. Well, my wife didn't feel too comfortable, you  [iss12  detectives ask me if I knew who this guy was, and we

150713 know, knowing. Everyone knows where we live. Everyone [s1913  just happened to pass each other in the hall.

0714 knows whose house it was. She didn't feel comfortable.  [isus 14 Q. Did you know him before?

5715 So she asked if we could get up and move and try to sell [ 15 A. Mo, sir. Mo, sir.

w4716 the house. t5:19 16 Q. So you really don't know anything about him of

.17 17 Q. I mean, is it like a privacy thing? Like y'all [se17  your own knowledge?

154718 have become celebrities, and she didn't 1ike it for that [ss:9 18 A No.

50119 reason? f5:19 19 Q. Do you know a fellow named Brad Bobbitt?

t5:17 20 A, That was one of them, you could say. And just  {ss:te 20 A. T know the name. I never met him, no, sir.

w121 being, just not comfortable in the house. f5:19 21 Q. Mhere do you know the name from?

15:47 22 Q. Just because you didn't Tike the house? 15:49 22 A. Ivan used to be roommates with him.

5:47 23 A, Well, yeah. I mean, we still have people that  [1s:0 23 Q. Do you know how he spells that?

15124 come by and ask for Ivan and stuff 1ike that. His uncle |[15:2024 A. No, I don't.

5825 lived across the canal from us. She didn't want to be 15:20 25 Q. I assume it's three B's, B-0-B-B-I-T. khen
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e 1 associated. So she asked me. And I said, okay. We'll | 1  they were roommates, did you ever go over to their

a8 2 get rid of it. s 2 residence?

5108 3 Q. You-all used to be good social friends with the | 3 A, Yes, sir.

3 4 defendant, right? 50 4 Q. Where was that residence?

ERTI A Yes, 50 5 A. Man, I'm trying to think of a cross street.

51 Q. And now you don't want anything to do with him; |50 6  It's Rosemeade and maybe Marsh Lane maybe. I don't even

w7 is that what you are saying? 150 7 remember the cross streets. It's been so long ago since

50 B A. Well, we hadn't had a chance to have anything w0 §  I've been over there.

ws § to do with hin. 150 9 Q. Not all that far from where James lived really

1518 10 Q. Well, do you want to have something to do with  [1s10  then?

w8 11 him now? T guess that is the next question. 5.0 14 A No.

8 12 A, Sure. 5.0 12 Q. Close right?

513 Q. Are you still friends with hin? 15:0 13 A Yeah,

e 14 A. T hadn't talked tc him. So how can I answer t5:20 14 Q. How about Bobbitt? HWould it be fair to call

w319 that question? [ mean, I hadn't, you know? Do I still {su 15 hima doper?

519 consider him a friend now? Yeah, 15:0 16 A. No. I couldn't say because I don't know the

15:8 17 Q. But you don't want to be in the house that you w017 quy, so I don't know,

318 got from him because people might come by looking for f5:20 18 Q. Okay. Have you ever seen any ecstasy?

54319 him? 151 19 A Yes, sir.

1548 20 A, No. One thing is because my wife is up in my 5.1 20 Q. Mhere have you seen ecstasy?

154321 ear, and I'm trying to run businesses. So, yeah, I'm st 24 A, Just all over Pleasant Grove, I guess you could

1518 22 going to satisfy my wife and my daughter and move, 2] say.

15:15 23 Q. Is she afraid? 5.1 23 Q. That's many years ago?

5 24 A, She's afraid. 21 24 . Years ago and recently.

25 Q. Is she afraid of -- what is she afraid of? 15:21 25 Q. Like how recently?
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A L was on vacation and some friends brought some
ecstasy, and they did some ecstasy on vacation,
Q. Where were you on vacation?

15:4
15
15: 4

207
that's about it. '

Q. Okay.
THE COURT:  Say, I tell you what, this is

1 1
2 2
3 3
5 4 A. In Rios Ochis. tie 4 probably a good time to take our afternoon recess, and
5214 5 Q. Mhere is that? a5 5o it's about 3:25. Let's come back at 3:40. We'll be
52§ A, That's in Jamaica. w2 6 back in 15 minutes, in other words.
5 7 Q. Who all was there? s T (Break.)
521§ A Me and my wife, Ivan, Tawny, Anthony, and Jason |52 8 THE COURT:  Let's bring the jury in,
s 9 King. 552 9 (Open court, defendant and jury present.)
51 10 Q. Jason who? 55310 THE COURT:  Hr. Schultz, please continue.
5 1 A King. fs5:3 11 MR. SCHULTZ: Judge, may I approach the
5:1 12 0. We got Tawny. Who is Tawny? w12 witness, please?
.01 13 A Tawny is Ivan's exgirlfriend. 15:53 13 THE COURT:  Yes.
15:2 14 Q. He got Jason King? 15 14 Q. (BY MR. SCHULTZ) Let me show you an exhibit
15:22 19 A, Jason King. 5315 previousTy marked and admitted into evidence as State's
15:2 16 Q. Who is he? w316 Exhibit 52. 1 ask you to Took at that. Tell me, can
t5:2 17 A He's a friend, associate, a friend. w17 you identify the corpse in that photograph?
5:2 18 Q. Of who? 15:53 18 A Yes. It's Amy Kitchen.
15219 A 0f all of us. f5:53 19 Q. That would be Amy Kitchen; is that correct?
t5:2 20 Q. Just a friend. MWhere does he Tive? t5:53 20 A Yes,
t5:2 21 A Hhere does Jason 1ive? He lives in Plano. 1553 21 Q. And Tet me show you State's Exhibit No. 54 for
15:2 22 Q. And then we have, you and your wife are there?  [1:522  record purposes. Can you identify that corpse?
15:2 23 A, Uh-huh, 15:54 23 A, James Mosqueda.
15:22 24 Q. So I'mnot protecting you or something, are you |5 24 Q. Those are the two decedents in this case; is
5225 a doper? 15:50 25 that correct?
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15 1 A, An T a doper? t5:50 1 A Yes, sir.
t5:3 2 Q. Yeah, f5:54 2 Q. You have been to their house. You hag been to
5 3 A Sure. You can call me 3 doper. t5:34 3 their house before, right?
153 4 Q. Only if it's true. t5:50 4 A Yes, sir.
5.3 5 A, Sure. 5:50 5 Q. You have been out to dinner with theg before.
5§ Q. Who else was down there? st 6 Let's talk a 1ittle bit about your relationship with the
5 ] A Tauny, Jason King, myself, Anthony was there. s T defendant, if we might. You said you've known him
sz § Q. Anthony? w8 probably not for as long of a time as you've known
£n § A, Fonseca. st 9 James?
2 10 Q. Yes. We already decide he's 3 doper and a 1554 10 A. Correct.
wn il dealer? t5:5¢ 11 Q. Can you recall the first time you met him or
33 12 A Yes, sir. 5012 where you met hin? Was there any significant event, or
sz 13 ¢ T annissing somebody else. Hho else? sl just years ago?
14 A You are missing my wife. You are missing t5:50 14 AT just can't remeaber.
213 Tawny, Jason, Anthony. That's it. ) Q. And I infer from some of your testimony that
521 18 Q. That's the only people that are in -- i w516 there was g fairly significant social interaction
w1l Jamaica? sse 17 between you and the defendant; is that right?
50 18 A Inour party, yes. t5:50 18 A Yes, sir,
s 19 Q0. Was there Tike another party of people? 15:50 19 G For example, did you ever Tend hig money?
523 20 A No. Just friends that I know down there that 5020 A Oh, yes, sir,
2321 hang out with s, .54 21 0. On few or many occasions?
5.4 22 Q. What are some of their names? 15:55 22 A Few,
1524 23 A John Haye. 15:55 23 Q. Three, four, five, that kind of idea?
M0 Hho else? 15:55 24 A Yeah
A It's really about it, you know. You can say t5:55 25 Q. MWas that, by the way. something that veir wife
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approved of, or did you have to do that sonewhat -
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- Qeemlaioanqmyueveeknoy i

. e S108, yes, sir. ‘ 2 A. Yeah. T would say, yeah.

t5:55 3 Q. -- on the side, yeah. But you still did that 5:51 3 Q. ATl right. Was the defendant -- that's Ivan
s 4 because he was your friend? 1557 4 Cantu -- did he have large grandiose kind of stories
f5:55 5 A Yes, sir, w5 5 that he was always telling?

5:55 6 Q. As a matter of fact, you still consider him to t5:57 § A Yes, sir.

t5:55 7 be a friend? 5.5 1 Q. Give me some examples of what you are talking
f5:55 8 A Yes, sir. 15:57 8 about or what you considered grandiose. Just give me
15:5 9 Q. You went to Jamaica with the defendant ang 57 9 some ideas.

5510 others. Is there any -- was James along on that Jamaica |51 10 A, Just, you know, in trying to impress girls.
wss A1 trip? s 11 You know, calling us and telling them, get the Ferrari
15:55 12 A, Mas James on it? 5712 ready. Or come by and pick up a watch from the stand
t5:55 13 Q. Yes. 5713 that was all diamonds, what we call a bling-bling watch.
15:55 14 A No. ts:57 14 Q. A what?

t5:55 15 Q. Any reason he wasn't? MWas he invited, for ts:57 15 A. A bling-bling watch. A1l diamond embezzled all
13516 example? 55716 the way around.

t5:55 17 A, We had already had it preplanned. He had t5:57 17 Q. Yeah.

155 18 another vacation planned for him and Any pretty close to {is:57 18 A To come get it. You know, take it oyt of the
5510 t, or they were going on one or something Tike that. w5719 safety deposit box. ['m going to take it for this

15:55 20 Q. T guess what I'n getting at is, there isn't any |51 20 special show. We're going out to dinner, and I want to
5621 reason that he would have been excluded or somehow he 58 21 inpress some people. Little stuff Jike that.

#3620 didn't fit with the rest of you, in terns of the social s 22 Q. Probably a Tot of quys would do stuff 1ike
t:5523  interaction, right? 15:58 23 that.

15:56 24 A, Say that again. 15:58 24 A, Yeah.

15:56 29 Q. He could have been along if it would have fit t5:58 25 Q. HMaybe some people fall for it. Probably most
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s 1 his schedule? It wasn't that no one wanted him along, |5 4 don't, right? Or do you think they do?

155 2 ATt wasn't Tike that. He didn't want to Teave 5:58 2 A. It depends on who you are telling. - If you are
s 3 for that period of tine, plus he had already spent money fiwss 3 telling it to girls, I would say, yeah, 90 percent of
i & on prior obligations. That's what | understood, you s 4 the time. Guys, bull sh -- | mean, bull,

w55 5 know? 15:58 5 Q. Wait a minute. Which ones don't -- which ones
5.5 6 Q. Did he seem to you to be an intelligent 5§ don't fall for it, the women or the men?

ws 1 businessman? 5:58 7 A, The men.

5% 8 A, Oh, very much so. 5:58 8 Q. The women, they fall for stuff like that?

1556 § @ Now, I know you would have had conversations 5:58 9 A, He would never say it to us because we know
w10 with the defendant from tine to tine as part of your 810 it's flabbergasted. | mean, girls, naturally, that was
sl friendship. Do you have any opinions on the subject of |y 11 the only time that we heard it.

55812 whether or not the defendant yas envious of James? 15:58 12 0. Soif, in your judgment, he could say stuff
5:55 13 HR. GOELLER: Objection, Your Honor, as to s 13 Tike that and they would believe it?

w3 14 relevancy. Objection 404, improper method of character, |[1s.55 14 A Yeah.

s 15 405, f5:58 15 Q. What about Mafia talk? D you ever hear hin
1535 16 MR. SCHULTZ: We're Working on motive, s 16 talk that Mafia talk, about how he's connected to
w11 Judge, s 41 organized crime and al] that?

15:5 18 . THE COURT: AN right. Overrule the ts:58 18 A He told me conversations where he would like to
1fﬁf19 objection. | w19 be a godfather. He would like to get some organization
1557 20 A Can you tell ne one more tine? w20 started and, yoy know, and get involved and he the main
557 21 Q. (BY MR, SCHULTZ) Sure. In your judgment, was |45 21 man.

u: gg theAdefe?:a;t sn]v;?g; o;aJa:ej? t5:50 22 0. Like gangsters, I guess,

o G: Uh-hzh pnion, was he? 1?5923 A. Godfatheri yeah, gangster, godfather, whatever
5 b ' i #5924 you want Fo call 1?.
. - 10 a certain degree. 15:59 25 0. Did you think about starting a legitimate




legitimate businesses.

Q. Did he ever tell you he was connected to the
crine families or anything Tike that? Did he ever tel]
you anything 1ike that?

A No.
Q. You never heard that?
A No.

1601 2
601 3
6.0 4
5:00
t6:01 b
o ]
5§
501§
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=G quess whaf™T'n getting af; 15 Tooking s
his Tife, you can't very well say that whatever his
growing up years were, that he wasn't able to live
decently and successfully if that's what he chose to do.
Is that a fair statement?

A, Sure.

Q. In other words, if he wanted to be a legitimate
business person in our society, he had not only the
ability, but even the demonstrated track record of being

Q. Hhat about money? Did you ever hear hin get o 10 able to do that?
w11 grandiose about money or about his resources? What he g0t 11 A Yes. At the snap of his fingers if he wanted
15912 could do, those kinds of things? w012 to. :
15:59 13 A, Like, what do you mean? t:01 13 Q. What I'm getting at is, maybe some people would
t5:59 14 Q. Did he ever have stories about how much money wot 14 have to commit crimes because they got no options.
s 15 he could make at a certain operation and things like w15 Maybe they see no way out of their misery or situation?
5916 that? t6:01 16 A, Dmean, that's -- that's the first thing that
t:59 17 A. Just stories behind his mortgage company. How s 17 cones to your mind, to my mind, you know.
918 much money he was making, ts:01 18 Q. But that's not Ivan Cantu?
15:59 19 Q. This would be Ivan? 16:01 19 A Oh, no. Mo, no, sir.
t5:59 20 A Yes. t5:01 20 Q. And he is not only capable as a business
15:59 21 Q. How much money did he claim he was making? w0 21 person, when he chooses to be, he has a personality
15:59 22 A, Anywhere from 20 to 30 a month. w0l that's quite engaging, don't you think?
15:59 23 Q. 20 or 30 what? f:02 23 A, Oh, very much. Yes, sir.
15:59 24 A, Thousand. 16:02 24 Q. I'mean, he has the kind of personality that can
t5:59 25 G Well, did -- do you think that was true? w225 get people to do the kinds of things he wants them to
214 216
550 1 A Yeah, I mean, he had the stuff to show for it, e 1 do?
15:59 2 Q. So, I mean, we're not talking then about -- 60 2 A Oh, yes, sir. Yes, sir.
w3 we're not talking about somebody poor, are we? 502 3 Q. For example, if you are right, he can make
5:00 4 A Oh, no, no, Tived very well. i 4 wonen believe he's got Ferraris and whatever kind of
0 9 Q. Like, 1f you saw the documents and they were i 5 Watch you said that was supposed to ook real fancy, and
w6 true, s making more money than probably about anybody we §  they buy that?
wn T in this room now, 20 or 30 thousand dollars a month, uwn 1 A, 0Oh, yeah.
w0 §  right? wn § Q. Has he got the kind of personality that can
w00 § A, Yeah, w2 9 make people afraid of hin and frighten them, if he wants
500 10 Q. So certainly he was not the kind of person that w20 to do that?
w11 needed to rob simply because he needed eating money or e 11 A Not that T know of,
w12 something Tike that? 5.2 12 Q- Mo
a0 13 A Oh, no. Mo, no, no. sz 13 A. T never seen that.
15.00 14 Q0. If he was making that kind of money, then why 5. 14 Q. Okay.
w015 would he have to be crashing with his mon? 5.1 13 A Imean, I've seen some actions that, you know,
t5:00 16 A, He used to make that type of money. w0 from, you know. 1 mean, I've seen some things, yeah.
.00 17 Q. When was he making that kind of money? t5.00 17 Q. Tunderstand. You've seen some of his
15:00 18 A When he was Tiving at the house that I bought. w18 ex-wives?
w19 Q. Which was in foreclosure? g2 19 A, Right.
.00 20 A Yes. Prior to that, him and his wife were t5:02 20 Q. You heard things from his ex-wives?
st Tiving there, and they were doing really well. .02 21 A Right. I never physically seen it.
15:00 22 Q. Especially if they weren't paying their ti:2 22 Q. Tknow. I'mjust asking you, you understand a
w3 mortgage, right? That helped a lot? w0223 Tot about him?
A Yeah, I'msure. Multiple cars, nultiple boats, 15:00 24 A, Right, right.
yeah, I mean. They Tived good. 15:02 29 Q. T guess what I'm saying is. if he wants o mit
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w0 1 that personality of his to work and to sound, instead of |15 4 Q. Was that one of your clubs?
s 2 rich and Ferrari-Tike, mean and gangster-Tike, he has 16:08 2 A Yes,
w3 the ability to do that, especially with people that are  {sus 3 Q. Or was that a club he was a manager at?
e 4 qullible and vulnerable? 5:05 4 A. That was one of my clubs that I used to work
f5:03 5 A Oh, yes, sir. 605 5 at,
:03 6 Q. The same kind of women that you say would 1505 6 Q. Did the defendant ever work at that club, to
w0 1 believe the Ferrari story and the fancy watch might 05 T the best of my knowledge?
w0 §  believe he is some big gangster that could have him t5:05 8 A Yes.
w8 rubbed out if they cross hin? 5:05 9 Q. What was his occupation?
t5:03 10 MR. GOELLER: Judge, I object to this. t5:05 10 A He was in training to be a manager.
w0 11 There's got to be no relevance, and it's all 16:05 11 Q. So he was in management training at what, Baby
w:00 12 speculation, i5:05 12 Dolls?
16:01 13 THE COURT:  I'11 tell you what. I'1] 16:05 13 A Vs,
w14 sustain the objection. 16:05 14 Q. And that's a --
fi:03 15 O (BY MR. SCHULTZ) Now, who was his first wife?  |sss 15 A Entertainment facility.
16:03 16 A, Hichelle. 15:05 16 Q. - gentlemen’s club. A sporting house kind of
5:0 17 Q. And can you give me some time frame of when 0517 thing, T suppose; is that right?
e 18 they were married? 16:05 18 A Sure. Yes, sir.
16:03 19 A, T didn't really associate a Tot with Ivan at 16:05 19 0. And that's where he met Jennifer?
- ww 20 that point in time, with his wife. When I came over to 1105 20 A Yes, sir.
w021 see James, at the apartment, they were roommates. Him 1:05 21 Q. Did he tell her any big time stories about
022 and his wife, and James and Any. So what else about her |5 22 hinself, do you recall?
15:023  NOW? 16:05 23 MR. GOELLER: Judge, again, at this point
16:03 24 Q. Just about a point in time when they were w24 in tine, it's hearsay. I object to the relevance. It's
w25 married just kind of an idea? 0525 405 material specific in instances of misconduct or it's
218 220
e:00 1 A, Yeah. T didn't see anything wrong with the w0+ improper. No predicate. It's character assassination
ot 2 relationship by any reasons. 5 2 in the guilt-innocence phase.
f5:00 3 Q. No, no. Give me a time frame when you remember {155 3 THE COURT: Sustained. ,
or 4 they were married. Just to kind of get us on a tine 5:05 4 Q. (BY MR. SCHULTZ) Now, did you, since Jennifer
w00 5 Tine. w05 5 worked at that club, did you know her before she met the
ot 6 A "%, maybe '97. I'mnot for sure. It's been w5 §  defendant?
wn T years ago. 505 7 A Mo,
0 8 Q. Okay. Did you Tike Michelle? t6:05 8 Q. Who met her first, the defendant or you?
00§ A. Didn't have any problem with her. Yeah, I t5:06 9 A Ivan. The defendant, excuse me.
i:00 10 Tiked her. i6:05 10 Q. Do you know how long they dated?
t6:00 11 Q. And then at some point did he marry Jennifer, 16:06 11 A. Before what?
w012 his second wife? f6:05 12 Q. Before they got married.
:0 13 A Yes. t6:05 13 A A few weeks,
t:00 14 Q. And did you know Jennifer? 16:05 14 0. About 22 days, that's 1ike three weeks?
504 15 A Yes. 6:06 15 A, Yeah, sure a fow weeks. 1'g call it a few
w0 16 Q. And did you Tike her? w0516 weeks, -
t6:00 17 A Oh, yeah. T really Tiked her, yeah. .06 17 Q. How did he treat her?
.00 18 Q. T'mean, did they seem Tike decent women to you, s 18 M. GOELLER: Judge, I' going to renew
w19 as far as you could tel]? w95 18 all ny same objections.
t6:00 20 A Yes, sir. t6:05 20 THE COURT:  Sustaineq.
s:04 21 Q. Now, in fairness to everybody, and this isn't 15:08 21 Q. (BY MR. SCHULTZ) Did she appear to love him?
w22 my judgment, but I think some mention has been made of |5 22 A. Did she appear to Tove him? Yes.
w2 perhaps somebody having danced topless at some point in  fe5.5 23 #R. GOELLER: Judge, I object, at this
~7 her Tife. Jemnifer, is that where he met Jennifer? e 24 point T object to relevance. At the quilt-innocence
s, A Yes, w05 28 stage, whether an ex-wife appeared to love him  What
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o 1 could that possibly have to do with this indictment, was 1 each other?
woe 2 404, 404(b}, 405. 609 2 A No.
w0 3 MR. SCHULTZ: The personality trait 5:09 3 Q. So when you said that he liked her, he really
wor 4 related to his ability to control and manipulate and wae 4 didn't Tike her much apparently, did he?
o 3 maneuver Amy Boettcher. That's actually a personality — [was 5 A, To a.certain extent, is what I'm telling you.
w0 trait of his. o 6 He Tiked her for James, I think.
o7 7 HR. GOELLER: He is not on trial for that, 159 7 Q. Well, the fact of the matter is, was he closer
.0 8 Your Honor. ey 8 to James before or after he hooked up with Amy?
w07 9 THE COURT: Yeah. I'N1 sustain the :00 9 A. T don't remember.
w1 10 objection, 6:09 10 Q. You don't remember?
07 11 Q. (BY MR. SCHULTZ) What was the defendant's 15:09 11 A Tdon't really know.
w12 relationship with Any Kitchen? 16:09 12 Q. Mas he jealous of her? Was he jealous of Any?
t5:01 13 A. Friends, as far as I knew. 5:09 13 A Oh, yes, sir.
t6:07 14 Q. Did he seem to 1ike her, in your judgment? t:09 14 Q. The defendant's jealous of Amy for coming
5.0 15 A To a certain extent, yes, sir. t5:00 19 between him and James?
t6:07 19 Q. Well, I guess that means to a certain extent he |1 16 A, Right. I mean, you know. The things that they
war 17 didn't, the way you say it. w0 17 had. The things that she got. She didn't work. He
:07 18 A, Sure. .03 18 gave her money to go out and do things, you know. I
t6:07 19 Q. Did he ever refer to her, for example, as an w0019 mean, it's just -
:00 20 arm piece? 16:09 20 Q. What business is that of the defendant's? I'm
15:08 21 A. Oh, yes, sir, several times. w0021 missing something.
16:08 22 Q. T might not know the vernacular, but that 16:08 22 A It's just -- he's just jealous, you know. I
was 23 doesn't sound like a compliment. Am I missing w923 don't know why. He's just jealous.
.08 24 something? 16:0 24 Q. Okay.
16:08 29 A That's what we refer to as a good-Tooking i6:09 25 A. That's my opinion.
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s 1 arm -~ a good-Tooking girl on your arm when you go out. i 1 Q. AN right. That's not just your opinion.
s 2 A good arm piece. w09 2 Didn't he say things like that?
5:08 3 Q. That's all that was then? t5:09 3 A, Oh, yeah, of course. V
15:08 4 A. That's, yeah. 5:10 4 MR. SCHULTZ: A moment please, Judge.
5:08 5 Q. Did he Tike her? w10 5 THE COURT: Yes.
1508 A. I thought he Tiked her. 500 8 Q. (BY KR. SCHULTZ) Do you remember lending the
5 ] Q. Did he -- what kinds of things did he say about [0 7  defendant $400 right before this double murder?
wa 8§ her that you recall were negative? 510 8 A Yes, sir.
w9 A Just .- t5:10 3 Q. And is that a transaction you had to do without
t5:08 10 #R. GOELLER: Objection, Your Honor. It's fun10  your wife knowing about it?
w8 41 hearsay. .0 11 A Every transaction was without my wife.
15:28 12 HR. SCHULTZ: He said it. If the s5:10 12 Q. Why did the defendant say he needed 400 bucks?
w13 defendant said it, it's not hearsay. w913 A quy that makes 20 or 30 thousand dollars a month.
e 14 MR. GOELLER: That doesn't make it an w014 That doesn't seem Tike a Tot of money.
<113 exception, Your Honor. 50 15 HR. GOELLER: Objection, Your Honor.
16:08 1 THE COURT:  Yeah, overruled. 1016 Kumber one, it's hearsay. Kumber two, again, it's
.00 17 0 (BY MR. SCHULTZ) What kind of negative things | 17 specific instance and apparent misconduct. And that's
w0018 would he say about her? 1t 18 obviously the tone of the district attorney. 404,
508 19 A, Just saying she's getting a free ride from w019 404(b), 405, no predicate.
020 James. And she's smarts off to hin, you know, when s:4¢20 THE COURT:  I'11 overrule the objection.
s 21 we're at restaurants and things like that. You know and | 2 Q. (BY MR. SCHULTZ) Why did he say he needed 400
wi 22 they bicker toward each other a little bit. He just w22 bucks with that kind of income?
e 23 smarts off to her, and she's smarts off to him. And 1 23 A He needed to pay his car payment or insurance.
i 24 everyone is just used to the 1ittle show that goes on. wi 24 T can't remember which one it was.
16:09 29 Q. In other words, they didn't care too much for 1511 25 Q. Did you believe he needed the money for that
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i 1 purpose? w3 1 been several times he's tried to borrow money from
15:41 2 A, Yeah, 643 2 James.
I Q. Okay. And you gave it to him? 1 3 Q. And were those times successful?
01 4 A Yeah. t6:45 4 A. Sometimes yes, sometimes no.
IR Q. Cash or check? 513 5 Q. Okay. Did the defendant have discussions with
11§ A, Cash. w43 6§ you prior to the murders about receiving a large amount
gt T Q. Approximately, when was that in relation to the |sw:s 7  of money that James had in his residence?
wat §  murder, just a ballpark idea? 54 § A Ho.
it 9 A. I'mgoing to say a week, a week and a half. 6:4 § Q. You never had any discussions about that?
w:11 10 Probably a week because he was supposed to start working s 10 A No.
w4011 for me the next following weekend. t6:13 14 Q. Do you recall the weekend of the murders? Do
511 12 Q. Was the next following weekend, was that the ie:3 12 you recall that weekend?
w541 13 weekend of the murder or the weekend before the murder f6:43 13 A, Yes, sir.
01 14 that he was supposed to start working for you? 16:43 14 Q. Were you in town? MWere you in Frisco at that
511 15 A. T thought it was going to be the week of the w18 time?
wi:0 16 murder. But when [ had a phone conversation, he 16:13 16 A. T was in Frisco Friday night.
w01 17 reminded me that it was going to be the next week, and I {4 17 Q. And did you go somewhere then the next day?
e:2 18 kind of forgot. And I said okay. t6:14 18 A. Yeah. My grandmother's house.
t5:12 19 Q. So the weekend after the murders, he was .10 19 Q. And that would have been where?
:0 20 supposed to work for you? t6:44 20 A. That is in Waco, Texas.
642 21 A, Right. t6:14 21 Q. Do you recall about what time you left for
16:12 22 Q. And were you just going to take it out of his w22 Waco?
15:223  paycheck? t6:44 23 A. Do I recall? About 2:30.
16:12 24 A. No. I was hoping he was going to pay me, but t6:14 24 Q. In the afternoon?
225 1f that's what it came to, yeah, I could do that. 6:14 25 A. In the afternoon. I went to work first.
226 228
2 1 That's why it wasn't that big of a deal. I knew he was  fis:n 1 Q. At a kiosk?
2 qoing to come to work, or he said he was. 1 2 A Yes.
STV Q. Okay. Okay. Had he tried to borrow the money [ 3 Q. Then about 2:30 on a Saturday afterncon you
w:2 4 from anybody else before he tried to borrow it from you? [ 4  went to Waco?
d A. Not that I know of. f:14 A. I went to Waco.
6:12 MR. GOELLER: Objection. It calls for fo:14 Q. If I recall correctly, was someone dying at
w1 speculation. It calls for a hearsay response. we 1 that point there? Wasn't somebody dying?
§ THE COURT: T believe he answered it it 8 A. Oh, my uncle was dying of cancer.
2§ before you -- before you objected. to:tt 9 Q. Was that the reason for the trip?
e 10 HR. GOELLER: I didn't even hear him. 14 10 A. Well, I'm with my grandmother every other
512 11 THE COURT: The answer is no. Or, excuse se:14 11 weekend any ways. But yes, I was going down there for
w212 me, I believe it was, not that I know of. t6:10 12 her wishes for him to die at my house down there because
IERTETRE THE WITNESS: Yes, sir. 1413 they didn't want him to die at the hospital. So she
-y id Q. (BY MR. SCHULTZ) Had you and the defendant, wu 14 voluntesred my house. So I was going down thers to get
_wn 1§ prior to the homicides, discussed the defendant trying {15 my house ready.
45216 to borrow money from James? ia:14 1 Q. Al right. And did you take your wife with you
g 17 A. Say that one more time. Sorry, I didn't hear w17 on that trip?
w18 very well. 5:04 18 A. HNo.
o 19 Q. Okay. Did you and the defendant Ivan Cantu 614 19 Q. Do you recall where she stayed that Saturday
“ wn20  discuss his attempts to borrow money from James that w4520 night?
- 6120 occurred prior to the murder? t5:15 21 A. At her mother's house in Highland Park.
Cn A. Not that I can really remember too well. 15:45 22 Q. Was there any particular reason for that?
15:13 23 Q. You don't remember that? .45 23 A. Well, she was -- she was just nervous and upset
T tets 24 A, There's been so many times. [ mean, I don't w524 and just didn't feel comfortable in the house.
f i 25 know if it was that exact time or what. I mean, there's [sss25 Q. Was this after the murders had been --



229 231
s 1 A Yes, 4 1 A.As Tong as I've known James.
1515 2 Q. - made public? f:47 2 Q. And did you get her on the phone?
f6:15 3 A Yes. 57 3 A Yes, I did.
15 4 Q. Do you recall how it was that you first found 17 4 Q. Having known her all those years, was she
a5 & out that your 20-year friend and his fiance had been wir 5 upset?
05 6§ murdered? t6:17 6 A Yes, sir.
15145 1 A Yes. 47 1 Q. I know this sounds silly, but tell us how it is
:15 8 Q. Tell me how you found that out. w7 §  that you know she was upset.
5:15 9 A. T got a phone call from my wife telling me that 517 9 A. She was screaming and bawling and freaking out.
510 somebody was - w10 T mean, just -- somebody killed her baby and --
605 1 Q. Let me stop you a moment on that, please. f5:47 11 MR. GOELLER: Judge, I'm sorry --
5512 Approximately what time did you get this telephone call? | w12  MHr. Gonzalez. Judge, I object at this time. Previous
t5:15 13 A. I'mgoing to say between, an estimated time w713 rulings of the Court regarding that type of testimony at
0514 between 5:45 and 6:45 maybe. w714 this phase of the trial.
fo:15 15 Q. Inthepnm? tiu7 15 THE COURT: Sustain the objection.
t6:15 16 A, Yeah, in the p.m. f6:47 16 Q. (BY MR. SCHULTZ) As a result of those phone
te:15 17 Q. So you would have been in Waco an hour or two w4717 conversations, did you believe that it was true that the
518 hours, maybe something like that, by that time? we:718  murders had occurred?
fo:15 19 A. Maybe a Tittle Tonger. ti:17 19 A. Yes. Once I talked to James's mother, then I
t5:16 20 Q. Three hours? 120 knew it was true. Told me that somebody had killed --
f6:15 21 A. Yeah. You could say that. ti:47 21 Q. Don't tell us what she said, but you knew it
f6:15 22 Q. And she knew where to call you? 15:0 22 was true?
f6:15 23 A, Right. 16:47 23 A Yeah.
1515 24 Q. And she did? t6:47 24 Q. What did you do next?
f5:15 25 A Yes. 16:18 29 A. Kind of fell to the floor.
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5 1 Q. And was she upset? 18 1 Q. Literally?
fi:16 2 A. Yeah. She was pretty freaked out. MWe didn't 154 2 A, Yeah.
wts 3 know if it was true yet at this point. 18 3 Q. Al right. And were you planning on spending
15 4 Q. Hhy didn't you know whether it was true or not? w18 4 Saturday night in Waco?
15 9 A, She hadn't confirmed it on the news yet. She 518 § A. No. T mean, I was planning on spending
w1 6 heard from a friend of a friend. And then naturally I i §  Saturday night. I mean, I thought you were talking
w15 1 called the house. w5 1 about Sunday. I'msorry. Saturday night, yeah. I was
515 8 Q. You called what house? w8 8 planning on spending the whole weekend there until
15 § A. 1 called James's house. w § Honday.
t5:15 10 Q. ATl right. Did you get an answer? g8 10 Q. Khen did you come home?
t6:45 11 A. Yes. Amy's mother answered. t5:1 11 A. The next following day.
15:15 12 Q. Had you ever met Amy's mother? ta:18 12 Q. You did spend Saturday night?
55 13 A Never. w1313 A. T went ahead and stayed Saturday night.
5 14 Q. So the only way you would know it was Amy's 14 14 Q. Khat time did you Teave Sunday morning or
w15 mother was, I quess, she said she was Amy's mother? w415 Sunday whenever it was? )
si:1 19 A Yes, 1545 16 A, First thing when I got up.
t5:05 17 Q. Did she appear upset? s 17 Q. Where did you go?
t6:15 18 A, Not crying, but just totally in shock it seemed 16:13 18 A. Straight to the house.
w1519 Tike, you know. 518 19 Q. In Frisco?
015 20 Q. And you talked with her a bit? fiv18 20 A Frisco.
1545 21 A, No. Just for a second. I asked for f5:13 21 Q. Where was your wife?
w1522 Ms. Mosqueda, Gladys. t6:18 22 A. She met me at the house.
15:45 23 Q. Hho is Gladys? 15:18 23 Q. Like outside the house?
t6:15 24 A James's mother, 15:18 24 A. We just -- we coconspired on cell phones at the
w47 25 Q. How Tong have you known her? wu ) time,
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Q. Now, did you try to get ahold of Anthony
Fonseca and Jason King?
A. AT night Tong, and Ivan Cantu.
Q. Now, wait a minute, all night long. Are you
talking about all Saturday night, Sunday morning Tong?
A Yes,
Q. Hhy would you be calling Anthony Fonseca and
Jason King? '
A To let them know what happened to James and
Any.
Q. Okay. And you never got ahold of them?
A Didn't get ahold of anybody.
Q. And you are trying to call the defendant alse?
A Multiple, multiple, multiple tines,
Q. Can you put a number with that, so I know what
you are talking about maybe?
Haybe close to 30.
What phone were you calling hin on?
Calting from grandmother's phone.
Hhat nunber were you dialing to?
fiis cell phone number,
Never got an answer?
Never got an answer.
Did you finally connect with Anthony and Jason?
No. I never connected with them. I left the
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A Right.

Q. Is that right?

A. Right. I take that back. You know what?

Q. Mhat?

A T could have swore they both came over.

Q. Okay. But we'll move on.

A Al right.

Q. When did you hear from the defendant Ivan
Cantu?

A The first time?

Q. Uh-huh.

A, Right when I got in town Sunday.

Q. So that would have been hefore you heard from
Anthony and Jason; is that right?

A Treally don't remember to be honest with you.

Q. Would it have been that same night, that same
Sunday night that you came back?

A Yes. T think so.

Q. Do you have caller ID at your house?

A, Sure.

Q. Hhen you got that call from Ivan Cantu, was
there a number on the caller I0?

A. No number.

0. What -- did you find out why that was from
talking to Ivan Cantu?
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a note at their house, at Jason's house. And then I

left them a note. When they got home, they got the
note, and they called me.

Q. So the answer is,
ahold of then?

A Yes,

Q. Did you see either of them that Sunday evening
after they called you?

. Did I what now? Did I see them?

yes, you did finally get

Q. Did you see either one of them?
A, After T talked to then?

Q. Uh-huh,

A Oh, yeah, they came straight over.
Q

Did both come over or did only Anthony come
over?

A Both came over.

MR. SCHULTZ:  Approach the Witness,
please?

THE COURT:  Yes.
& (BY MR. SCHULTZ) It's been 2 long time. Go

ahead read this, not out Joud. Read it to yourself
and --

A Trecall they both came over.

Q. So that doesn't refresh your memory on the
subject then?
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A He told me he was calling me from a pay phone.

Q. Okay. When you talked with hin that first tipe
on Sunday, did he indicate to you that he had already
heard the news?

A Yes.

Q. Did he come up? Did he have an initia]
explanation for what might have happened that he offered
to you?

MR. GOELLER: Judge, I'n going to object
at this point in time. This is Just rank hearsay.
THE COURT:  Overruled.

A Excuse memsgaiiee

Q. (BY MR. SCHULTZ) 1 said, did Ivan Canty --

A T mean, repeat your question again.

Q. Did Ivan Cantu offer to you an initial
explanation for what he thought might have happened?

A Tf T can recall, he was just -~ T can't even
really remember too much what he said.

MR. SCRULTZ:  Approach the Witness, Judge?
THE COURT:  Yes,

AT think he told me he had it coming for the
drugs he was dealing.

Q. (BY MR. SCHULTZ) AT right.

A That's ..

Q. Start where I'p pointing there  Nan't raad 2t
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out loud. Read it to yourself and see if it refreshes

23§

5:5 1 Q. Tell us about that conversation involving

4 2 your memory. 5 2 Ivan's father,

o 3 A Yeah. 1 mean, we had several conversations. 1525 3 A He told me that James i in a bunch of trouble.
h:04 4 Q. Does that refresh your memory on the first s 4 Q. Okay.
w2 §  story he had to offer you? 5:5 5 A He owed a Tot of money, and he came to his da
#5:4 6 A Yes, 5 8§ prior to that to borrow the money.

50 ] Q. What was the first story? 525 1 Q. Ivan said James had come to Ivan's dad?

5:04 8 HR. GOELLER: Renw my objection to 25 8 A To Ivan's dad and asked hin for the money.
wa §  hearsay, Your Honor, f5:25 § Q. You mean, like money that his dad owed hin?
t5:4 10 THE COURT:  Overruled. 16:25 10 A No. He just said James s in a Tot of trouble,
t6:2¢ 11 A Just told me he had it coming for the drugs and | ys.z5 11 and that he had came to his dag to ask him for some
w12 stuff that he was dealing. 5512 money,
t6: 13 & (BY HR. SCHULTZ) Did he tel] you about t5:25 13 0. Okay. AIlright. Do you know -- do you know
14 asking -- did the defendant tell you that James had w14 the defendant's dad?
w215 asked his dad for some money? 16:25 15 A No.
t5:24 16 #R. GOELLER: Objection as to the leading, |15 16 Q. Have you ever talked to the defendant about his
w2217 Your Honor. w1l dad?
tg:4 18 THE COURT:  Sustaineq. 16:26 18 A, 0Oh, yeah.
f6:2¢ 19 THE WITNESS: The reason -- we're talking t6:25 19 Q. Does the defendant clain his dad is a wealthy
2420 about two different conversations. w2620 man?
t6:2 21 - MR. GOELLER: MWait, wait, t6:6 21 A No, sir.

5.4 22 THE COURT:  Sir, wait just a minute. Yoy 16:25 22 Q. Does he claim he's a poor man?
w2423 got to wait for the question. 16:25 23 A Yes, sir.

t:4 24 THE WITNESS: 1 apologize. 16:25 24 & Well, so if a fellow owes some other fellows
f6:4 25 THE COURT:  But I sustained it If you 525 ot of money, Hr. Canty Would not be the person you
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w2 1 remember the Jast question, I sustained the objection. [ 1 would g0 to to get money from: is that fair?

w2 S0 let's wait for the next question, 16:25 2 A That's what I told hin,

4 3 THE WITNESS:  Okay. 5:5 3 Q. AN right. So when that story -- when that
5.5 4 Q. (BY #R. SCHULTZ) Okay. The first 5.6 4 smwdwmtwm,ﬁthwemMMrﬂww
25 5 conversation, you say that's when he said he had it 15:35 § A Yeah. We kept on trying to figure out who we
w2 6 coming for the drugs he was dealing? w5 6 thought might could haye done this.

25 1 A Well, yes. The first conversation I asked him  [ux 7 Q. Okay. At that tige gig you suspect the
s 81 he was coming hone. 9 8 defendant?

1525 9 Q. Okay. 5§ A Did T think it was Ivan?

1:5 10 A And then we went in to taly about that he :25 10 Q. Did you suspect hin?

s 1 wasn't coming hoe, .25 11 A At that point in tine? No.

16:25 12 Q. AT} right. When does he say he had it coming? | 12 Q. He is your friend?

52513 Khich conversation, is that the second one? 5:27 13 A Oh, yeah,

15:25 14 A, That's the second conversation, 5.7 14 Q. Charming?

t5:25 15 Q. Is the first .. what was the first conversation | 15 A Oh, yeah.

w2516 about, other than: Are you coming home? t5:27 16 Q. Fun?

t:05 17 A That what happened to James ang Any. w17 A Yeah.

15:5 18 Q. Okay. Was there anything in there concerning 5:27 18 Q. Okay. Now, so what's the next story he had as

w519 Ivan's father? w219 an explanation?

15:25 20 A Nothing in the first conversation, t:27 20 MR. GOELLER: Judge, again, I' going to
525 21 Q. HWhen did that arise? w21 object to this continuing hearsay. Number one, it's
125 22 A The second conversation. 15:27 22 hearsay. Number two, I think Detective Winn has already
50 Q. Okay. 5023 testified to a]] of this, and it's pretty much

— ATt seemed Tike our phones kept on getting cut w7 24 cunulative.
off. 5:21 25 THE COURT:  Overruled
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MR. GOELLER: May I have -- I think
Hir. Schultz would probahly agree with me the next
several series of questions will be involving statements
my client made. I'd Tike a running objection on hearsay
at this tine, Your Honor, 404(b) and 405,
THE COURT:  Yeah. I tell you what, with
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THE COURT:  A11 right. Go ahead. S, I'r
Withdraw the running objection, and we'l] just hear th

. Objection as it comes up.

Q. (BY MR. SCHULTZ) What was his next story for
what would have happened?

MR. GOELLER: Objection, Your Honor,

16:27 regard to conversations they had that day, you may have [ 7 hearsay, 404, 404(b), 405, Rules of Evidence.
16:27 a running objection, 5:9 8 THE COURT: AT right. Overruled.
E% 16:21 MR. GOELLER: Thank you, Your Honor, 15:9 9 MR. GOELLER: Thank you, sir.
= 5.2 10 HR. SCRULTZ: Only for clarification, may 5:29 10 A, Go on?
— wn il T address the Court? 58 11 Q. (8Y #R. SCHULTZ) Un-hu,
2 THE COURT: Yes, , :29 12 A We just talked about who we thought -- who had
= a3 MR. SCHULTZ: The State's not conceding 013 the magnitude that could do this cripe.
—  wadd that any of this materia] is embraced in any regard by w4 Q. Well, y'all thought there was one particular
SIERE 404(b). And so, we're not -- we're not conceding that, w15 person that it might be, right?
w816 and we'd hope that the Court's running objections would {0 15 A Yes,
1 s 4T not embrace that because we don't see how that applies. |s.n17 Q. And that is Buck, right?
i 15:28 18 THE COURT:  Yeah, I agree, but I'n t6:30 18 A Yes,
w2819 assuming that the running objection is to the hearsay.  f1s.30 19 Q. Why -~ why would Buck be a likely candidate in
w0 #R. GOELLER: Yes, Your Honor. w020 y'all -« in your judgment?
= MR. SCHULTZ: If that's all it is. ye t6:30 21 A Just of the horror stories and stuff that We've
522 would have no problem then. w922 heard from his brother, you know, and everything. The
16:28 23 THE COURT: AT right. Thank you, w023 horror stories that, you know, Fﬁﬁﬁﬁng people at
16:28 24 MR. GOELLER: Well, I'm sorry. Actually, w024 gunpoint and taking them. Robbing their house and stuff
w25 Judge, it is 404(b). I mean, it's pretty obvious. w025 Tike that.
242 244
w2 1 M. Schultz is soliciting this testinony to show these |15 1 Q. I thought he was Tike a friend of y'all's?
28 2 were stories. He certainly is not soliciting them from |15 2 A Who? Jason Head or Chris head?
>3 3 the witness for the truth of the matter asserted, for 5:30 3 Q. Jason?
wa 4 the untruth. And therefore there are other crimes, 53 4 A, Jason is Chris's brother,
28 5 wrongs. It doesn't have to be g criminal act, Judge. 30 5 Q. I understand.
w3 6 S0 1 do request a running objection on 404(b). 15:0 6 A Yeah,
:28 ] THE COURT:  So you are saying that the 5:30 ] Q. I thought he was a friend of y'all's?
w2 8 State is offering it as proof of other crimes, wrongs or | § A Yeah. He's a friend but, I mean, you can't ..
52 9 acts? w0 9 he knew about their actions. You can't be aroung every
t6:3 10 MR. GOELLER: Yes, sir. w010 friend you got in every way.
5: 11 THE COURT:  Okay. .30 11 Q. So you-all were friends With some quy that hag
16:9 12 MR. GOELLER: Because they absolutely |12 nothing but horror stories about robbing people and all
w813 know -- Mr. Schult; would tell the Court he's pot wit 13 that stuff. He yas your friend?
s 4 offaring any of these for tha tryth of the matter 53 14 AT didn't socialize with hin a Tot, but yeah,
w15 asserted, but for the Very opposite, the untruth. CHE & You know, I had another name. You know Eric
6:29 16 MR. SCHULTZ: I'n just offering them wafe Cantu, don't you?
317 because the defendant said them. That's the only w3t 17 A Yes.
w18 predicate | neeq. That's simple enough. .31 18 Q. And T have been corrected, apparently I put
Lo g THE COURT:  Let me tel] you, I'don't see w19 Mr. Fonseca twice, I' going to scratch hin off,
;g w20 any 404(b) connection at a]. I tell you what, just to Jear 20 A Okay.
oo w2l cure the prob]e@. Just make the objection every time 1531 21 0 And put Eric Canty. Y'a)) hung with hin also:
5320 there's a question you don't Tike. 3122 s that right?
i " MR. GOELLER: Yes, sir. 5:31 23 A Once in a blue moon.
f THE COURT: O that's objectionable, 15:31 24 Q. Certainly by all accounts, he's 2 doper?
, MR. GOELLER: Yes, sir. .31 25 A, Oh, yeah,
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Q. Dealer?
A, Excuse me?
Q. Dealer also?
A No. ,
Q. Just a doper?
A Yes. ,

Q. So you thought it might be Buck because of the
horror stories?

A Right. That's the only thing that we could
figure that would come to mind,

Q. How is Buck connected to James that might have
made sense that Buck would be the butcher?

A, He's Chris's brother.

Q. Well, T understand that. Then how does ..

A Well, Chris -« it seemed like Chris and James
had a Tittle bit of a falling out.

Q. They had a falling out?

A Yeah

Q. Okay. So because Chris and James seemed to
have had a falling out, you and the defendant figured it
might have been Buck that went down there to ki1l those
two people?

A Yes.

Q. Now, there's a pizza man story, too, right? Do
you know about the pizza man?
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might have been Buck. It .. it might have been people
he owed a ot of money. This is 3 different one?

A Different story.

Q. Now, tell me how this pizza man story goes,

A He told me that a Domino's -

#R. GOELLER: Excuse me, Hr. Gonzalez.
I'm not sure if it was answered before, but since it's
being asked again, I Quess [ have to object again. I
object, Your Honor, 803 hearsay objection. Under 404,
specifically, 404(b), object under 405,

THE COURT:  AT1 right. Overruled.

#R. GOELLER: Thank you, sir.

A He told me that he -- he called pe and gave me
the story that he needed to talk to me about something
that's been going on, or he Just wished he would have
called me.

[ said, well, tell me what's going on.
Ivan, 1f you know, tell me what's going on. He said,
basically, a Domino's pizza quy showed up to his house,
dressed in a Domino's pizza - with pizza in his hand,
knocked on door. And Ivan said that he didn't order a
pizza, but he was going to open the door and Tet the guy
know what apartment to go to.

And when he opened the door, the guy bun
rushed hin. Came in, dropped him to his knees. Put 3
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A, John Travolta, Steven Seagal, Pizza Mam?

Q. Mo, no. The Doming's pizza man.
A, Yeah,

Q. Do you know that one?

A, Yeah,

Q. Did you talk with the defendant about a pizza
man causing the trouble?

A Yes,

Q. What's that story?

HR. GOELLER: Objection, Your Honor. It's
going to call for hearsay, 404, 404(b), 405. Objections
on those Rules of Evidence, Your Honor.

THE COURT:  Overruled.

Q. (BY M. SCHULTZ)  Domino's pizza man. Mhat's
that -- what's that story from the defendant?

A, This is another conversation that we had.

Q. T understand.

A He called me and tolg me he had something he
Wanted to tell me, and he wished he would haye came to
me a long tine ago. Ang he Just wished he would have
been truthful about everything.

Q. Let me stop you a minute now. When you had
this conversation, was this before or after the murder?

A This is after the murder.

0. So this is 3 Separate conversation from, it
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gun to his head and told him, "Are you Ivan Cantu?" He
said, "Yes, sir, I'n Ivan Canty " And he said, "Are you
Janes Mosqueda's cousin, the one that's fixing to start
working back at the mortgage company and getting a Tot
of deals done to get ny money?" And Ivan told me, you
know, he said, "Veah." And he didn't know what was
going on. He said, "eah I'g the guy.”

And then he basically said he showed hip 5
list of all these people that are fixing to start
getting killed on this 1ist if pe didn't get his money.
And basically he told Ivan that he owed §50,000 for some
kilos or sonething to that effect that he owed.

And basically, you know, he shot a bullet
in the wall to Tet hin know hoy serious he was. And
that, and if he's going to be BSing him or whatever,
he's going to come back for hin and all that stuff, Ang
that was pretty much it about the pizza quy.

G (BY HR. SCHULTZ) Okay. So that's -. that's

how he's going to explain the hole in his wall, the
bullet hole?

A Right,
Q. Some pizza man comes i and wants huge mensy;
plus he can somehow comnect that to James, also?

A Do you want to know the other question that |
asked him at the tine? I mean. I had askod him wa's-
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talking because I was asking him questions, too. Do you
want to know those questions or do you -

Q. Ikind of want - | might Tater on, but right
now I want .-

A Sure.

G -- that you gave. So that conversation
explains how come there's a bullet hole in his wall?
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never, ever. ’
Q. Did you tell him that?
A Did T tell hin that? Yeah, I told him that,
Q. What was his response when you said that?
MR. GOELLER: Same objection, Your Honor,
THE COURT:  Overruled.
A He just said that's what he said he owed.
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Q. Now, you know the defendant's all the tine
inflating? That's is personality, right?

A Say that again, sir.

Q. He boosts everything up and makes it much
bigger than it really is. That's his personality?

A, Right.

Q. Do you believe those anounts? That stuff make
any sense to you when you heard that's story?

A Mhen he told me 250,0007

Q. Yes.

A T started laughing.

& Well, why?

A Hhy?

Q. Yeah,
A Tt's just absurd, you know.

& You understand ye don't - we only know bits
and pieces of all these people.

A Right.

0 So tell us why you think it's absurg,

A, Because Janes never owed anybody anything,
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Q. Let's talk about that a 1ittle bit. Which
police were there?

A, Detective Winn and Detective Rodrigusz. |
might be mistaken.
Rodriguez or --

Q. Then did you, by that time, know he was g
suspect?

A Yes.

Q. How did you -- hoy dig they get to your house?
How did that al] happen?

A Well, T had one phong call with Ivan on the
phone. And he said my phone might cut off, and I'T]
call you from a land line, and I said okay. As soon as
his -- as soon as I heard the story, I knew right away.

S0 as soon as his phone died, I dialed
Detective Winn, and T told thep they need to race oyer
here as fast as they can. And in the enq when he got
there, I was still on the phone with van,

Q. How did you know who to call at ppp?

A Because I had already talked to then.

Q. Did he get thera fact

5% 8 A, Right, 16:38 Q. (BY HR. SCHULTZ) Did you believe that story
S s Q. And also is another theory for who it is that 16:38 about the pizza man and al1? When you were hearing it,
w0 killed Janes and Any; is that right? w3 10 did you believe it?
~ 153 11 A Right. 16:38 1 A No.
L 12 Q. Now, how much money did the defendant say the 15:38 12 Q. Well, that meant your friend of al] those years
TR pizza man said James owed hin? w13 was just Tying to you?
ey 14 AbIfT - t:38 14 A Exactly.
§§ 16:37 19 MR. GOELLER:  Objection, Judge. Same t6:38 15 Q. Well, did you know that at the time?
: 16 objection as hearsay, 404, 404(b), 405. 16:39 16 A, Yes, sir. When I heard the story, then I knew.
Al THE COURT:  Overruled. t6:9 17 Q. When you heard what story?
SR MR. GOELLER: Yes, sir. . 16:39 18 A When I heard the Domino's pizza story.
15:37 19 THE WITNESS: If I were going to recall, t6:19 19 Q. You knew what?
w2 it was around 50,000, 16:39 20 A Tknew what I knew, that story wasn't for real,
& MR. SCHULTZ:  Approach the witness, Judge? |59 2 Q. Is it because of the amount or just the
18:37 22 THE COURT:  Yeah. ’ w22 absolute --
1:37 23 A. Haybe 150,000, 50,000, 16:19 23 A Just - just the nonsense of it.
t6:37 24 G (BY MR. SCHULTZ) Hold on a second. Let me see |5 24 QG AN right. Now, did you tell him you didn't
w3125 if I can help you out. Just read this to yourself here. w25  believe hip?
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5.7 1 A Okay. 6:39 1 A o
oy 2 Q. Are you refreshed? 5:9 2 Q. Why not?
“ oy 3 A, Yeah, :39 3 A, Because I had the police in my house, and I was
w4 Q. How much money are we talking about? 39 4 trying to get hin back to Daltas.
#5:31 5 A 250,000, 16:39 5
6 6
7 7
§

That might be hin, or Ramire; or
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540 1 A Right away. They were right up the street, e 1 just coming up with nonsense stories?
540 2 Q. Where was your wife at this tine? 542 2 A. T think he was just trying to come up with a
500 3 A At work. e 3 story that somebody would buy.
640 4 Q. Did she know what was going on? t6:42 4 Q. Did it seem to you that he was the same Ivan
540 5 A About? 2 5 Cantu that you've known with al] these years -- that you
540 6 Q. About the police being there trying to lure 2 6 are talking to on the phone -- did it sound like the
i T him? i T same personality you were used to?
540 8 A o, iz 8 A .

f; 540 9 Q. And did the defendant show up? w4 9 Q. How was it different?

“ a0 A Ho. t5:43 10 A He had no concern of the situation that was

— il Q. Did you think he was going to show up? wefl  going on. It wasn't Ivan. As far as I know, Ivan Toved

S a2 A Mo, 12 his cousin. e didn't seem concerned Tike a1 of us

= 1540 13 Q. Did you invite him to shoy up, come up and talk w513 was,

— e ld to you? t6:43 14 Q. Okay. Did he ever refer to his cousin as a

a5 A Yes. s greedy bastard to you?

T s ds Q. What was his response? f5:03 16 A Tean't sy,

w17 A He's scared. 6:00 17 Q. §ir?

L w8 Q. Okay. Did he say what he was scared of? 1a:41 18 A Tean't say. I mean, I kind of remember, but I
t6:41 19 A He's scared of the Domino's pizza quy. 6019 don't really remember. o ] really can't say,

ﬁ% t6:41 20 Q. Did he appear to be in possession of his usual ~ |45.43 20 Q. Because if he talked about it in that way, that

S— faculties when you were talking with him on the phone? w2t wouldn't sound Tike he was necessarily in love with hip
16:41 22 A To a certain extent I would say. Again, yes #4322 50 much, would it?

E% w4123 and no, 16:43 23 A Yeah

~ g 2 Q. Explain both sides of that issue, then. 16:43 24 Q. And you said you think he was jealous of hin?
f5:41 25 A, T asked him to come home. He told me, no. I 16:43 25 A, Oh, yeah.
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ot 1 asked hin why. Do you want to hear the answer? Or t6:43 1 Q. You've already told us that, And you met --
it 2 should I go on? s 2 the face that you make, it indicates that's very clear
5:40 3 Q. Yeah. Why did he say he didn't want to come w8 3 to you; is that right?

640 4 home? t5:43 4 A Crystal,
f6:41 5 MR. GOELLER: Same objection, Your Honor. t5:43 5 Q. That he was jealous?
541 THE COURT:  Overruled. w4 6 A Yes, sir,
o4t 7 A He told me he is going to be horsaback riding €4 | Q. Did he talk about it a Tot, about being jealous
4§ and shopping with his ney fiance, w4 8 of him and resenting those kinds of things?
% 642 9 Q. (BY MR SCHULTZ)  Horseback riding and shopping {1500 § A Not everyday we was together or we talked. Mot
j 210 with .- w10 every time, no.
L e A And spending time with his new in-Tavs. 5:0 11 Q. Just sometimes?
[RETR Y QG Okay. And did he tel] you where he was at the [y 12 A, Yeah.
Cowald o tine? s 13 Q. And you already said he dign't care for Any,
o ld A Yes. wu e and that he resenteq Any for coming between hin and
c s Q0. Arkansas? w415 James?
L wals A Yes. t5:40 18 A Right.
§ 602 17 , Q. MWhat I'p asking you, though, is: Did he soung 500 17 Q. And what you are describing of hin and James,
o w18 grief stricken that his cousin was dead? pig you get 18 does that sound real wonderful and loving to you, even
i w219 that from nim? w419 the way you are describing him? Not the killing, just
Couwndl A Not even this much (indicating.) w420 the jealousy and the envy and greedy bastard and those
ti:42 21 Q. Did he sound down ang depressed and upset? wu 2l kind of things.
442 22 A No. t6:44 22 A Well, he wasn't directing it toward Japes Do
e 23 Q. Understanding you've already said that you 5628 you know what I mean?
thought his stories were nonsense, is that just .. i .44 24 Q. No.
» that because you thought he was insane at the tine or 5.4 25 A He was directing it toward Amv mara o L. n
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He didn't - it seemed like to me, he didn't hate James
for -- it seemed like he was Upset at James for giving
her all the stuff that she has. She got a free ride.
He was more pissed about that than anything.

G. Getting back to that again, what possible

business is that of his? What James does with his money
and who he gives it to?

259
A Yes.

Q. Okay. T mean, those -- those Were your words
and your statement?

A Right.
Q. That you got from the defendant?
A, Right,

Q. Does that make sense to you that, even if

15:45 21
15:45 22
16:45 23
6:45 24
:45 25

disregard the last comment and response.

#R. GOELLER: Based on that, I'p moving
for a mistrial,

THE COURT:  Overruled.

Q. (BY MR. SCHULTZ) Now, you cared a Tot about
James, didn't you?

A Yes, sir.

Q. By the way, in your mind, if somebody is owing
people money, in your mind, do they have it coming to
get killed? Does that make sense to you?

A, If someone owes sonebody that type of money?

Q. Abunch of money, yeah.

A T guess it depends on what it was for.

Q. So, in your mind, sometimes they probably get
what's coming to them, by getting --

A Like, for instance, if they owed a drug dealer
or something Tike that? Is that what you are saying?

Q. Yeah, for example,

A, In that circumstances, I would say, it could be
a possibility.

Q. Tknow it can happen. I know it works that
Way. I'm just saying, you told me the defendant's
statement to you, the first one Was, he owed a lot of
money, and he had it coming; is that right?
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i A. Because Amy -- Amy flaunts it. Do you know 18:45 sonebody owes somebody money for anything, they got
ST what T mean? Flaunts it Tike they got money, you know? |5 9 being murdered coming?
~ w0 Nice cars, breasts, jewelry. t5:45 10 A, Tt didn't make sense to me, you know, with the
— sl Q. Yeah. w6 11 assets that he had and the type of capital that he was
;E 6:45 12 A1 mean, she flaunts the stuff that -- she shows  [ss.47 12 making, I mean,
~ i3 off the stuff that James gives her, and he didn't like t6:47 13 Q. No. That's not my question. I mean, the
= w14 that too well. w4 14 mentality of somebody saying that --
;ﬁ t6:45 15 Q. Sokilling them is the only Togical solution? t:47 15 A Hey, you owe me $250,000,
t6:45 18 #R. GOELLER: Objection. t6:47 16 Q. No. That somebody has -- I'n talking about
o sl THE WITNESS: Yeah. If that's what you w7 that first conversation. He owed a Tot of money, and he
s 18 say, I mean. w418 was in some trouble. Do you remember that?
t6:45 19 MR. GOELLER: That's just argumentative t:47 19 A Yeah,
w520 with the witness. 1547 20 Q. And he had it coming?
t6:45 21 THE COURT:  Sustained. t6:47 21 A. Right.
16:45 22 #R. GOELLER: It's mot relevant. I've got i 22 Q. That's coming from the defendant?
4523 to ask that the Court instruct the jury to disregard the |s.¢ 23 A Right. Do I think that should result in
w4524 Tast question and the Tast comment or answer by the w41 24 murder? ‘
15:45 25 Witness. t6:47 25 Q. Yeah. Does that mentality of thinking that
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THE COURT:  I'11 instruct the jury to f6:47 somebody would have it coming even if that story is

true? Is that unusual mentality in your mind?

MR. GOELLER: MWel1, Judge, I object to
that, in his mind, how he thinks about that because it
is certainly not relevant to this indictment.

THE COURT:  Sustained.

Q. (BY HR. SCKULTZ) Those are his words. He had
1t coming because he owed hin a lot of money.

MR. GOELLER: Judge, asked and answered
four times removed,

THE COURT: Let's see. I suppose there's
a question to follow,

Q. (BY MR. SCHULTZ) Those were his Words?

A. Right.

Q. How well did you know Any Boettcher?

A Well, considering it was only a month they were
together, I knew her from a couple times we met. What
was my opinion about her?

Q. I'TN get there.

A Okay.

Q. T'17 get there. Say, how many times were you
around her total?

A I'd say maybe four or five.

Q. Were they mostly social?

A Yes, sir,
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E_f s 1 Q. You got any impressions of her personality- w1 quy?
w2 wise, first of all, any impressions? 155t 2 A T didn't get that out of it
T s 3 A, MWhat was my impression of her? 513 Q. You didn't see that?
L Q. VYes. : f:51 4 A Hell, such a short period of tine, you know, I
54 5 A Heak, shy, not very outspoken. st 5 really didn't observe o think, this girl is just
TR Q. Right. st 6 falling, you know?
A 7 A. T quess that's it. 5t 7 Q. Fair enough, fair enough.  If you had to pick
w8 Q. When we're talking about weak, are you meaning  fswst 8 one or the other that seemed to be in control of that
s physically weak or .- st 9 relationship, which one would it be, the defendant or
~ sl A, Mentally weak. w5t 10 her?
—~  wu i Q. O spiritually, constitutionally weak? 51 14 A, The defendant.
t5:49 12 A Yeah, just mentally weak. Like, you know, no f5:51 12 Q. Would that be a fair assessment of his
= waid control of the situation. You know, she never out spoke 1551 13 personality in terms of being able to do that?
— w14 or never said anything. Yoy know, if we were going to  [s.5 14 A, Yeah, of course.
Y waeds eator something, she didn't tell us what she wanted or t6:51 15 Q. Is he flexible in his ability to control
TR anything like that. She never .- she was a very quiet  lws216  people, depending on the situation?
7 wedl girl 5:32 17 A Yes, sir.
SRt Q. Why I'm asking you that, is sometines you see t5:52 18 Q. Tmean, can he be brash if brash is called for?
w019 people and in a courtroom setting you might think, well, 519 A, Oh, yeah.
1 wu 0 they are trying to project one kind of personality, you |2 20 Q. Can he be pitiful if pitiful is called for?
C a2t know, to influence somebody or put on some kind of a f6:52 21 A, Sure.
w622 role. And none of us really know what they are Tike 16:52 22 Q. Can he be shy if shy is called for?
L wu 23 outside of the courtroon when they are not under that t6:52 23 A Sure.
=~ w24 Kind of pressure. Do you think she was weak and 16:52 24 Q. Have you ever seen him do all those kinds of
— 1425 retiring? :225  things, depending on what he's trying to work?
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t6:49 1 A, Very shy, very not outspoken at all. 1 mean, 652 1 A, Several things, yes, sir.
o 2 I'm just tell you the times that I talked to her. I 52 2 Q. And he's certainly not stupid?
SR might have got ten words every time, I mean, total. :52 3 A Mo, sir. ,
w4 Q. Well, T mean, was she a take-charge kind of a 5:52 4 Q. And he's -- he's streetwise as can be, isn't
. w5 person and a decisive kind of a person? 2 5 he?
=~ b A. Ko, not in my eyes, no. 5§ A T take hin as very intelligent.
— m ] Q. How did she interact with the defendant when 5 | Q. You know the defendant's mom, Ms. Sylvia Cantu,
om0 8 you would see them together? 52 8 right?
T A Lovey-dovey, you know, that was really it. I 52 9 A Yes, sir.
= w10 never really heard them talk. [ seen them holding hands |ss:52 10 Q. She's somehow connected in the real estate
Cowatt and kissing a Tittle bit, and that's really about it. w2 dl business; is that right?
f5:50 12 Q. How often did you see her when she was o t:52 12 A Yes, sir.
Townid drugs? ' :52 13 Q. Could you, if you know, could you kind of
< unid A Tcan't even really recall, Haybe two times, w214 explain to us what she does real estatewise?
wx 1) three times, maybe max. 5215 A She sells houses.
BERTER(: Q. Kas she mean when she was high on drugs, did 5.5 18 Q. Huh?
= w1l she have Tike a mean streak or vicious streak? 1:53 17 A She sells houses.
18 A, 0Oh, no. t5:53 18 Q. Is that for a tract developer? Is that who she
JRROE R L Q. What was she Tike when she was high on drugs? w5319 would work for? .
= e 20 A Quiet and still, n change. I mean, I really 15:51 20 A Yeah, I guess you could say. [ mean, Tast deal
— e dt couldn't tell if she was or Wasn't, to be honest with w21 that T know her to work on was a tract deal.
w22 you. I'd see her dancing around a Tittle bit, but 16:51 22 0. And she has got a son who was in the mor tgage
w523 that's about as Toose as I seen her get. 05323 business, right?
R Q0. Now, I suppose nobody knows what's in another 16:53 24 A Correct,
w25 person's heart, but did it appear that she Toved that 15:53 28 Q. But that's not who she used for the deals s
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w1 it w5 1 Q. Was that a big income stream coming from
f6:58 2 A, Correct. w2 Sylvia?
:5 3 Q. Why was that? 55 3 A Yes, sir.
5:53 4 MR. GOELLER: Objection, Your Honor, 555 4 Q. We are not talking a couple hundred bucks a
w5 5 That's obviously going to call for a hearsay response. w355 9 month now, are we?
15:53 THE COURT:  1'17 sustain the objection. 55 6 A No. We're talking thousands.
5:53 1 MR. GOELLER: Thank you. :35 1 Q. Is that certainly worth resenting over if
R Q. (BY MR. SCHULTZ) Did the defendant ever tel) w35 §  that's how you -- your bet?
- ws § you how he felt about that arrangement? 35 9 A 0Oh, yeah, yes, sir.
= a0 A, With his mother? 5:55 10 HR. SCHULTZ: A moment please, Judge?
— s 11 Q. With his mom sending the business to James? 1535 11 THE COURT: Yes.
SRRy, A, Oh, yeah, he was upset. 15:55 12 Q. (BY HR. SCKULTZ) Do you know a fellow by the
el #R. GOELLER: Objection, leading, w513 name of Smiley?
s 14 THE COURT:  Overruled. t6:55 14 A Smiley?
__ 5:53 15 A. Upset. Yeah, we've had several conversations 15:55 15 Q. Yeah.
w5316 about me and him taking other over. t6:55 16 A No, sir.
ol Q. (BY HR. SCHULTZ) You and him taking over t:58 17 Q. How about a fellow named Chris Golightly?
5 es 18 James's business? t6:56 18 A Man, I've heard the name. I'm trying to --
fo:5¢ 19 A. No. Taking over the business that his mom was  |us:ss 19 trying to think. I've heard the name. But not really
T s 20 giving to James, w5520 the person, Golightly. I know the name, but just
f6:54 21 Q. Why did he say his mom was giving the business  [ws 2l don't know the person. I just can't picture it.
w5022 to James instead of to her son? 16:56 22 Q. How about Lance Teichelman?
f6:54 23 MR. GOELLER: Objection, Your Honor, as to  |s5:55 23 A Yes.
w:54 24 hearsay. t6:56 24 Q. Who is he?
— 1525 THE COURT:  OverruTed. 16:5 28 A, He's an ex-football player. Denver Bronco
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5t 1 A, Well, there's two things. ws 1 foothall player.
TR Q. Okay. ' 1555 2 Q. Is he a doper?
R A, One, when it took place he was somewhere else. 15:5% 3 A. Doper and a dealer.
.t 4 He was in the Navy when it started the ball going. 5:57 4 Q. Where do you know him from?
£r s 5 Second of all, he didn't speak Spanish. It's all :57 3 A. - From Ivan,
s 6 Spanish people we're dealing with out there, t5:57 Q. Do you remember how you got introduced to him?
— s ] Q. So he couldn't do either one because of that? g5 | A Yes, sir.
ST A, Right, O Q. Listen carefuily to my question, how I phrase
o d Q. Well, then how was he going to be able to take |5 § it
— 510 over and get in the business himself and get that .57 10 A Sure. Okay.
= wsil business himself? Mere you going to be the Spanish s 1 Q. HMhere were you when you got introduced to -- to
w5412 speaker? w5712 Lance Teichelman? Where were you?
T o ld A My wife was. 357 13 A. At his house. I take that back. I had a phone
= wald Q. Okay. Did he resent James getting all that w514 conversation with him first, and then I met him in
w315 business from his mom? 5510 person at his house.
st ih A Yes. 5516 Q. Met Lance in person at his house?
= sl Q. How strongly did he express his resentment over |« 17 A Uh-huh.
oows il that? 1557 18 Q. Kho else was there at Lance's house when you
R ERCTRL A. He've had a few inflaned, not arquments, but %5719 went there?
= w20 conversations about, that business was supposed to be 520 A My wife came with ne.
- w520 his, not. Janes. 057 21 Q. Okay.
Y Q. Did he resent it? 55 22 A And Ivan,
16:55 23 A Oh, yeah. t5:57 23 Q. Pardon me?
15:35 24 Q. Told you so? 1557 24 A No. Me and my wife came,
18:55 25 A Yeah. 57 05 Q. Okay. When you went, did you go inside the
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w1 house? mo 1 know to what magnitude.
f5:57 2 A Yes, 00 2 Q. Do you remember a time when you -- this would
SERUEA Q. And did you meet Lance? muw 3 have been after the murders -- but before the defendant
L e 4 A Yes. mw 4 was arrested, when you had him on a speakerphone.
57 5 Q. Is he a big guy? 1:00 5 A, Uh-huh,
S G B A Big quy. 7:00 Q. Do you remember him being concerned about that
< e T Q. Pro football player? o T and not appreciating you doing that?
w8 A, And his fiance or girlfriend or wife or whoever | 8 A Yes, sir.
ey 9 she was, 00 9 Q. Why did you have him on speakerphone?
= a0 Q. Was anybody else in there? 0 10 A, Because I knew he knew something about this
— e 1 A, Not that I can recall. o 11 nurder, and I wanted everyone to hear it besides me. So
SERTRY Q. MWas the defendant there? o 12 if T were to forget something, someone would be there to
BERTTRE A, I'nm trying to think who was there that time. 0013 pick up the pieces.
~ s fd o No. He wasn't there that time, no. 1.0 14 Q. Who all was there, the person on the
iﬁ t6:5 19 Q. Okay. When you say you got introduced by the 018 speakerphone?
w16 defendant, do you mean 1ike you got Lance's name from 1:00 16 A, Myself, Sylvia Cantu, Penny, her sister.
i1 w1l the defendant? 7:00 7 Q. Uh-huh,
L w18 A, Yeah. T mean, do you want me to tell you 7:00 18 A Detective Winn's, Detective Ramirez or Reyes,
w819 how -- how it came about? mot 19 or whatever this guy's name was, and Anthony Fonseca.
Eoaa 0 Q. No. I'mnot asking you that. 1r:01 20 Q. Okay. And he was sharp enough, even in his
Y A Okay. mat 21 situation, to snap on the fact that there is some reason
16:56 22 Q. But you told me you got introduced to Lance by  [mu 22  a speakerphone is on, right?
te:8 20 the defendant? :01 23 A No.
16:58 24 A Right. 01 24 Q. He wasn't that smart?
@ t5:58 25 Q. But when I think of getting introduced, I think [ 25 A No.
i 270 20
w1 of stuff Tike, "Carlos, this is Lance." "Lance, this is [0 1 Q. How did he find out?
i ows 2 Carlos.” This s not what we're talking about, is it?  [war 2 A, His nother told hin.
= wa 3 A Mo, e 3 Q. How did she tell him?
s d Q. You know Kevin Partridge? oo 4 A, How did she tell hin?
T A, Kevin Partridge? 0 5 Q. VYeah.
= um b Q. Uh-huh, a8 A. 1 have no idea.
— a3 ] A Mo, sir. gt T Q. T mean, did she like --
RUE N Q. Have you kept up with Lance much Tately? g § A. T didn't even know she told him until after he
BT A, No, sir. g 9 called me.
SRR CIECR L) Q. Do you know -- you say you don't know Smiley, 0110 Q. After the speakerphone?
£ il huh, Smiley Partridge? a1 A, Right.
16:59 12 A No. Mo, sir. i 12 Q. What did he have to say about you having him on
R RK Q. How about Lips? Do you know Lips? w13 the speakerphone?
— w5l A Lips? o 14 A, He was pretty pissed off.
IR RE Q. That's the only name I've got. I apologize. s dd Q. What did he say?
s 1B A o, sir, ~ v 16 A D didn't give hina Tot to say. Well, he
= utl Q. NoLlips. I'mhaving trouble understanding, and |17  called me first, and he asked me if -- he said, "Is this
~. w218 maybe it's me. I'mhaving trouble understanding why you |18 Carlos?” 1 said, "Yeah." He said, "Do you love me?" I
o ows 19 consider yourself the defendant's friend still. Can you w19 said, "Yeah, Ivan, I love you." He goes, "Do you trust
= wx20  explain that? a0 me?" "Yeah, I trust you." He goes, "Then why in the F
= 0 21 A Everyone's innocent until proven guilty. o 21 something did you have me on the speakerphone with the
ZE 16:59 22 Q. Okay. But he lied to you three different times |war22  police there?"
w523 on the phone, you say, at least? w23 And the -- at that point, he didn't say
B 24 A You know, I didn't know. I just know somebody | 24 anything else.
2 w25 had something to do with it at that time. I just don't  |wm 25 THE COURT: ATl right. 1 think we've had
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about enough for today. And I'm going te instruct you

folks that it is your duty not to converse among
yourselves or with anyone else on any subject connected
with the trial or to form or express any opinion thereon
until the cause is finally submitted to you.

We're going to be in recess until nine

o'clock tomorrow morning.

(Court adjourned.)
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